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AMERSFOORT – Wie vroeger met een salto het water van het zwembad inging mocht zich verheugen in vele bewonderende blikken. Voor het officiële schoonspringen is echter 
meer nodig. Af en toe manifesteert Nederland zich op het olympisch podium, zoals met Edwin Jongejans – wereldkampioen op de niet-olympische eenmeterplank - in 1988 
in Seoel en vier jaar later in Barcelona. In Tokio (2021) haalde de Amersfoortse Celine van Duijn de finale, deze zomer ontbreekt ze in Parijs omdat ze zich, als duo met Inge 
Jansen, niet wist te kwalificeren. Wel van de partij is de tweeling Noortje en Bregje de Brouwer die onlangs op het WK historie schreef met zilver. In de provincie Utrecht kun 
je je bekwamen in deze elegante sport bij de Nieuwegeinse vereniging Aquarijn die gebruikt maakt van zwembad Merwestein, en bij ZPC in Amersfoort dat vier dagen per 
week traint in zwembad Amerena. Schoonspringen is simpel gezegd zo mooi mogelijk vanaf een plank of platform in het water springen of duiken. Er wordt gesprongen vanaf 
1- en 3-meter planken en van de 5-, 7½- en 10-meter toren. De sprong kan een combinatie zijn van salto's en schroeven. Er zijn meer dan 80 verschillende sprongen: van een 
eenvoudige zweefduik tot drievoudige achterwaartse gehoekte salto met schroef. De springers mogen zelf ook nieuwe sprongen verzinnen. Als je het water raakt is de bedoeling 
zo min mogelijk spetters te maken.  De sport is een combinatie van turnen, acrobatiek en trampolinespringen in het zwembad. Schoonspringen kan als breedtesport beoefend 
worden, maar de meer ambitieuze en talentvolle springers trainen doorgaans minimaal vier maal per week. Dit doen ze in het water, maar doen ook aan krachttrainingen en 
trampolinespringen om coördinatie en kracht te verbeteren. Lees op pagina 3 meer over deze sport. Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.

Acrobaten in het zwembad

Op atlete Femke Bol 
staat geen maat
Met ijsblokjes van de supermarkt 
om de hoek bereidde de succesvolle 
Amersfoortse zich in Glasgow voor 
tijdens de WK indoor.

Anton en Dafne nog 
steeds een uniek duo
In een nieuw serie verhalen blikken 
we vooruit op de Olympische 
Spelen in Parijs. Bovendien: wie 
hebben zich al geplaatst?

Derby tegen Cabauw is er 
een om naar uit te kijken
V.V. Linschoten zet in op handhaving 
in vierde klasse. Voorzitter Piet de 
Bruin: ' Leuk dat we nu bij elkaar in 
de competitie zitten.'
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Afzien kan ook best 
prettig zijn
Wielrenster Nienke Vinke (19) scoort 
al op hoogste niveau, maar is nog 
lang niet uitgeleerd. De Amersfoortse 
wil nu vooral sterker worden.

Bijlage

‘We hebben echt iets 
moois te bieden’
Voorzitter Gert Jan Dijkstra streeft 
ernaar dat aanstaand jubilaris 
SCH ’44 op zaterdagmiddag het 
gezelligste plekje van Harmelen is.

Bijla
ge: SCH’44 bijna 80 jaar
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Schoonspringen bij ZPC Amersfoort krijgt body

Door Marcel Koch  

AMERSFOORT - Aan de rand van het 
fraaie torenbad ter hoogte van de 
driemeter springplank zit voorzitter 
c.q. trainer Patrick van der Meer 
aandachtig toe te kijken hoe zijn 
pupillen hun sprongen afwerken. 
Zodra de hoofden van de jeugdige 
springers boven water steken, zoekt 
Van der Meer oogcontact en geeft 
hij met een duidelijk stemgeluid 
commentaar. 
Zo nu en dan strekt de trainer 
daarbij zijn armen of beweegt hij 

met zijn bovenlijf teneinde aan te 
geven wat er bij de sprong fout ging. 
Aanwijzingen hoe het beter kan en 
moet volgen terstond. 
Veel hoofdknikjes ter goedkeuring 
geeft Van der Meer deze 
trainingsavond in februari ook. 
Met name als de 12-jarige Fee 
Schuhmacher uit Amersfoort en 
18-jarige Jae Schoonderbeek uit 
Nieuwegein, beiden behorend 
tot de prestatiegroep van ZPC, 
stijlvol hun gevarieerde sprongen 
afwerken. ‘Fee is een topper voor 
de toekomst’, vertelt Van der Meer 
even later. ‘Maar ze is nog jong hè. 
Je weet nooit hoe zij zich verder zal 
ontwikkelen, maar dat ze aanleg 
heeft staat buiten kijf. En datzelfde 
geldt voor Jae. Ook bij hem zie ik 
veel potentie. Hij vliegt omhoog 
sinds hij bij ons meerdere keren in 
de week traint.’ 

De jeugdige springers hebben 
voordat ze van de plank springen 
op een airtrack (opblaasmat) hun 

oefeningen deels aan de rand van 
het bassin geoefend. Van der Meer: 
‘We hebben een superbad, maar een 
klein gymzaaltje waar onze leden 
droog kunnen oefenen zou voor ons 
een uitkomst zijn.’
Later op de avond druppelen ook 
de clubmasters (volwassenen) 
het torenbad binnen. Zij worden 
normaliter getraind door Yal Basht 
Bavi, binnen de club kortweg Bavi 
genoemd. Maar de 75-jarige Iraniër, 
in 1979 naar Nederland gevlucht, 
is vanavond afwezig. Hij vertoeft 
in Doha waar hij deelneemt aan 
het WK Schoonspringen voor 
Masters. Van der Meer vervangt hem 
gemakshalve. (Update: Een week 
later wint Yal Bash Bavi de gouden 
medaille op de 1 meterplank).

Flow
Inmiddels is master Mark 
Schilthuizen op een matje op 
het droge aan zijn warming-up 
begonnen. Ledematen wordt gerekt 
en gestrekt. 

Een klein uur eerder heeft 
de vicevoorzitter van de 
schoonspringtak van ZPC ons 
rondgeleid in thuisbad Amerena dat 
sinds 2018 in gebruik is. En het moet 
gezegd: het is een even mooi als 
modern sportcomplex gelegen aan 
de stadsrand van Amersfoort.
‘We zijn er erg mee in onze sas’, 
vertelt Schilthuizen gezeten op de 
steile tribune van het torenbad met 
duikplatforms van 1 meter, 3 meter, 
5 meter, 7,5 meter en 10 meter hoog. 
‘Tien uur in de week hebben we het 
bad tot onze beschikking verdeeld 
over vier trainingsavonden.’ 

De schoonspringafdeling van ZPC 
telt momenteel vijfenzeventig leden 
waarvan ongeveer tweederde jeugd 
is. De club zit in een flow. ‘We zijn 
hard gegroeid de laatste jaren’, 
merkt Schilthuizen op. ‘En hopelijk 
zet die tendens zich voort. Ons 
streven is om binnen enkele jaren 
tweehonderd leden te hebben. 
Tegelijkertijd betekent dit dat we 
op organisatorische vlak stappen 
moeten maken. We zijn drukdoende 
om ons kader te verbreden.’ Van der 
Meer: ‘Vijf jaar terug lag de club in 
duigen, maar stap voor stap bouwen 
we de club weer op.’

Selectie
Schilthuizen beoefent sinds vijf jaar 
het schoonspringen. Van nature, 
geeft de Amersfoorter aan, is hij 
een watersporter. ‘Ik heb altijd 
gezwommen en aan waterpolo en 
onderwaterhockey gedaan, maar 
het was het allemaal net niet. Maar 
eenmaal op de plank, hoe doodeng 
ook die eerste keer, viel ik als een 
blok voor het schoonspringen.’ 
Van der Meer heeft al langer vaste 
verkering met de sport. Als zoon 
van een badmeester groeide hij 
automatisch op met badwater en 
zwemmen. Maar zijn fascinatie 
voor het schoonspringen werd 
geboren tijdens zijn studie aan de 
sportacademie. Van der Meer: ‘Ik 
zat in de klas met René Linthuis, 
die destijds bij de nationale 
schoonspringtop behoorde. 
Tijdens zwemlessen zag ik hem 
geregeld een sprong van de plank 
maken, en ja, dat wilde ik ook 

en ben vervolgens naar een club 
toegestapt.’ 

Dat werd aanvankelijk een 
teleurstelling, er volgde een afwijzing. 
‘Ik moest van de driemeterplank een 
moeilijke sprong doen die ik niet 
naar behoren uitvoerde. Niet zo gek 
natuurlijk als je beginner bent, maar 
ik hoefde niet meer terug te komen.’ 
Niet lang daarna ging hij op 
zoek naar een andere club en 
vond die. Inmiddels had hij door 
zelfstudie zich een en ander 
van het schoonspringen (lees: 
sprongtechnieken) eigen gemaakt. 
Zijn kunnen bracht hem uiteindelijk 
op het Nederlands kampioenschap. 
‘Ik streed niet mee om de bovenste 
plaatsen, maar ik vond het al een 
prestatie dat ik op het NK stond.’ 
Uiteindelijk is zijn carrière van korte 
duur. ‘Ik heb me vrij snel op het 
coachen gaan toeleggen. Lesgeven 
vind ik harstikke leuk om te doen. 
Vier keer in de week kom ik vanuit 
Leiderdorp hiernaar toegereden, 
80 kilometer heen en 80 kilometer 
terug. Dat heb ik er graag voor 
over, ja. Ik houd nou eenmaal van 
schoonspringen.’ 

Salto
Schoonspringen is een kleine sport 
in Nederland. Van der Meer: ‘Dat 
steeds meer gemeentes besluiten 
om hun buitenzwembaden te sluiten 
en er niet of nauwelijks overdekte 
baden met diep water (nodig voor 
het springen) worden gebouwd, 
komt de sport niet ten goede.’ Ter 
vergelijking: ‘Toen ik begon waren er 
veertig clubs die zich bezighielden 
met schoonspringen, op dit moment 
zijn dat er nog slechts tien jammer 
genoeg.’
En dat terwijl het zo’n mooie 
sport is, vervolgt Schilthuizen. 
‘Schoonspringen is een combinatie 
van acrobatiek, lenigheid en kracht. 
En je moet als je eenmaal op de 
plank of toren staat over lef en 
zelfvertrouwen beschikken.’ Van 
der Meer: ‘Op het moment dat je 
anderhalve salto in alle richtingen 
kunt maken, mag je jezelf een 
schoonspringer noemen en ligt er 
een wereld voor je open om nog 
moeilijkere sprongen te maken.’ 

Vicevoorzitter Mark Schilthuizen: ‘De 
club zit in een flow.’ Foto: Marcel Koch.

Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.
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See You   

Eye Wish Opticiens Winkelcentrum Terwijde,

of één van onze andere � lialen.

VOOR ELKE LOOK 
EEN ANDERE BRIL

Op zoek naar een schilder of timmerman in 
omgeving Zeist? Wij helpen u graag met uw 
volgende klus. Binnen en buiten schilderwerk, 
reparaties, kozijnen, glaswerk & meer.

NEEM CONTACT MET ONS OP VOOR 
EEN VRIJBLIJVENDE OFFERTE
Bel: +31 6 51377082

SCHILDER- EN TIMMERBEDRIJF

KESLER EN VAN BEEK
wij feliciteren Sv zeist 

met hun 110 jarig jubileum

Met de komst van zwembadcomplex Amerena, nu vijf jaar geleden, bloeide 
de schoonspringafdeling van het Amersfoortse ZPC weer op. De Utrechtse 
Sportkrant ging op een trainingsavond poolshoogte nemen.

VIJFKAMP
Begin vorig maand vond in de 
Amerena een vijfkampwedstrijd 
plaats met deelname van 
ZPC Amersfoort, Aquarijn 
(Nieuwegein), PSV (Eindhoven), 
SBC2000 (Breda) en De Dolfijn 
(Amsterdam). De organisatie 
rouleert tussen de verenigingen.

Het betrof de derde landelijke 
wedstrijd schoonspringen in 
het kader van de vijfkamp. Tien 
deelnemers mogen punten voor 
zichzelf en voor de club halen. 
Dit jaar was een zesde serie 
toegevoegd waarin de gevorderde 
springers het tegen elkaar 
mochten opnemen. Zij laten een 

serie van zes sprongen uit alle vijf 
de groepen zien. Deze serie telde 
echter niet mee voor de beker. 

Het Nieuwegeinse Aquarijn stond 
na twee wedstrijden aan kop 
in het bekerklassement, ZPC 
Amersfoort nam de derde plek in. 

De computerspecialist 
van Amersfoort!
TIP: Intel® NUC Mini PC

New Life Computers
Albert Schweitzersingel 303
3822 BV Amersfoort
info@newlifecomputers.nl
033-4571775

	Persoonlijk advies op maat
	Levering en reparatie van alle 

merken pc’s, mac’s, laptops 
en randapparatuur

	Thuis installatie & Hulp op 
afstand

	Backup & Data Recovery
	Gratis parkeren voor de deur
	Gratis koffie

Kijk voor de voorwaarden op: www.newlifecomputers.nl natuurlijkslapen.nl   Brabantsestraat 14, 3812 PJ Amersfoort

ONDERDEEL VAN SLAAPXPERT.NL

Ecologische
bedden en 
matrassen

Handgemaakt van 100% natuurlijke materialen
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Amersfoortse zet triomf op 400 meter luister bij met mondiale toptijd

Femke Bol nu ook indoor beste van de wereld
Wielerkoers Veenendaal-Veenendaal wil naar ProSeries

N’ketia Seedo sneuvelt op WK in halve finale

Door Hans van Ommeren

AMERSFOORT - Met ijsblokjes 
van de supermarkt om de hoek 
bereidde Femke Bol zich in Glasgow 
voor tijdens de WK indoor. Een 
medewerker van de atletiekunie 
regelde een opblaasbad en de 
spieren kregen een vrieskoude 
energieprikkel. Het resulteerde in 
twee wereldtitels in een overdekte 
accommodatie. Prijzen die de 
Amersfoortse koningin van de 400 
meter nog niet in haar bezit had. 

Op Instagram plaatste Bol een 
foto van haar geïmproviseerde 
ijsbad, waar ze net als Lieke Klaver 
regelmatig gebruik van maakt om na 
een inspanning te herstellen. ‘Twee 
races op een dag is best zwaar.’
Vriendin Klaver was in Schotland 
ook nog eens haar grootste 
concurrente op de 400 meter 
indoor. De twee Nederlandse 
vrouwen hadden probleemloos de 
eindstrijd bereikt door zowel hun 
serie als hun halve finale te winnen. 
Daardoor mochten ze starten in de 
buitenbanen, gunstig met het oog 
op de krappere bochten in een hal. 
In baan 5 kon Bol jacht maken op de 
voor haar gestarte Klaver in baan 6 
en na de eerste ronde van 200 meter 

ging ze volgens plan aan de leiding. 
Even haakte Klaver aan, maar op 
het laatste stuk perste Bol er een 
magistrale eindsprint uit. Haar tijd 
van 49,17 seconden betekende 
tevens een nieuw wereldrecord.
‘Wat, een wereldrecord?’ Bol had het 
in eerste instantie niet in de gaten, 
zo gefocust was ze geweest op de 
overwinning. ‘Ik zag het pas toen 
Lieke na de finish hard begon te 
schreeuwen.’ De twee Nederlandse 
vrouwen vielen elkaar  dolgelukkig 
in de armen. Want na het goud van 
Bol had Klaver het zilver veilig weten 
te stellen, al drong de Amerikaanse 
Alexis Holmes op het eind nog 
fel aan (50,16 tegen 50,24). ‘Een 
en twee, samen met Lieke op het 
podium, dit is zo speciaal. Wauw,’ 
glunderde de Amersfoortse voor de 
camera van de NOS.
Vooraf had ze wel degelijk druk 
gevoeld. ‘Die heb ik mezelf 
ook opgelegd. Ik dacht, ik ben 
wereldrecordhouder, nu moet ik het 
ook laten zien. Dat maakte het extra 
spannend. Ik ben trots dat ik op zo'n 
moment mijn allerbeste race ooit 
kan lopen.’

Estafette
Bol en Klaver waren een dag later de 
drijvende krachten van de 4x400m 

estafetteploeg. Klaver kreeg in 
de kwalificatierace rust, Bol had 
als slotloper nog wel wat werk te 
verrichten. Op het moment dat ze 
vertrok lag ze derde en wachtte 
geduldig tot de atletes van de VS en 
België stuk gingen. Met de winst in 
zijn serie plaatste Nederland zich 
eenvoudig voor de finale, waarin het 
als topfavoriet van start ging.
Klaver zette als openingsloper 
de beste tijd neer en die positie 
werd met succes verdedigd door 
Cathelijn Peeters en Lisanne de 
Witte, zodat Bol in een zetel aan haar 
race begon. Haar fans verwachtten 
twee ererondjes, maar dat viel 
toch een tikkeltje tegen. Holmes 
beet zich vast in het spoor van de 
Nederlandse en even doemde het 
scenario op van de WK afgelopen 
zomer in Boedapest. Daar kwam 
Bol als laatste loper van de mixed 
estafetteploeg op enkele meters van 
de finish ten val, opgejaagd door 
dezelfde Amerikaanse. Nu bleef 
ze gecontroleerd lopen om op het 
laatste deel nog wat te versnellen. 
‘Ik heb geleerd van mijn eerdere fout 
in Boedapest. Dus toen ik als laatste 
wegging, ben ik niet als een gek 
gestart. Het is zo bijzonder dat we 
van start tot finish op kop hebben 
gelopen.’
 
Superlatieven
Femke Bol, die vorig haar haar eerste 
twee wereldtitels veroverde in de 
buitenlucht, is de vijfde Nederlandse 
atlete met een mondiale indoortitel 
achter haar naam. Elly van Hulst 
veroverde twee wereldtitels – in 
1985 op de 1500m en vier jaar 
later op de 3000m - evenals Nelli 
Cooman op de 60m (1987 en 1989). 
Meerkampster Nadine Broersen was 
in 2014 de beste op de vijfkamp en 
Sifan Hassan in 2016 onklopbaar op 
1500m.

Voormalige topatleet Sebastian Coe, 
voorzitter van de internationale 
atletiekfederatie, uitte zich in 
superlatieven. Tegen de NOS: ’Ze 
heeft een perfecte techniek, is fysiek 
dominant en heel aanwezig op de 
baan. Eerlijk gezegd zie ik haar nog 
meer als een 800 meter-loper.’

Van onze redactie

VEENENDAAL – ‘Volgend jaar 
willen we met de wielerkoers 
Veenendaal-Veenendaal toetreden 
tot de ProSeries. Als dat lukt zijn we 
sportief gezien nog interessanter 
voor de topteams en kunnen we 
tegelijkertijd op commercieel vlak 
meer bieden aan onze partners en 
sponsoren,’ aldus bestuursvoorzitter 
André Homma.

 ‘In Nederland is er momenteel 
geen koers actief op dit niveau. We 
weten dat we het als organisatie 
aan kunnen. We vinden dat we mooi 

passen in het rijtje van koersen als 
de Brabantse Pijl en Parijs-Tours. 
We zijn dan de enige Nederlandse 
wedstrijd die op het niveau van 
ProSeries uitkomt, zowel bij de 
mannen- als de vrouwenkoers.’

Wereldkampioen
Homma zegt dit naar aanleiding 
van het besluit van de organisatie 
van Veenendaal-Veenendaal om 
niet langer onderdeel te zijn van de 
Lotto Cycling Cup. Voorzitter André 
Homma: ‘Na de Amstel Gold Race 
(UCI World Tour) is Veenendaal-
Veenendaal de grootste koers 
van Nederland. Onze koersen  

komen de laatste jaren zowel bij 
de mannen als vrouwen uit op het 
UCI 1.1- niveau. De afgelopen jaren 
profileerde de koers zich als echte 
sprintkoers met grote renners als 
winnaar, zoals Dylan Groenewegen 
en wereldkampioen Lotte Kopecky 
in 2023.’

Vijf
Veenendaal-Veenendaal wordt op 
vrijdag 17 (vrouwen) en zaterdag 
18 mei 2024 (mannen) verreden. 
De start is in het centrum van 
Veenendaal. Dan rijden de renners 
door het zogenoemde Binnenveld, 
een gebied met weilanden en 

vaak ook wind, naar Wageningen. 
Via de Rijndijk komt het peloton 
bij de beklimming van de steile 
Grebbeberg en in de stad Rhenen 
bij de beruchte helling Paardenveld. 
Via het dorp Achterberg rijden 
de renners weer terug naar de 
bebouwde kom van Veenendaal. 
‘We presenteren een compact 
parcours met een overzichtelijke en 
veilige wedstrijd. Elke ronde is ruim 
35 km lang, de mannen rijden een 
afstand van 175 km. De vrouwen 
rijden 130 km, verdeeld over vier 
ronden,’ aldus safety manager 
Sjoerd van Stokkum.

Rennersveld
De organisatie wil samen met 
bestaande en nieuwe partners 
de koers als ProSerie-wedstrijd 
gaan organiseren. Behalve de 
getoonde ambitie moet de 
wedstrijdorganisatie goede 
evaluaties van deelnemende 
ploegen en de jury kunnen 
overleggen. Bovendien brengt 
de organisatie van een ProSerie-
wedstrijd extra kosten met 
zich mee. Homma: ‘Natuurlijk 
mikken we dan op een attractief 
rennersveld en dus zet de 
organisatie alles op alles om 
dat voor elkaar te krijgen. Zo 
is een van de belangrijkste 
speerpunten om de koers, net als 
de afgelopen twee jaar, (deels) 
live op TV uit te zenden. Dit maakt 
het evenement ook commercieel 
gezien aantrekkelijk en biedt het 
sponsoren de mogelijkheid om 
zich aan een groot publiek te 
presenteren.’ 

Politie
‘De politie heeft laten weten dat 
zij ook dit jaar de 37e editie van 
Veenendaal-Veenendaal zullen 
faciliteren,’ zegt Van Stokkum. ‘Het 
wordt voor het politiecorps steeds 
lastiger om grote evenementen goed 
te begeleiden, maar we zijn blij dat 
de toezegging er voor vrijdag 17 en 
zaterdag 18 mei is.’
Vanzelfsprekend is de toezegging 
niet. In 2023 moest de politie alle 
zeilen bijzetten om de wielerkoers te 
kunnen begeleiden. Dat lukte, mede 
omdat de organisatie het parcours 
in 2023 stevig op de schop had 
genomen. ‘Veenendaal-Veenendaal 
is nu een compacte koers, waar 
veiligheid en overzichtelijkheid 
voorop staan,’ aldus koersdirecteur 
Bart Voskamp. Van Stokkum vult 
aan: ’Het parcours bestaat bij de 
mannen uit vijf rondes, die volledig 
zijn uitgezet tussen Veenendaal, 
Wageningen en Rhenen, met zo min 
mogelijk moeilijke verkeerssituaties 
en bochten. Daardoor is het 
parcours goed te beveiligen 
door politie en motorbegeleiders.’ 

Door deze opzet van het parcours 
is het nauwelijks nodig om wegen 
volledig af te sluiten. Van Stokkum: 
‘Het publiek vindt het leuk om het 
peloton meerdere keren voorbij te 
zien komen, zowel bij start/finish 
als onderweg. Zo is de koers ook 
beter te volgen.’ Aansprekende 
onderdelen van het parcours zijn de 
beklimmingen van de Grebbeberg 
en het Paardenveld in Rhenen 
en de vaak winderige Rijndijk bij 
Wageningen.’

Van onze redactie

UTRECHT - N’ketia Seedo werd op 
de WK indoor uitgeschakeld in de 
halve finale. De Utrechtse atlete 
eindigde in haar race als zevende in 
7,29. 

Eerder die dag was ze in de series 
als derde geëindigd, hetgeen 
rechtstreekse plaatsing betekende 
voor de halve eindstrijd. Ook die 
tijd viel wat tegen (7,24) in het 
licht van het persoonlijk record 
dat Seedo onlangs op 7,15 bracht. 

Wereldkampioen werd Julien Alfred 
die met een tijd van 6,98 voor 
historisch goud zorgde voor het 
Caribisch eiland Saint-Lucia.

Seedo was wel teleurgesteld 
maar vooral realistisch. ‘Het was 
niet goed en dat begon al bij de 
start’, sprak de 20-jarige Utrechtse 
tegen NOS-verslaggever Jeroen 
Stekelenburg. ‘Het is te wisselvallig. 
Ik vind het wel jammer, maar ik ben 
nog jong. Ik kom hier ook niet om 
te winnen, maar gewoon om hard 
te lopen.’

Voor een verrassing zorgde Job 
Geerds. De 21-jarige debutant 
op de WK die in Utrecht rechten 
studeert plaatste zich met 7,66 
seconden voor de halve finale van 
de 60 meter horden. Daarin werd 
hij uitgeschakeld, maar hij liep wel 
sneller dan in de series: 7,62. Geerds 
richt zich nu op het veroveren van 
een ticket voor de Olympische 
Spelen van Parijs. In de open lucht 
staat 110 meter horden op het menu 
en de langere afstand ligt de student 
die in de winter grote progressie 
maakte, beter. 

Net als vorig jaar greep Femke Bol de NK indoor aan om in februari een 
wereldrecord te lopen op de 400 meter. 

Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.
Veenendaal-Veenendaal wil naar ProSeries.  Foto: PR Veenendaal-Veenendaal/Ted Walker.

Merijn Scheperkamp te laat in vorm
Van onze redactie

UTRECHT - Pas aan het eind van het 
seizoen haalde Merijn Scheperkamp 
het niveau waar hij de hele winter 
naar streefde. Het was niet genoeg. 
De schaatser van SIV Zeist kwam op 
de afsluitende 1000 meter van het 
NK sprint vijfhonderdste van een 
seconde tekort voor een ticket naar 
het WK in Inzell. 

Dat was heel zuur voor de 
Europees kampioen want hij 
reed een voortreffelijk nationaal 
kampioenschap. Maar het niveau 
van het NK was zo ongekend 
hoog dat Kjeld Nuis een nieuw 
puntenrecord nodig had voor zijn 
nationale titel. Met hem mochten 
Joep Wennemars, de nummer 
twee van het NK, en de reeds 
gekwalificeerde Jenning de Boo 
naar het WK. Daar presteerde De 
Boo van de drie Nederlanders 
het best met zilver, achter de 
verbluffende Chinees Zhongyan 
Ning. Kjeld Nuis werd vierde, Joep 
Wennemars eindigde door een val 
in de achterhoede.

Na de eerste dag van het NK bezette 
Scheperkamp de derde plaats 

achter Nuis en de verrassend sterke 
Wennemars, maar de verschillen 
waren heel gering. Scheperkamp 
had toegeslagen op de 500m met 
een bijzonder knappe 34,52. Op de 
1000m verloor hij echter met zijn 
vijfde plaats (1.08,35) te veel op de 
ontketende Nuis (1.07,33) die zijn 
beste tijd ooit op het Heerenveense 
ijs neerzette. 

Op de tweede dag deelde 
Scheperkamp opnieuw een tik 
uit op de 500 meter en na drie 
afstanden had hij de leiding in het 
klassement. Hij kon zich echter 
weinig permitteren op de 1000m 
omdat Nuis en Wennemars in zijn 
nek hijgden. Het duo voerde de 
druk maximaal op met uitstekende 
tijden op de slotafstand. 
Wennemars reed met misslagen 
en al de rit van zijn leven en kwam 
met gebalde vuisten na 1.07,40 
over de finish. Nuis dook daar nog 
0,08 seconde onder en de taak 
waar Scheperkamp voor stond 
was enorm. Hij deed wat hij kon, 
opende zoals gewoonlijk snel maar 
verloor in de slotronde een fractie 
te veel (1.08,15).  Als troostprijs 
kreeg hij de bronzen medaille van 
het NK. 

Wesly Dijs
Wesly Dijs deed op het NK niet 
serieus mee in de strijd om 
de WK-tickets. Op beide 500 
meters verloor de schaatser uit 
Soest meer dan een seconde op 
Scheperkamp en werd tweemaal 
achttiende. Dijs deed het wel 
beter op de 1000m met een vijfde 
en zesde plaats, maar het hele 
seizoen was het net niet voor 
de schaatser van Reggeborgh 
die slechts een keer het podium 
haalde in een wereldbeker. In 
Salt Lake City werd hij derde op 
de 1500m. Op het WK afstanden 
verweerde hij zich op de 
schaatsmijl heel behoorlijk, maar 
viel als vierde (1.44,59) net buiten 
de medailles. Het goud was voor 
de Amerikaan Jordan Stolz die zijn 
zesde wereldtitel op rij veroverde. 

Maar ondanks dat hij twee 
seizoenen heerste op de 500, 
1000 en 1500 meter besloot het 
19-jarige schaatswonder in Inzell 
niet mee te doen aan het WK 
sprint, maar aan het WK allround. 
Met succes, dankzij grote winst op 
de 500 en 1500 meter veroverde 
hij de wereldtitel ten koste van de 
Nederlander Patrick Roest.

  

Merijn Scheperkamp.  Foto: Jumbo Visma. N’Ketia Seedo.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

PRIJZENKAST 
De prijzenkast van Femke Bol begint al aardig gevuld te raken. Op de 
volgende kampioenschappen viel zij in de medailles:
WK indoor 2024:  estafette 4x400 meter goud
WK indoor 2024:  400m goud
WK outdoor 2023:  400m horden goud
WK outdoor 2023:  estafette 4x400m goud
EK indoor 2023:  400m goud
EK indoor 2023:  estafette 4x400 m goud
EK outdoor 2022:  400m goud
EK outdoor 2022:  400m horden goud
EK outdoor 2022:  estafette 4x400 m goud
WK outdoor 2022:  400m horden zilver
WK outdoor 2022:  mixed estafette 4x400 m zilver
WK indoor 2022:  400m zilver
WK indoor 2022:  estafette 4x400 m zilver
Olympische Spelen 2021:  400m horden brons
EK indoor 2021:  400m goud
EK indoor 2021:  estafette 4x400 m goud

CONCURRENTE BOL DRUK
MET PROMOTEN BOEK 
Terwijl Femke Bol de focus gericht 
had op de WK indoor waar zij twee 
gouden medailles veroverde, was 
haar grootste concurrente op de 
400 meter horden druk bezig haar 
boek te promoten. Niemand in het 
Nederlandse kamp weet hoe het 
gesteld is met olympisch kampioen 
Sydney McLaughlin een maand 
of vijf voor de Spelen in Parijs. De 
Amerikaanse laat zich niet zien in 
wedstrijden.

Het boek van McLaughlin, getiteld 
Far Beyond Gold: Running From 
Fear to Faith, gaat over haar 
onzekerheid en de angsten waar ze 
mee worstelde. Haar geloof sleepte 
haar er doorheen, vertelde ze in de 
talkshow van Kelly Clarkson waar 
haar boek gepresenteerd werd. 
‘Dankzij God ben ik die angsten 
kwijt. Ik hoop dat mensen door het 
lezen van mijn boek ook op zoek 
gaan naar God.’

McLaughlin zegde af voor de WK 
afgelopen zomer in Boedapest 
vanwege een (lichte) blessure. Met 
50,68, gelopen op de WK in 2022, 
is ze de wereldrecordhouder op 
de 400m horden. Bij twee eerdere 

confrontaties met Femke Bol 
was ze beide malen de winnares. 
Maar Bol is sindsdien alleen maar 
beter geworden en heeft haar 
pasritme gewijzigd om nog sneller 
over de hekjes te kunnen gaan. 
Haar persoonlijk record staat op 
51,45, nog een stukje verwijderd 
van McLaughlin maar die heeft al 
anderhalf jaar niet meer dit lastige 
nummer in wedstrijdverband 
gelopen. Is ze er straks überhaupt 
wel bij in Parijs? Ook Femke Bol 
tast in het duister. ‘Ik heb een 
goede band met Sydney, maar 
ik weet het niet. Ik hoop dat ik 
komende zomer weer tegen haar 
mag racen.’
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Mats Røtvold-Leenaars grijpt zijn kans bij Roda’46

Vijf jaar Paris Saint Germain in de benen
Door Marcel Koch

AMERSFOORT - Ter introductie: 
Mats Røtvold-Leenaars ziet op 21 
december 2005 het levenslicht 
in Singapore. Hij is kind van een 
Noorse moeder en een Nederlandse 
vader.  

Die hebben elkaar ontmoet op 
een stagewerkplek in Amerika. 
Ze trouwen en krijgen drie zonen. 
Vanwege het werk van vader Frans, 
marketingman bij respectievelijk 
KLM-Air France, Disney Parks & 
Resorts en thans reisorganisatie TUI, 
verblijft het gezin Røtvold-Leenaars 
enige tijd in het buitenland, te 
weten in Singapore, Engeland (in de 
nabijheid van Londen) en in Parijs. 
In de Franse hoofdstad draagt niet 
alleen Mats het fraaie, wereldwijd 
begeerde shirt van Les Parisiens, 
zoals Paris Saint Germain liefkozend 
in de lichtstad wordt aangeduid, 
maar ook zijn beide broers Frans (nu 
21) en Lucas (20). 

Leusden
Na vijf jaar Parijs keert het gezin 
echter weer terug naar Nederland en 
settelt zich in Hilversum.
Mats meldt zich vervolgens aan 
bij hoofdklasser Huizen. Maar een 
seizoen later wordt de talentrijke 
linkspoot gescout door Vitesse. 
Zijn periode in de Arnhemse 
jeugdopleiding bij respectievelijk 
Onder-14 en Onder-15 duurt twee 
seizoenen. Daarna is het exit. 
Zijn concurrent op de 
linksbackpositie, uitkomend voor 
het Nederlands jeugdelftal, heeft bij 
Vitesse een streepje voor.
De middelbare scholier kiest 
voor een vervolg bij Leusdense 
Roda’46 dat in regio Midden-
Nederland bekend staat om zijn 
goede jeugdopleiding. Hij begint 
in Onder-18 en stroomt door naar 
Onder-23. 

Na de winterstop van dit lopende 
seizoen hevelt Mark Wietsma, 
trainer/coach van Roda 1, Røtvold-
Leenaars over naar de hoofdselectie 
en geeft hem direct een basisplaats 
in de bekerwedstrijd tegen het 
Amsterdamse Swift. Die gaat 
verloren, maar het optreden van de 
jeugdige en ranke verdediger met 
zijn fijne linkervoet en aanvalsdrang 
bevalt Wietsma dusdanig dat 
hij hem in de daaropvolgende 
competitiewedstrijden zijn 
vertrouwen geeft.
Tot zover de introductie. 

Engels
Ruim anderhalf uur voor een 
donderdagavondtraining hebben 
we Mats aan de lijn. Gedurende 
het telefoongesprek zoekt hij zo 
nu en dan naar de juiste woorden 
in het Nederlands, hetgeen niet zo 
verwonderlijk als je vanaf jongs af 
aan louter onderwijs in het Engels 
hebt genoten – en nog steeds. 

Mats: ‘In Engeland zat ik op een 
Amerikaanse school en in Parijs op 
een Britse school. En nu zit ik ook 
op een school waar eveneens Engels 
de voertaal is, dus ja, het Engels 
beheers ik misschien wel het beste.’

Hoe was je bij Paris Saint Germain 
op de radar gekomen?
‘Toen we in Engeland verbleven, 
speelde mijn broer bij Chelsea. En 
via een kennis van mijn vader, die 
goede contacten had bij Chelsea is 
er een lijntje gelegd naar Paris Sint 
Germain aangezien we naar Parijs 
verhuisden. Zowel ik als mijn beide 
broers mochten op stage komen 
en vervolgens werden we alle drie 
aangenomen. Ik heb er vijf jaar in de 
jeugd gespeeld. Ik begon bij Onder-8 
en eindigde bij Onder-12, want toen 
verhuisden we weer.’

Vond je dat jammer?
‘Best wel. Maar hoever ik daar zou 
zijn gekomen, weet je natuurlijk 
nooit.’

Hoe heb je die PSG-periode 
ervaren?
‘Als leerzaam, bijzonder en mooi, 
hoewel ik in het begin erg moest 
wennen. Enerzijds omdat je de taal 
niet spreekt en anderzijds omdat je 
in een andere cultuur terecht komt. 
Er speelde nog één Nederlandse 
jongen in mijn leeftijdscategorie, 
maar het merendeel had de 
Franse nationaliteit of was van 
Marokkaanse komaf.’

In wat voor een cultuur kwam je 
terecht?
‘Sommige spelers die uit een 
minder welgesteld gezin kwamen, 
hadden een enorme prestatie- 
en profileringsdrang. Daarbij 
werden zij langs de lijn door hun 
sterk meelevende ouders flink 
aangespoord. Tja, die hoopten door 
toedoen van hun kind op een betere 
financiële toekomst.’ 

Speelde je tegen bvo’s?
‘Niet in competitieverband, maar we 
hadden geregeld grote toernooien 
waar we wel tegen Franse profteams 
speelden. Vriendschappelijk 
speelden we ook regelmatig tegen 
bvo’s. De laatste twee seizoenen 
vond ik het leukst, mede omdat ik 
inmiddels vloeiend Frans sprak.’ 

Trainden en speelden jullie 
op hetzelfde complex als de 
duurbetaalde profs?
‘Nee, tussen ons trainingscomplex 
en dat van de profs liep een weg. 
We konden alleen een glimp van 
de vedettes opvangen als ze van 
de parking afreden. Wie er in mijn 
tijd speelde? Onder andere Zlatan 
Ibrahimovic, Cavani, de Braziliaan 
Lucas Moura. Mbappé was er toen 
nog niet.’

Bij terugkomst in Nederland koos je 
voor Huizen, maar na een seizoen 

hengelde Vitesse je binnen. 
‘Bij PSG was ik nog jong, bij 
Vitesse al wat ouder en dan wordt 
het ook al snel serieuzer en de 
trainingsarbeid intensiever. Naast 
de veldtrainingen ga je ook de gym 
in om aan je fysiek te werken en 
krijg je tevens mentale training. 
Jammer genoeg moest ik na twee 
seizoenen weg. Natuurlijk was dat 
een teleurstelling, maar ik zag het al 
wel aankomen.’

Roda’46 werd je volgende club.
‘Nadat bekend was dat ik bij Vitesse 
weg moest, namen Jonathan, 
DVS’33 uit Ermelo en Roda’46 
contact met me op. Bij Roda heb ik 
tweekeer meegetraind en dat voelde 
gelijk goed. Het niveau beviel me 
en het klikte met zowel de trainer 
als de spelersgroep en dus koos 
ik voor Roda zonder bij de andere 
geïnteresseerde clubs te hebben 
getraind.’

Sinds de winterstop zit je bij de 
A-selectie, hoe bevalt dat?
‘Heel goed. Hoewel ik stap van 
de jeugd naar de senioren best 
als groot ervaar. Ik speel nu tegen 
mannen. Het spel is fysieker en het 
tempo hoger, maar ik heb me snel 
aangepast vind ik zelf. Ik voel zeker 
het vertrouwen van de trainer. Ik 
hoop dat ik mijn basisplaats als 
linkervleugelverdediger tot aan 
het einde van het seizoen kan 
behouden.’

En in het vervolg?
‘In mei doe ik eindexamen en dan 
neem ik een tussenjaar, omdat 
ik nog niet weet welke studie ik 
wil gaan volgen. Het tussenjaar 
breng ik door in Noorwegen, in het 
geboorteland van mijn moeder. 
Dus ja, ik vertrek aan het einde van 
het seizoen bij Roda. Maar ik blijf 
natuurlijk wel sporten en voetballen. 
In Noorwegen ga ik proberen om 
binnen te komen bij SK Træff uit 
Molde, die club speelt twee klassen 
onder het hoogste niveau. Een 
bestaan als prof is nog steeds een 
wens, ja.’

Mats Røtvold-Leenaars.  Foto: Teammanager Roda’46.

Mats Røtvold-Leenaars trok op zevenjarige leeftijd 
het voetbalshirt van Paris Saint Germain over zijn 
kinderschouders aan. Vijf jaar speelde hij in de 
jeugdopleiding van de Parijse voetbalclub. Anno 
2024 draagt de 18-jarige linkervleugelverdediger 
het felrode shirt van zaterdag eersteklasser 
Roda’46 uit Leusden. Maar Noorwegen lonkt. 
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 Amstel Housing Utrecht
  Jutfaseweg 247
  3522HS Utrecht

           030 6055 655
           utrecht@amstelhousing.nl

W O N I N G  V E R H U R E N ?  

 W I J  Z O E K E N  W O N I N G E N  V O O R  E X P A T S    

no cure no pay
gratis oriënterend gesprek

Verhuur, verkoop en beheer van woningen
en appartementen in de regio Utrecht
 

DREAM HOSTING
WWW.DREAM-HOSTING.NET

Webhosting voor iedereen

Voor al uw:
• Web hosting
• Wordpress hosting
• Joomla hosting
• Webwinkels
• VPS hosting
• Domeinnamen

Nu 50% korting op de 1ste

factuur met kortingscode:

SPORT

Elektro - Beveiliging - Communicatie

info@mict-techniek.nl

WWW.MODIFORM.COM

Kris Kringle Chocolaterie 
Troosterhof 29, 3571 NC Utrecht 

(WC De Gaard)
0650478400/info@kriskringle.nl

Voor al uw chocolade inkopen, als particulier 
of bedrijf. Kom gezellig bij ons langs.

Beter. Sneller. Verrassend voordelig.

Welkom bij Profile
voor onderhoud, banden, 
velgen, APK, reparatie en airco.

Parallelweg 82, 3931 MT Woudenberg  
T. 033 28 63804DBS

Voor hulp aan het zieke kind

Wat kunnen we o.a.
betekenen?

• Bezoeken van een
voetbalwedstrijd

• Uitje voor het 
gezingezin

• In het zonnetje 
zetten van ouders 
of broertjes/zusjes
zetten van ouders zetten van ouders 
of broertjes/zusjesof broertjes/zusjes

• Hulp bij niet 
verzekerde 
hulpmiddelen

Kunnen wij helpen?Kunnen wij helpen?

Kun je ook hulp of een Kun je Kun je ook hulp of een 
Steuntje in de rug 
gebruiken? Of ben je 
bekend met een gezin dat 
hiervoor in aanmerking 
komt? Laat ons dat weten!

gebruiken? Of ben je gebruiken? Of ben je 
bekend met een gezin dat kend met een gezin dat 
hiervoor in aanmerking hiervoor in aanmerking 
komt?komt? Laat ons dat weten!

,,Wilt u zich samen met ons 
inzetten voor zieke 

kinderen? Mede dankzij 
donaties kunnen wij blijven

helpen.

inzetten voor zieke 
Mede dankzij kinkinkinkinderen?deren? Mede dankzij Mede dankzij kinkinderen? Mede dankzij                      

0207436.pdf   1 13-3-2018   12:09:18

Stichting Football Makes It Happen maakt zich sterk voor kinderen met een lichamelijke en/ of 
geestelijke beperking en kinderen die ernstig ziek zijn en de gezinnen daar omheen.                     

FMIH heeft als doel deze gezinnen hulp of een lichtpuntje te bieden.
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Badminton wordt op alle niveaus beoefend, maar aandacht voor sport is tanende

Bij De Zender en ’t Veen wordt nog        steeds met veel plezier gespeeld

Door Roberto Cancian

LOPIK / VEENENDAAL – Het 
mag een van de meest bekende 
vrijetijdsbezigheden zijn, maar sinds 
2004 loopt het ledenaantal van de 
Nederlandse Badmintonbond (NBB) 
en de aangesloten verenigingen 
sterk terug. 

In tien jaar tijd is het 
ledenbestand zelfs met 30% 
gedaald. Die cijfers herkennen 
de badmintonverenigingen ook 
in de provincie Utrecht, maar 
er is nog geen paniek. Op padel 
na, kennen alle racketsporten 
immers een terugloop, zo weten de 
badmintonners. En zolang er met 
een kleiner clubje actief en met 
plezier kan worden gespeeld, zijn ze 
best tevreden. Dat gezegd hebbende 
is nieuwe aanwas zeker welkom. 

  DE ZENDER   

Badmintonvereniging De Zender 
uit Lopik is opgericht op 20 oktober 
1977. Nadat ruim een jaar geleden 

het 45-jarige jubileum is gevierd, 
zet de vereniging zich nu in om het 
50-jarige bestaan extra glans te 
geven. ‘Het mix team is vorig seizoen 
kampioen geworden van de 9de 
divisie en speelt nu in de 7de divisie’, 
geeft Piet Bakker aan.
 
De 72-jarige voormalige voorzitter 
heeft een aantal taken weer 
opgepakt nadat hij merkte dat er 
bijna geen activiteiten meer werden 
georganiseerd bij de vereniging 
en het ledenaantal terugliep. ‘Ik 
ben in het verleden voorzitter 
geweest. Zonder mezelf op de borst 
te kloppen is het na 2016, toen ik 
ben gestopt, teruggelopen. In het 
verleden hadden we 130 leden waar 
we er momenteel 30 hebben’, geeft 
Piet Bakker aan. 
Na zijn voorzitterschap waren er 
twee nieuwe voorzitters, vanaf 2020 
stapte Bakker weer in. ‘Anderen 
wilden er niet alles in stoppen wat 
nodig was. Een tweetal jeugdleiders 
wilden dat wel en samen hebben 
wij de vereniging weer nieuw 
leven ingeblazen en een doorstart 

gemaakt. Dat was een fluitje van 
een cent, gezien het geringe aantal 
overgebleven leden, zeker nadat we 
de financiën weer op orde hadden 
gebracht. Er was nog een klein potje 
over vanuit mijn tijd als voorzitter, 
toen er nog aardig wat reserve was.’ 

Animo
Bakker, die ook afgevaardigde is 
geweest van het bondsbestuur, 
ziet dat de animo voor de sport 
is afgenomen. Toch ziet hij het 
enthousiasme en plezier voor het 
spelletje weer terug bij de vereniging 
waar hij zo van houdt. Genoeg reden 
voor hem om het badminton in 
Lopik weer naar een hoger niveau te 
tillen. ‘Momenteel hebben we één 
seniorenteam en één jeugdteam. 

Zowel competitief als recreatief is 
het mogelijk om bij De Zender te 
komen spelen. Dat het seniorenteam 

gepromoveerd is nadat het 
kampioen is geworden, dat kan er 
volgens Piet Bakker voor zorgen dat 
er nieuwe aanwas komt. 
‘Dat zou alleen maar mooi zijn. 
Minder mooi is dat we nu verplicht 
zijn om met veren shuttles te spelen, 
die zijn toch drie keer zo duur als 
nylon shuttles. Vanaf de 7de divisie 
en hoger is dat een vereiste.’ Piet 
Bakker geeft aan voorzitterschap 
puur als waarnemer op zich te 
nemen in de hoop dat iemand het 
stokje van hem overneemt om BV 
De Zender weer te laten groeien in 
zowel ledenaantal als vereniging zelf. 
‘Vroeger hadden wij een grote groep 
sponsoren, dat is minder geworden 
sinds de coronapandemie’. Dat 
het ledenaantal is teruggelopen, 
heeft twee redenen volgens Bakker. 
‘Enerzijds doordat er door de 
coronapandemie en gebrek aan 
inzet van vrijwilligers te weinig is 
opgepakt, maar ook doordat leden 
makkelijker wat anders gaan doen. 
Een andere sport of ze haken af 
doordat ze gaan studeren. Toch 
wil ik een poging doen om het 

badminton naar een hoger level te 
brengen op de grens van Lopik en 
IJsselstein.’ 

Familiesport
Piet Bakker is zelf ook nog actief 
op het badmintonveld. ‘Mijn 
kinderen hebben altijd badminton 
gespeeld, zo ben ik er zelf ook mee 
in aanraking gekomen. Zelf ben ik 
opgegroeid in Zwijndrecht waar ik 
jarenlang voor koffiebranderij Van 
Nelle heb gewerkt in de buitendienst 
en later ook vanuit Enschede heb 
gewerkt. Na de fusie met Douwe 
Egberts ben ik verhuisd naar Hendrik 
Ido Ambacht om de binnendienst 
te runnen om daarna deze kant op 
te komen. Mijn vrouw is weer in 
Schoonhoven opgegroeid, zo waren 
we weer mooi in de buurt. Op het 
moment dat mijn vrouw wilde gaan 
badmintonnen, ben ik dat zelf ook 
gaan doen. Dat was wel op latere 
leeftijd, in 1993. Het is echt een 
topsport en altijd weer een uitdaging 
om het beste uit jezelf naar boven te 
halen. Dat wil ik zowel in het veld als 
voor de club,’ besluit Bakker.

Voorzitter Bakker ziet het enthousiasme en plezier voor badminton weer terug bij de vereniging waar hij zo van houdt. 
Foto: Piet Bakker.

In Nederland spelen grofweg 150.000 mensen 
georganiseerd badminton en zijn 32.000 mensen 
aangesloten bij Badminton Nederland, verdeeld 
over circa 430 badmintonverenigingen. De 
bondscompetitie kent een eredivisie en daaronder 
negen divisies. Daarnaast is er sprake van een 
landelijke dubbelcompetitie en de mogelijkheid om 
parabadminton te spelen; in de provincie Utrecht 
kan dat laatste onder meer bij BZD in Culemborg.  
In de hoogste reguliere competitie, de eredivisie, 
speelt het eerste team van BC Amersfoort. Deze 
vereniging heeft ook teams uitkomend in de 
eerste en tweede divisie. Iets lager spelend, in de 
vierde divisie, komt het vlaggenschip van ’t Veen 
(Veenendaal) uit en het hoogst spelende team van 
De Zender uit Lopik komt uit in de zevende divisie. 

’t Veen organiseert op 
zaterdag 20 april voor de 
achtste keer het Nederlands 
kampioenschap parabadminton 
in de Valleihal in Veenendaal.
Voor meer info: voorzitter@
badmintonveenendaal.nl 

  BC ‘T VEEN 

Ook bij badmintonvereniging ’t Veen 
in Veenendaal kan zowel recreatief 
worden gespeeld als competitie 
waarbij de 4de divisie (waar het 
eerste team in speelt) het hoogste 
niveau is. De club heeft trainers 
voor beginnende badmintonners en 
competitiespelers en timmert aan 
de weg om meer spelers aan zich 
te binden. Zo zoekt het spelers om 
een 5de divisie team op te richten, 
dat zou het vierde seniorenteam zijn 
dat de vereniging rijk is, naast drie 
jeugdteams. 

Door in de laatste wedstrijd van 
het seizoen de benodigde punten 
te halen, zorgde het eerste team 
van ’t Veen ervoor dat ze zich 
veilig speelden in de 4e divisie. 
‘Ik ben ontzettend blij met deze 
uitgangspositie na vorig seizoen 
kampioen te zijn geworden in de 
5e divisie’, geeft speelster Dinja van 
Haastert aan. ‘Direct na de wedstrijd 
hebben we met het team en de 
trainer daarop geproost. Binnenkort 
gaan we met zijn allen een avondje 
uit: Prison Island spelen in Utrecht 
en daarna lekker uit eten. Het was 
een pittig seizoen.' 

Voor het eerst meedraaien 
in de 4e divisie vroeg om 
doorzettingsvermogen en 
vastberadenheid. 'We zijn blij met 
het resultaat, maar volgend seizoen 
moet het beter. We zijn er ook 
van overtuigd dat dit gaat lukken 
aangezien we dit seizoen allemaal 
zijn gegroeid. We zijn individueel 
beter geworden en daarmee als 
team sterker geworden. Onze trainer 
houdt ons na het behalen van het 
doel wel bij de orde van de dag: 
‘mooi dat we dit resultaat hebben 
behaald, maar we moeten op een 
hoog niveau blijven trainen om 
volgend jaar nog hoger te eindigen’, 
zegt hij. We trainen op dinsdag 
met alle competitieleden en op 
donderdag krijgen wij privétraining. 
Onze trainer traint dan het eerste 
team zodat de focus volledig op ons 
is’, vervolgt Dinja van Haastert. 

Stappen
Dat het team stappen wil maken, 
dat blijkt uit het feit dat ze naast 
het spelen van toernooien ook 
gezamenlijk blijven trainen. 
‘Wij blijven doortrainen tot de 
zomerstop, eind augustus gaat 
dan het nieuwe seizoen van start. 
We hebben nu voorlopig geen 

wedstrijden maar dat is voor ons 
geen reden om de focus elders te 
leggen. We spelen toernooien tot 
het nieuwe seizoen begint. Daar 
leren we ontzettend veel van en 
zo bereiden we ons goed voor op 
volgend seizoen.’

Team
Van Haastert stelt het team voor 
waarmee ze afgelopen seizoen in 
de 4e divisie actief was en waar ze 
aankomend seizoen weer stappen 
mee wil zetten. Waarom spelen ze 
deze sport zo graag? En willen ze 
nog láng niet stoppen? 

Jamie speelt bij onze club sinds ze 
8 jaar is, nu is ze 20 jaar. Ze vindt 
het heel leuk om in teamverband te 
spelen, leuk om samen te werken 
aan een competitief doel en op 
pad te gaan. Naast dat het een 
intensief spel is, is badminton ook 
een tactisch spel. Je moet goed 
nadenken welke keuzes je maakt  in 
een snel spel. Deze combinatie vindt 
ze heel leuk. Ze kijkt ontzettend uit 
naar het nieuwe seizoen, maar vindt 
het tegelijkertijd erg spannend en 
is benieuwd hoe we het volgend 
seizoen gaan doen nu we aan ons 
tweede seizoen gaan beginnen in de 
4e divisie.

Leon speelt sinds een jaar of zeven 
à acht bij BC ‘t Veen. Hij vindt het 
leuk dat badminton zo veelzijdig 
is. Des te fitter je bent des te beter, 
maar het is geen garantie om te 
winnen. De techniek die je moet 
hebben, is even belangrijk, net als je 
spelinzicht. Hierdoor speel je tegen 
allerlei spelers, jong en oud, steeds 
weer een andere partij. Alleen hard 
rennen is niet genoeg, je moet tegen 
iedere tegenstander kijken wat je 
in die partij het beste kunt doen. 
Leon speelt niet alleen bij BC ’t Veen 
maar ook bij Ede. Hij speelt alleen 
competitie met ons team. 

Wouter speelt sinds 2017 bij de 
club. ‘Ik vind het een geweldig 
mooie sport. Het heeft het allemaal, 
fysiek, mentaal en technisch. Ik 
leer nog steeds van elke training 
die we hebben en ik word nog 
elk seizoen beter. Dit komt ook 
door Wim van de Craats, hij is één 
van de redenen waarom ik naar 
Veenendaal ben gekomen om 

hier te spelen. Daarnaast vind ik 
het team ontzettend leuk. Met 
z'n vieren trainen we keihard en 
is het ontzettend gezellig, ook na 
de wedstrijden. We willen alle vier 
ontzettend graag beter worden als 
individu en als team en dat lukt ons 
ook. Met Leon heb ik een geweldig 
maatje op de trainingen, we spelen 
elke dinsdag en donderdag na de 
training en dat helpt ons om beter te 
worden. Daarnaast zijn we een heel 
goed dubbelteam, ook omdat we al 
zeven jaar met elkaar spelen en ook 
altijd beter proberen te worden.' 

Daarnaast vindt Woeter de club erg 
gezellig. 'Iedereen leeft met ons 
mee en we hebben veel support 
bij thuiswedstrijden en soms ook 
bij uitwedstrijden. Ik weet niet 
wat ik kan verwachten wanneer 
de competitie weer start. We zijn 
allemaal beter geworden na een 

jaar 4e divisie en we weten nu wat 
we kunnen verwachten. Ik zelf wil 
het (nog) beter doen dan afgelopen 
seizoen maar vooral heel veel plezier 
hebben met trainen en spelen en 
met elkaar.’

Zelf speelt Dinja badminton sinds 
ze zeven jaar is, dat is nu ruim 23 
jaar. ‘Tijdens mijn studie ben ik een 
aantal jaar gestopt, maar voor mij 
is er echt geen betere sport dan 
badminton. Dat besef was er maar al 
te goed in de jaren dat ik er tussenuit 
ben geweest. Ik ben met het 
badminton opgegroeid. Mijn vader 
is trainer geweest, hij was de trainer 
van mijn moeder en zo hebben zij 
elkaar ook ontmoet. Mijn vader heeft 
mij toen ik bij de jeugd speelde ook 
nog getraind. Mijn ouders spelen nu 
nog steeds recreatief badminton. 
Mijn vader in Rhenen en mijn 
moeder speelt zowel bij Rhenen als 
Veenendaal. 
Wat badminton voor mij zo leuk 
maakt? Het is een explosief spel en 
één van de snelste zaalsporten die 
gespeeld wordt. Daarnaast vind 

ik het leuk dat er drie onderdelen 
gespeeld worden: mix, dubbel en de 
single. In elke partij speel je eigenlijk 
weer een ander spelletje. Je moet 
goed je koppie erbij houden, om 
alles eruit te halen wat erin zit. Het 
team waarin we spelen is ontzettend 
leuk. We kunnen heel goed met 
elkaar op de baan, maar naast de 
baan net zo goed. We hebben veel 
lol en het is daarnaast leuk om 
te zien hoe gedreven iedereen is. 
Tijdens trainingen kunnen we ook 
met elkaar lachen. Wouter is goed 
in slidings maken, ik lig dan in een 
deuk. Die momenten maken het 
extra leuk. We hebben een levendige 
en gezellige club waarbij er altijd een 
goede sfeer is.’

Team ’t Veen met van links naar rechts: Leon Wegen, Dinja van Haastert, Jamie van Brienen en Wouter Fondse. 
Foto: Roberto Cancian.

‘Vroeger hadden wij een 
grote groep sponsoren, dat 
is minder geworden sinds 
de coronapandemie’

‘Des te fitter je bent des 
te beter, maar het is geen 
garantie om te winnen’

‘Voor mij is er 
geen betere sport 
dan badminton’
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Trainer Delno verlaat VZC: ‘Nog steeds sterke zwemploeg’

‘Je weet dat ik aan het begin van 
het seizoen aan de zwemcommissie 
heb laten weten dat dit mijn laatste 
seizoen is?’ vraagt Harry Delno aan 
het begin van het gesprek. Het was 
bekend, dus is vóór zijn afscheid 
de interviewafspraak gemaakt. 
Harry Delno (61 jaar) is nu nog  
hoofdtrainer van de zwemafdeling 
van VZC Veenendaal, de club die dit 
jaar haar negentigjarig bestaan 
viert.

Door Ron van Stokkum

VEENENDAAL - Delno maakte in 
1980 als zwemmer de overstap van 
De Rijn uit Wageningen naar VZC 
Veenendaal. 

Hij kwam drie jaar uit voor de 
Veenendaalse club. ‘Ik ben gestopt 
omdat ik de politieopleiding ging 
volgen. Het zwemmen kwam 
daardoor op een lager pitje te 
staan. Maar toen ik bij de politie in 
Abcoude aan de slag ging, trof ik een 
collega die ook in wedstrijdverband 
zwom. Wij deden samen mee aan 
de plaatselijke triatlon en werden 
vervolgens gevraagd om bij de 
zwemclub te komen. Ik ben toen 
lid geworden, om een beetje te 
zwemmen en te waterpoloën. Toen 
we in Amerongen gingen wonen en 
later verhuisden naar Veenendaal 
werd het contact met De Rijn 
hersteld. Ik zwom weer wedstrijden 
en gaf zwemtrainingen. Ook mijn 
kinderen Marjolein en Thom leerden 
daar zwemmen en kwamen daarna 
voor die vereniging uit. In 2011 
heb ik weer afscheid van De Rijn 
genomen. Onze visies weken te 
veel van elkaar af. Het gevolg was 
dat ik in 2012 bij VZC aanklopte om 
daar met een hele talentvolle groep 
jeugdzwemmers aan de slag te 

gaan. Thijs Hagelstein was toen de 
hoofdtrainer, ik trainde de junioren. 
Toen Thijs naar PSV vertrok, VZC 
was inmiddels opgeklommen van 
de C-naar de A-klasse, nam ik het 
hoofdtrainerschap van VZC op 
me. Het lukte om met de groep 
de laatste horde te nemen en we 
promoveerden van de A-klasse naar 
de eredivisie.  Van de groep die toen 
promoveerde zwemt alleen Thom 
nog, de rest van de groep is weg. 
Bovendien verlegt Thom het accent 
steeds meer naar de triatlon.’

Pareltjes
Bij het begin van zijn 
hoofdtrainerschap bij VZC had 
Delno zich ten doel gesteld om het 
niveau van de zwemafdeling op te 
krikken. Met acht zwemtrainingen, 
land- en krachttrainingen moest 
dat lukken, zo dacht hij. ‘We 
promoveerden naar de eredivisie en 
op Nederlandse kampioenschappen 
zijn we nadrukkelijk aanwezig, met 
podiumplaatsen en dus medailles. 
Ik wilde mijn zwemmers door 
laten groeien naar de nationale 
top. Dat dit lukte is te zien aan 
de resultaten bij de Nederlandse 
estafette kampioenschappen, waar 
we regelmatig op het podium waren 
te zien. Ook bij het NK-junioren 
scoorden we veel medailles met de 
zwempareltjes van VZC. 
Voorbeelden daarvan zijn de 
tweeling Sander en Vincent 
Crooijmans, die momenteel 
in Malaga (Spanje) trainen en 
zich hebben toegelegd op het 
openwaterzwemmen. Zij deden 
ook een aantal keren mee aan de 
Europese jeugdkampioenschappen 
openwaterzwemmen. In 2019 deed 
ook Bridget Vermeer daaraan mee. 
Daarvoor had Femke Spiering al 
meegedaan aan de EYOF (European 

Youth Olympic Festival). In datzelfde 
jaar zwom Silke Holkenborg op 
het EJK. Een jaar later was Femke 
Spiering daar ook bij.’
Een flink aantal van die junioren en 
jeugdzwemmers zijn uitgevlogen 
naar andere verenigingen. Dit komt 
met name door hun vervolgstudies. 
Studeren elders en zoveel trainen 
in Veenendaal blijkt moeilijk te 
combineren. Delno: ‘Zo zwemmen 
Lars en Kirsten Verhalle bij PSV 
in Eindhoven, Femke Spiering 
en Bridget Vermeer bij ZPC in 
Amersfoort, traint Silke Holkenborg 
bij de zwemacademie van de KNZB 
in Amsterdam en Sander en Vincent 
Crooijmans in Spanje. Momenteel 
ben ik met Juliette Woltjes en Elin 
Ditewig, beiden 14 jaar, bezig met 
de voorbereidingen om zich tijdens 
wedstrijden in april en/of juni te 
kwalificeren voor de EYOF.’

Dominant
‘Onze 4x200m vrijeslagploeg 
bij de dames heeft de estafette 
enkele jaren gedomineerd, met 
de zwemsters Marjolein Delno , 
Silke Holkenborg, Femke Spiering, 
Kirsten Verhalle en Bridget Vermeer. 
Dat zegt wel iets over de kwaliteit 
en de breedte van de vereniging. 
Inmiddels is de breedte minder 
geworden, maar hebben we nog 
steeds een kwalitatief sterke ploeg.’ 
VZC behoort tot de zes beste 
ploegen van Nederland, naast 
PSV, ZC Amersfoort, Blue Marlins, 
DZPC en De Dolfijn. ‘Dat is een 
bijzondere positie, omdat wij onze 
eigen zwemmers opleiden en 
nauwelijks zwemmers van andere 
clubs krijgen. PSV heeft nauwe 
relaties met het opleidingscentrum 
van de KNZB in Eindhoven, Blue 
Marlins in Rotterdam en Den Haag, 
DZ&PC in Drachten en De Dolfijn 

in Amsterdam. Ook Amersfoort 
beschikt over een 50-meterbad, 
terwijl wij het moeten doen met 
een 25-meterbad. Dat maakt wel 
verschil. Daar komt nog bij dat jeugd 
uit Veenendaal na de middelbare 
school vaak in grote steden gaat 
studeren. Dan wordt het lastig om 
op seniorenniveau een sterke ploeg 
op de been te brengen. Dat we bij 
de beste zes zitten, maakt me wel 
trots. Maar ik realiseer me dat we 
hier wel een sterke basis kunnen  
leggen voor zwemmers die de 
absolute top nastreven. Met dat doel 
trainen wij eenmaal per week in het 
Amersfoortse 50m-bad.’

Buitenland
Delno wil zijn drive overbrengen 
op zijn zwemmers. ‘Mijn plezier 
moet hun plezier worden. Ze 
moeten terug kunnen kijken op 
een leuke tijd, waar ze veel opzij 
hebben gezet, maar zonder dat 
ze dit hebben gemist. Ik vond 
buitenlandse wedstrijden altijd 
heel leuk, dus doen we daar aan 
mee. Zo is VZC al jaren een vaste 
deelnemer aan zwemwedstrijden 
in Dortmund. Bovendien gaan 
we in de meivakantie op een 
buitenlandse trainingsstage. 
Trainen we in de openlucht onder 
de zon. Iedereen mag mee, ook 
ouders, als ze dat willen. Zij 
mogen hun tijd zelf invullen, de 
zwemmers trainen en genieten. 
Zo verenigen we het nuttige met 
het aangename. Dit jaar gaan we 
naar het Spaanse Torremolinos, 
waar het sportcomplex met het 
50m-zwembad op loopafstand van 
het hotel ligt.’

Wisselslag
VZC doet ook mee aan het project 
WTC 32, de Wisselslag Trainings 

Club. Dat is een initiatief van Marcel 
Wouda met als doel om in 2032 
(één of twee) wisselslagzwemmers 
op het olympisch zwempodium te 
krijgen. Wouda ontwerpt daarvoor 
twee specifieke trainingen per week, 
die de deelnemende verenigingen 
kunnen gebruiken. ‘Ik gebruik die 
trainingen ook en integreer ze in 
mijn eigen trainingsopzet. Op het 
NK Junioren had VZC de meeste 
deelnemers op de 400m wisselslag, 
met een tweede plaats voor Juliette 
Woltjes, een derde plek voor Elin 
Ditewig en een vierde stek voor Rijk 
Leenders. Op de 200m wisselslag 
werden zij respectievelijk derde, 
tweede en vierde. Bovendien 
pakten ze ook op andere afstanden 
medailles.’
Delno constateert dat na corona de 
mentaliteit is veranderd. Het verschil 
in leeftijd begint een rol te spelen en 
ook de reacties van mensen rond de 
groep. Teleurstellingen worden op 
een andere manier beleefd en geuit. 
‘Bovendien kom ik niet toe aan zelf 
in beweging blijven. We trainen acht 
keer in de week, hebben driemaal 
per week een landtraining onder 
leiding van fysiotherapeuten Johan 
Leidekker en Marjolein Delno en we 
volgen, dankzij Team Veenendaal, 
krachttraining bij Sportschool La 
Vita. Daar komen dan wedstrijden 
bij, toernooien, het trainingskamp 
en trainingsschema’s. Ik ben per 
week gemiddeld wel 25 tot 30 uur 
met de vereniging bezig, naast mijn 
baan bij de recherche van 38 uur.’

Blij
‘Wat me het meeste plezier heeft 
gegeven? De samenwerking met al 
die zwemmers, die blije gezichten 
als er goede resultaten werden 
geboekt. Ik wil zwemmers beter 
maken en ze ervan overtuigen dat, 
als ze er echt voor willen gaan, ze 
veel kunnen bereiken,’ aldus de 
ervaren trainer, die zelf al op zijn 
zesde jaar in het water lag. ‘Ik was 
zes jaar en ging naar zwemles. Dat 
werd gegeven bij zwemclub De 
Rijn in Wageningen. Toen ik alle 
diploma’s had, van A tot en met 
F, bleef ik bij de zwemclub om 
wedstrijden te gaan zwemmen. 
Het is een groot voordeel als een 
zwemvereniging zwemlessen aan 
kan bieden. Op die manier haal 
je kinderen het zwembad in en 
daarna heb je ze nog een mooie 
sport te bieden. Ik ging trainen 
onder leiding van Truus Maas en 
in 1973 zwom ik mijn eerste NK, in 
Meppel, in de categorie onder tien 
jaar. Ik ben blijven zwemmen, met 
als favoriete nummers de 200- en 
400m wisselslag. Maar natuurlijk 
zwom ik ook andere nummers. In 
die periode werden er regelmatig 
landenwedstrijden georganiseerd, 
waar ik met net zo veel regelmaat 
voor werd geselecteerd. In 1979 
werd ik tijdens het Europees 
junioren kampioenschap negende 
op de 200m wisselslag. Bovendien 
zwom ik daar de 1500m vrije 
slag. Nu doe ik nog mee aan de 
clubkampioenschappen en zwem 
ik 25-meternummers,’ besluit Delno 
met een lach.

Delno, temidden van zijn pupillen: 'Ik wilde mijn zwemmers door laten groeien naar de nationale top.' Foto: Kees-Jan van Overbeeke / VZC.
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Uw kunstgebit verdient de 
zorg van een Tandprotheticus
Indien tanden (gedeeltelijk) ontbreken,
kunnen wij balans tandtechniek de voor 
u meest geschikte oplossing aanreiken.

Onze specialisaties
  Aanmeten/vervaardiging gebitsprothese 
  Implantaat gedragen prothese (klikgebit)
  Reparatie en pasmaken bestaande prothese

Balans Tandtechniek
Telefoonnr.: 030 670 16 22

Pablo Picassostraat 103,
3544 NX Utrecht 

mail@balanstandtechniek.nl
www.balanstandtechniek.nl

PVC vloeren

Laminaat

Marmoleum

Traprenovatie

Gordijnen

Raamdecoratie 

Vloerkleden

Tapijt

Horren

VOOR AL 
UW WENSEN 

OP GEBIED VAN 
WONING- EN 

PROJECT
STOFFERING 

Showroom

Panoven 91-C

3401 RB  IJsselstein

T. 06 51213555

info@sluijkstoffering.nl

www.sluijkstoffering.nl

Bezoek op afspraak 

Massagepraktijk Gisele
Het Overslag 68
3906 AC Veenendaal

T.  0636179618
E.  massagepraktijkgisele@hotmail.com
W. www.massagepraktijkgisele.com

Een massage gegeven door mij met liefde en vakmanschap is 
een start naar een betere gezondheid voor lichaam en geest.
Ik masseer met overal rituals kaarsen voor de harmonie en 
geurbelevening!

Massagepraktijk Gisele
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Bij Praktijk Chiropractie Kramer staat al meer dan 35 jaar een deskundig, 
vriendelijk en doelgericht team voor u klaar. Steeds meer mensen ontdekken 
de positieve en snelle resultaten van chiropractie. Wij zien alle klachten die 
betrekking hebben op het bewegingsapparaat. Van bijvoorbeeld nekpijn, rugpijn 
en bekkeninstabiliteit tot tennisarm, frozen shoulder en huilbaby.

Chiropractie is voor alle leeftijden geschikt. Van ouderen tot baby’s. Ons doel 
is om iedereen weer goed en pijnvrij te laten bewegen. Onze chiropractoren 
zijn universitair opgeleid en voortdurend  ‘in beweging’ om voor u de nieuwste 
technieken toe te kunnen passen en u snel en professioneel te helpen.

Chiropractie Kramer
Amsterdamsestraatweg 725
3555 HG Utrecht

030-2439535
info@chiropractie-kramer.nl
www.chiropractie-kramer.nl

TVE Afbouw voor o.a.:

• Tegelwerken
• Natuursteenwerken
• Complete installatie badkamers
• Cement dekvloeren smeren
• Egaliseer vloeren
• Stuc werkzaamheden
• Verbouwingen
• Electra werken
• Loodgieterwerken
• Binnenwanden

Binnen het bedrijf draait het voornamelijk 
om kwaliteit en creativiteit. TVE Afbouw 
denkt graag met u mee hoe u uw 
ruimte vorm wilt geven. Gebruik van 
hoogwaardige materialen, flexibiliteit, 
klant vriendelijkheid een goede en 
betrouwbare service, schoon werken zijn 
kenmerkend voor het bedrijf.

M: 06-21291213
E: info@tveafbouw.nl
W: tveafbouw.nl

TVE Totaal afbouw
A F B O U W

Consultants in Mobility
Wij hebben ruime ervaring in de transport en reiswereld en herkennen de 
wensen van de klant en de dynamiek tussen partijen.

Onze expertise
- Visieontwikkeling
- Aanbesteding van vervoer
- Implementatie van vervoerssystemen
- Ontwikkeling van vervoersproducten
- Onderzoek en evaluatie van vervoerssystemen
- Beoordeling van plannen op het gebied van vervoer en samenwerking
- Trainingen van touringcar chauffeurs
- Advies voor samenwerking met reisorganisaties

Nu ook voor 
Ook kunt u ons inschakelen voor 
Exceptioneel transport begeleiding. 
Voor zulk transport verzorgen wij 
ook de nodige vergunningen en/of 
ontheffing bij de overheid.

Voor meer informatie raadpleeg onze website
www.Vischgroep.nl

For more information consult our website
www.Vischgroep.nl

Telefoon +31 6 53783114  info@Vischgroep.nl
Hoofdvestiging Dorpsweg 51 a, 4122GE Zijderveld

‘Als je nu nog zegt dat ijshockey geen prachtige sport is, dan weet ik het niet meer’

Penalty-shots Zoetermeer zijn strijdende Dragons te machtig

Het zonnetje schijnt weer; skeelers uit de mottenballen!

Van onze redactie

UTRECHT – Utrecht Dragons is 
dinsdagavond 5 maart strijdend 
ten onder gegaan in Zoetermeer. 
De ploeg van de ijshockeycoaches 

Willem van de Kraak en Tonny 
Collard moest na het nemen 
van penaltyshots in de derde 
kwartfinalewedstrijd het hoofd 
buigen voor de Panters. 
Zoetermeer eindigde in de reguliere 

competitie als vierde, Utrecht 
Dragons als vijfde. Een kansrijk 
uitgangspunt voor de play-offs, zo 
werd in het Utrechtse kamp vooraf 
gedacht. Het doel voor de selectie 
van de coaches Willem van de Kraak 

en Tonny Collard was glashelder. 
Tweemaal winnen van Zoetermeer 
Panters in deze best-of-three-serie 
was de opgave om door te kunnen 
stoten naar de halve finale. 

Kwartfinale
In de eerste wedstrijd kregen de 
Dragons echter een lesje in effectief 
ijshockey. Na een snelle 4-0 was 
Utrecht geslagen en schaatste 
gedesillusioneerd de tijd vol, terwijl 
Zoetermeer zich kon uitleven in 
galleryplay. Zoetermeer zou met 
7-0 winnen. Geflatteerde cijfers 
weliswaar, maar toch een gevoelige 
tik.

De tweede kwartfinalewedstrijd 
verliep gunstig voor de Utrechters 
waarmee hun seizoen nog niet 
ten einde bleek. Op de eigen 
Vechtsebanen werd Zoetermeer 
met 6-3 verslagen waarmee de 
Dragons een derde wedstrijd 
afdwongen in de kwartfinale om het 
kampioenschap van de eredivisie. 
De Utrechtse spelers toonden 
karakter en opereerden als een 
team waardoor een achterstand 
omgebogen kon worden in een 
winstpartij. Een trotse coach Van de 
Kraak achteraf: ‘Als je nu nog zegt 
dat ijshockey geen prachtige sport 
is, dan weet ik het niet meer.’

De afgedwongen derde wedstrijd 
moest gewonnen worden om 
een plek in de halve finale te 
bemachtigen. Na de reguliere 
speeltijd en de verlenging stond er 
4-4 op het scorebord. In de 
enerverende wedstrijd hadden de 
Dragons nog op winst gestaan met 
4-3. Een verlenging van vijf minuten, 
waarin de ploegen drie veldspelers 
(plus de goalie) op het ijs hadden, 
bracht eveneens geen beslissing. 
Daarna nam Zoetermeer de penalty-
shots beter dan Utrecht Dragons 

en maakte een eind aan een goed 
seizoen dat toch enigszins in mineur 
eindigde. 

Finale
De halve finales om het 
kampioenschap van de eredivisie 
gingen op 8, 9 en 10 maart 
verder. Daarin trof Amsterdam 
Zoetermeer en betwisten Nijmegen 
en Leeuwarden elkaar een plek 
in de eindstrijd. Nijmegen Devils 
won na een sterke derde periode 
in Leeuwarden en besliste zo de 
best-of-three in het eigen voordeel. 
Zoetermeer, dat de Dragons 
versloeg, leek lange tijd de beste 
papieren te hebben in Amsterdam, 
maar de Tigers sloegen in de tweede 
helft van het duel terug om de 
wedstrijd alsnog te winnen.

De finalisten van de eredivisie zijn 
dus bekend. Amsterdam Tigers en 
Nijmegen Devils zullen het tegen 
elkaar opnemen waarbij Amsterdam 
het thuisvoordeel heeft in de best-
of-three. Daarmee zijn de play-offs 
in de eredivisie tot nu toe feitelijk 
zonder verrassingen verlopen. De 
top-4 van de reguliere competitie 
plaatste zich voor de halve finales 
en de nummers één en twee van de 
competitie gaan nu uitmaken wie 
de titel pakt van de eredivisie, na de 
grensoverschrijdende BeNe Liga, 
het tweede ijshockeyniveau van 
Nederland.

Bij het ter perse gaan van deze krant 
moet er nog een start gemaakt 
worden met de wedstrijden van 
de eredivisie finale. Op 16 maart 
zal om 17.45 gestart worden in 
Amsterdam, een dag later is de 
return in Nijmegen. Mits nodig wordt 
de laatste wedstrijd op zaterdag 
23 maart in Amsterdam gespeeld 
waarna de Nederlands kampioen 
ijshockey bekend zal zijn. 

Van onze redactie

UTRECHT – Sinds 2020 is het aantal 
mensen in Nederland dat skeelert 
toegenomen. Tijdens het begin van de 
coronapandemie waren skeelers zelfs 
niet aan te slepen. Onder de jongeren 
kwam skeeleren met stip binnen in de 
lijst van meest beoefende sporten. De 
sport kan in beginsel wat lastig aan 
te leren zijn, maar de voordelen zijn 
dermate groot dat het meer dan de 
moeite waard is. We sommen tips en 
tricks op. Dus: ga naar buiten, trek de 
skeelers aan en ga van start. Om te 
beginnen heb je nodig: bescherming 
zoals knie- en polsbescherming, helm 
(niet verplicht, wel wenselijk) en 
uiteraard skeelers.

Hoe
Technisch goed leren skeeleren is een 
uitdaging, ondanks dat de schijnbaar 
eenvoudige beweging anders doet 
vermoeden. Start altijd met het strak 

vastmaken van de skeelers, zonder 
de voeten af te knellen. Begin daarna 
met bewegen door een beetje door je 
knieën te zakken en langs een muur 
of aan de hand van een sportmaatje 
rechtdoor te rollen. Dan zet je jezelf 
af van de muur, beweeg een van 
beide skeelers naar buiten en zet 
af met de binnenkant. Herhaal dit 
met je andere voet, blijf doorgaan. 
Als je een startende skeeler bent 
hebben je skeelers een remblok aan 
de achterkant. Til de voorkant van 
je skeeler op en duw de hiel naar 
benden, eventueel met je armen recht 
vooruit. Een bocht skeeleren doe je 
door ‘pootje over’ te stappen, maar 
je kan ook een beetje afremmen en 
dan je afzetbeen iets meer richting de 
bocht plaatsen waardoor je vanzelf 
schuin over de weg gaat. 

Tips
Start met een kleine warming-up om 
blessures te voorkomen en begin 

rustig aan je route. Skeeleren doe je 
in principe op de stoep, voetpaden of 
fietspaden. Routes met nieuw asfalt 
zijn ideaal om de sport op te leren. 
Neem iets te drinken mee om kramp 
in je spieren te voorkomen. Skeeler 
niet in de regen of op nat wegdek. Een 
glad wegdek is gevaarlijk en het water 
vernielt de lagers van je skeelers. Zorg 
tenslotte voor je lijf: een fit lijf helpt 
je om beter en langer te skeeleren 
en heb je minder kans op blessures 
waardoor je langer kan skeeleren en 
je nog fitter wordt. 
In en om de stad Utrecht zijn 
meerdere geschikte routes te vinden, 
zoals in Kanaleneiland Zuid, het 
Máximapark in Leidsche Rijn, een 
rondje langs Vleuten, Leidsche Rijn en 
De Meern en een groene ronde door 
De Meern, Oudenrijn en Montfoort. 
In mei start de Utrechtse Skate Parade 
weer op. Elke vrijdagavond vanaf 
19.45 wordt in de zomermaanden 
een wekelijks nieuwe route geskatet, 

altijd vanaf het startpunt aan het 
Lucasbolwerk. Onder begeleiding 
van DJ’s skate je langs mooie plekken 
van Utrecht op een route van circa 
25 kilometer. In samenwerking met 
gemeente en politie kan op zo een 

verantwoorde manier gebruik worden 
gemaakt van de openbare weg.

Meer info: u-skateparade.nl, 
allesoverskeeleren.nl, sportzorg.nl/
sport-bewegen

Een teleurgestelde goalie van de Dragons na afloop van de verloren kwartfinale.  
Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.
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Selma Poutsma breekt de ban

Koveni is zaalkampioen en promoveert naar de tweede klasse

Van onze redactie

UTRECHT - Met het WK shorttrack in 
eigen land als afsluitend hoogtepunt 
van het seizoen weet Selma Poutsma 
wat haar te doen staat: een vlekkeloze 
race rijden op de 500 meter. Dan is 
landgenote en rivale Xandra Velzeboer 
te kloppen. 

De Utrechtse brak in het Poolse 
Gedansk de ban door eindelijk een 
wereldbeker winnend af te sluiten. 
Overigens deed in die race Velzeboer 
niet mee.

Verschillende keren had Poutsma aan 
de overwinning in een wereldbeker 
geroken. In het laatste weekend, 
met tweemaal de 500 meter op het 
programma, was het dan eindelijk 
raak. In de finale van de eerste 500m 
was Poutsma zoals gebruikelijk het 
eerste weg. Het gat met de rest werd 
evenwel kleiner en Hanne Desmet, 
die veel met de Nederlandse vrouwen 
heeft meegetraind en ze dus heel goed 
kent, drong op het eind nog sterk 
aan. Maar Poutsma stak haar teen 
net iets eerder over de streep dan de 
Belgische. 

Een dag later moest Poutsma op de 
tweede 500m genoegen nemen met 
zilver achter Velzeboer die de beste 
startpositie had aan de binnenkant. 
Met een raketstart passeerde Poutsma 
haar, maar de Utrechtse bezweek 
onder de druk. Velzeboer won het 
eindklassement van de wereldbeker, 
Poutsma werd tweede zodat 
Nederland nadrukkelijk favoriet is voor 
de wereldtitel op de kortste afstand. 
De jonge Utrechtse Diede van 
Oorschot werd in Gdansk op de 
1500m uitgeschakeld in de halve 
finales. Ook op de 1000m was dat haar 

eindstation, ze kwam tekort in een 
race met verschillende wereldtoppers. 
Van Oorschot is niet opgenomen in 
de WK-ploeg maar heeft dit seizoen 
duidelijk progressie gemaakt. Het 
WK shorttrack is van 15 tot en met 
17 maart in  Rotterdam. Nederland 
is op de afslossing topfavoriet bij de 
vrouwen, waar Suzanne Schulting 
na bijna een jaar afwezigheid haar 
rentree heeft gemaakt, en behoort ook 
tot de kanshebbers op de gemengde 
afslossing. Het zijn twee disciplines 
waarop Poutsma met haar snelheid 
een belangrijke kracht is.

Van onze redactie

NIEUWEGEIN - Het eerste team van 
Nieuwegeinse korfbalvereniging 
Koveni heeft de titel gepakt in de 
derde klasse zaal. In een volgepakt 
’t Veerhuis aan de Nijemonde 
bleef het spannend tot de laatste 
minuut, en werd uiteindelijk 
KV Huizen verslagen met 14-13. 
Door de overwinning beloont het 
vlaggenschip van Koveni zichzelf na 
een ongekend seizoen.  

Dat Koveni kampioen kon worden, 
werd ongeveer een halfuur voor 
aanvang duidelijk. Concurrent 
RDZ uit Zeist bleek nipt van KV 

Wolderwijd verloren te hebben, 
waardoor een wedstrijd waarin 
enkel promotie kon worden 
veiliggesteld, veranderde in een 
kampioenswedstrijd.

Het bleek uiteindelijk een typische 
kampioenswedstrijd te worden 
waarin de zenuwen
de overhand namen. Koveni 
speelde niet zo zuiver als 
normaal geworden was, en het 
werd ook een wedstrijd waarin 
scheidsrechter Olivier een hoop 
toeliet, waardoor er fysiek het 
nodige werd gevraagd. Toch wist 
de ploeg op een professionele 
manier de overwinning over de 

streep te trekken. Want ze speelden 
de wedstrijd op het einde goed 
uit, iets wat dit seizoen nog niet 
noodzakelijk was. 

Toen er werd afgefloten barste een 
groot feest los in ’t Veerhuis, wat 
al gauw een vervolg kreeg in de 
eigen kantine. Tot in de late uurtjes 
is dit bijzondere kampioenschap 
uitbundig gevierd. 

Door het kampioenschap komt 
Koveni op zowel het veld als in 
de zaal komend seizoen uit in de 
tweede klasse, wat past bij de 
ambities van de Nieuwegeinse 
korfbalvereniging. Koveni kampioen derde klasse en promoveert.  Foto: PR Koveni/René van Dam.

€5
KORTING

Knip uit en neem mee. Op
vertoon van deze voucher

ontvangt u 5 euro korting op de
baanhuur. Geldig t/m 9 juni 2024

Ariënslaan 1, Utrecht
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Vanwege de groei van de krant gaan wij ons team uitbreiden.
 
Wij zoeken per direct een:
-          commercieel medewerker,
-          bezorger.
 
Meer informatie vind je op utrechtsesportkrant.nl/vacatures

Beachvolleybal op de Neude
Op de Neude in Utrecht zal van 

15 tot en met 22 juli 2018 een 
volleybalstadion verrijzen voor het 

EK beachvolleybal. RTC Midden naar WK shorttrack juniorenNamens RTC Midden zullen vijf 
schaatsers afreizen naar Polen voor 

het WK Shorttrack Junioren van 2 
tot en met 4 maart.

Iris Kensenhuis tilt zich naar bronsPowerliftster Kensenhuis is zondag 
25 februari in Alkmaar derde 

geworden op het NK Equipped 
Powerlifting.

N’Ketia Seedo en trainer werken nu nog in UtrechtTrainer Juul Acton kweekt atletiektoppers: ‘Ik train niet 
volgens een boekje maar puur op 

gevoel’. 

Lopikerwaard derby vv Benschop - sv LopikDe ploegen tellen af tot 10 maart 
2018, 14.30 wanneer de wedstrijd 

tussen de sportieve rivalen weer 
plaatsvindt. 
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Het werd geen stille terugreis van Hoogeveen naar Houten op 18 februari. Wat wil je ook, wanneer je zojuist tegen de verwachting in de nationale 

volleybalbeker hebt veroverd. In een sfeervolle ambiance begon SV Land Taurus als underdog aan de bekerfinale tegen landskampioen Lycurgus. Maar 

de mannen van coach Erik Gras trokken na een zinderende vijfsetter, die propaganda was voor de volleybalsport, aan het langste eind. De cup ging mee 

naar Houten, voor het eerst in de historie van de vereniging. De ontlading was groot. Bij de vele meegereisde supporters, maar ook bij de spelers en hun 

coach. Gras werd op de schouders genomen. Hij kon zijn geluk niet op. ‘Hier ging het om. We zijn boven onszelf uitgestegen en fantastisch gesteund door 

veel supporters.’ Zie ook pagina 7: Houtense volleyballers schrijven historie.                      Foto: Frits Bleeker.

Houten stijgt boven zichzelf uit

Bijlage Utrecht Science Park Marathon

Een stralende glimlach
wordt in elke cultuur begrepen

Onze multiculturele praktijk staat 
nog open voor nieuwe patiënten

Behandeling op afspraakTandartspraktijk Oelp - Hoogh Boulandt

Catharijnesingel 77, 3511 GN Utrecht

tel: 030 231 96 25 | info@oelp.nl | www.oelp.nl

SV Land feliciteert de mannen 
van Taurus met het winnen van de 
Nationale Beker Volleybal 2018!
Advies Sociale Zekerheid en Verzuim | Opleidingen | Interim Specialisten 

Besparingsprojecten | Handhaving

www.svland.nl

INDUSTRIËLE VERHUIZINGEN 

MAINTENANCE SUPPORT 

DE/MONTAGE

SPECIAAL TRANSPORT 

HIJSWERKZAAMHEDEN 

OPSLAG

Postbus 132, 3480 DC  Harmelen

Tel. +31 (0)348 408 484

E-mail: info@vandijkdemeern.nl

SCH ’44 IS EEN VERENIGING MET AMBITIE

‘WE HEBBEN ALS CLUB ECHT IETS MOOIS TE BIEDEN’

Door Robert Jan van der Horst

HARMELEN – Het is op zich een mooie 
mijlpaal, maar echt vieren doet SCH ’44 
(opgericht op 12 juli 1944) uit Harmelen het 
nakende 80-jarig bestaan desondanks niet. 
‘Al zijn er wel een paar initiatieven’, zegt 
voorzitter Gert Jan Dijkstra. ‘Maar het is 
natuurlijk geen officieel jubileum.’

Er gebeurt wel iets en dat valt 
waarschijnlijk samen met de slotfeest 
van het voetbalseizoen. Maar zoveel 
festiviteiten als bij het 75-jarig bestaan 
zullen er zeker niet zijn. Toen was er een 
speciale werkgroep opgericht om de 
jubileumactiviteiten te organiseren. Nu niet. 
Het 15e lustrum kostte natuurlijk wel wat, 
maar het leverde ook iets op. Dijkstra: ‘Het 
trok onder meer een aantal sponsoren aan.’

BIJDRAGE
Geld is waar dit interview eigenlijk vooral 
niet over gaat. Al is het realiseren van 170 
zonnepanelen in 2023 op het verstevigde 
dak van de kantine, met dank aan Timmer 
& Klussenbedrijf Van Spanjen (zie ook 
pagina 5 van deze bijlage), een prestatie 
van formaat. Dijkstra, werkzaam bij de 
Rabobank: ‘Daar hebben we hard voor 
gespaard. En of we dat nu in vijf of zeven 
jaar terugverdienen, dat maakt niet zoveel 
uit. Het is waarvoor je wilt staan als club 
en wat je bijdrage is aan het milieu en de 

maatschappij.  Een jaar eerder hadden we 
overigens al een warmtepomp geïnstalleerd 
en sinds kort hebben al onze velden 
ledverlichting.’
Daar blijft het echter niet bij. Ook op 
sociaal vlak wenst de vereniging zich 
te onderscheiden. ‘SCH ’44 wil op 
zaterdagmiddag het gezelligste plekje van 
Harmelen zijn’, aldus een stellige Dijkstra. 
‘We willen maatschappelijk betrokken zijn. 
Zo hebben we in het afgelopen jaar ‘eten 
met en voor ouderen’. georganiseerd. 
Dat doen we in het dorpshuis. Voor onze 
oudere leden, zeg vanaf 65+, hebben we 
eerder in onze kantine een 5 gangendiner 
gemaakt. Onder hen veel vrijwilligers die 
deel uitmaken van wat we de schoonploeg 
en de groenploeg noemen. Zij zorgen er 
onder meer voor dat Sportpark Bijleveld 
(de thuishaven van SCH ’44,red.) er telkens 
weer spic en span uit ziet.’

TITELSTRIJD
Het is in 2019 dat de traditionele 
zondagclub het roer omgooit. Het 
zondagvoetbal wordt vaarwel gezegd 
en de vereniging stapt over naar de 
zaterdag. Helaas kon dat destijds nog 
niet ‘horizontaal’, zoals dat zo mooi 
heet. Dus moest de club met het eerste 
elftal uitkomen in de kelder van het 
zaterdagvoetbal. Inmiddels hebben de 
geel-zwarten zich opgewerkt naar de derde 
klasse D (District West I). En een nieuwe 
promotie, aan de hand van hoofdtrainer 
Nils Peters, is denkbaar. Bij het ter perse 
gaan van dit nummer bezet SCH ’44 
de tweede plaats met slechts een punt 
achterstand op koploper VVIJ en doet dus 
mee in de titelstrijd.

Of die – onverwachte – titel wellicht te 
vroeg komt, laat Dijkstra in het midden. 
Het past echter wel in het Technisch 
Beleidsplan, zoals dat in 2020 werd 
geschreven. Zeker, een stabiele tweede 
klasser zijn, past in de ambities van Sport 
Club Harmelen, zoals beschreven in 
‘Samen vooruit, met bijzondere aandacht 
voor de ontwikkeling én succesbeleving 
van het individu’, zoals het motto van het 
Technische Beleidsplan vier jaar geleden 
luidde.
Een aantal zaken echter van het Technisch 
Beleidsplan kon niet worden waargemaakt, 
bekent Dijkstra. ‘Het is zaak de theorie te 
toetsen aan de praktijk en dan kom je tot 
de conclusie dat een en ander niet meer op 
elkaar aansluit. Vandaar dat we bezig zijn 
het Technisch Beleidsplan aan te passen 
en hier en daar te herschrijven. We hopen 
het in aangepaste vorm over een paar 
maanden te presenteren.’

AANTALLEN
Het ongeveer 750 leden tellende SCH ’44 
is op een aantal punten ingehaald door de 
demografische ontwikkelingen, betoogt 
Dijkstra. De eerdere aanwas bij de vrouwen 
was, zo blijkt nu, vooral te danken aan de 
uitbreiding van Vinex-wijk Leidsche Rijn. ‘In 
het Beleidsplan hadden we opgenomen dat 
de vrouwen op termijn op niveau zouden 
gaan spelen, maar dat hoofdstuk moeten 
we herschrijven. Harmelen ligt amper drie 

kilometer van Leidsche Rijn en we hebben 
concurrentie van meerdere nabij gelegen 
clubs. Aanvankelijk hebben we geprofiteerd 
van de toeloop, maar nu moeten we de 
verwachtingen helaas bijstellen. Het is niet 
zo dat het vrouwenvoetbal onze aandacht 
niet heeft, maar de aantallen zijn er gewoon 
niet. Bovendien hebben onze voetballende 
vrouwen, veelal 20+, niet meer het heilige 
vuur. Om prestatiegericht te spelen. Tegen 
de landelijke trend in zien we dan ook 
bij SCH ’44 een lichte terugloop bij het 
vrouwenvoetbal.’

Laat er geen misverstand over bestaan: 
SCH ’44 is een club met ambitie. Maar is 
voor de aanwas grotendeels afhankelijk 
van wat het dorp – zo’n 8500 inwoners – te 
bieden heeft aan potentiële nieuwe leden. 
Dijkstra: ‘Harmelen, dat bestuurlijk gezien 
onder de gemeente Woerden valt, heeft 
geen fatsoenlijke nieuwbouwwijk waaruit 
het kan putten. Ons uitgangspunt is dat 
we onze jeugdspelers goed willen leren 
voetballen. We willen graag investeren in 
onze jeugdtrainers en zijn dan ook steeds 
op zoek naar goede jeugdtrainers, maar 
het is moeilijk die te vinden. Wat de jeugd 
betreft, zijn we van mening dat het kapitaal 
op het veld moet staan.’

VOORDEUR
Met uitzondering van JO 19-1 komt geen 
van de jeugdteams momenteel uit op 
divisieniveau, constateert Dijkstra die 
met de penningmeester en de secretaris 
het dagelijks bestuur vormt. ‘En ik kan 
me voorstellen dat een jeugdspeler die 
kwalitatief echt ver boven de rest uitsteekt, 
zijn licht elders opsteekt. Daar doen we 
niet moeilijk over. We hebben liever dat 
iemand door de voordeur vertrekt en 
wellicht later ook door de voordeur weer 
terug keert.’
Er zijn ook hoofdstukken in het Technisch 
Beleidsplan die niet herschreven hoeven 
te worden. Zo lag er in 2020 nog de 
ambitie dat de eerste selectie in de nabije 
toekomst uit minimaal 80% (in 2020 nog 
70%) Harmelense voetballers zou moeten 
bestaan. ‘Dat hebben we momenteel zelfs 
overtroffen’, klinkt Dijkstra trots. ‘Ons 
eerste bestaat nu voor 90% uit jongens 
die uit Harmelen komen. Daarbij moet het 
volgende in ogenschouw worden genomen: 
we merken iemand aan als een echte SCH 
’44-speler als hij tenminste drie jaar bij de 
club speelt of uit het dorp afkomstig is.’
Daarnaast is het hopen op een goede 
doorstroom vanuit de jeugd. Een zorgvuldig 
selectiebeleid voor het eerste elftal moet 
er tevens voor zorgen dat de selectie 
in balans blijft. Zo voert voorzitter Gert 
Jan Dijkstra veelvuldig overleg met de 
technische staf. ‘Op welke positie hebben 
we iemand nodig, wie dient zich aan? Met 
gesloten beurzen stellen we vervolgens 
de selectie samen, we hebben als club 
echt iets moois te bieden. En als aan alle 
voorwaarden is voldaan, zetten we de 
seinen op groen.’

Voorzitter Gert Jan Dijkstra presenteert met het bestuur binnenkort een nieuw en actueel Technisch Beleidsplan. 
Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.
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VAN SPANJEN DRAAGT EEN FLINK STUK CLUBGESCHIEDENIS MET ZICH MEE

CLUBMAN EN SPONSOR HOUDT ZICH VERRE VAN BESTUURLIJKE ZAKEN

Door Robert Jan van der Horst

HARMELEN – Tegenstanders keken wel uit 
als Fred van Spanjen zijn doel uit kwam. ‘Ik 
was fors voor mijn leeftijd, daar kwam wel 
wat op je af. De aanvallers van de tegenpartij 
keken wel uit.’ De keeper van SCH ’44 werd 
dan ook niet geveld door een opponent, maar 
het waren twee hernia-operaties die een 
vroegtijdig einde maakten aan zijn carrière. ‘Ik 
ben gesopt toen in een jaar of 24 was.’

TK Betrokken
Het is niet gezegd dat de eigenaar/oprichter 
van Timmer & Klussenbedrijf Van Spanjen de 
top had gehaald. ‘Ik heb één, misschien twee 
wedstrijden in het eerste gespeeld. Maar 
toen ik later in een wijktoernooi vier penalty’s 
stopte, is één van mijn zoons, die achter het 
doel stond, ook gaan keepen. Hij heeft later 
nog een wedstrijd in het eerste gekeept. Man, 
wat was ik een trotse vader.’

De in Harmelen geboren, opgegroeide en 
woonachtige Van Spanjen (55) was zes jaar 
oud toen hij lid werd van SCH ’44. ‘Ik ben 
inmiddels 49 jaar bij de club betrokken. Die 
liefde was er altijd en is blijven hangen. Ben 
zestien jaar leider en/of trainer geweest. Ik zat 
in de Jubileumcommissie voor de viering van 
het 75-jarig bestaan en ook bij het 80-jarig 
organiseer ik wat, waarschijnlijk een pub-quiz 
die in het teken van dat jubileum zal staan.’

SPONSOR
Zijn bedrijf richtte Van Spanjen in 2005 op. 
‘Dat heeft goed uitgepakt. Ik heb twee man 
volledig in dienst en twee parttimers. En ik 
huur ook wel eens mensen in, daarmee moet 
je het treffen.’ Een waar kunststukje leverde 
Van Spanjen in 2022 toen er op Sportpark 
Bijleveld, de thuishaven van SCH ’44, een 
zogenaamde ‘kubus’ verrees. 
Dat is een gebouw van 30 x 5 meter dat 
plaats biedt aan twee kleedkamers, een 

groot ballenhok en opslagruimte voor de 
groenploeg. Het geheel is, helemaal in de 
geest van deze tijd, optimaal geïsoleerd, 
verwarmd door een warmtepomp en voorzien 
van ledverlichting. ‘Het gieten van de 
betonnen fundering hebben we uitbesteed, 
maar de rest van de kubus hebben we in 
een tijd van vijf weken in de zomervakantie 
opgebouwd.’
Daar bleef het niet bij. Van Spanjen is met 
zijn klussenbedrijf één van de zogenaamde 
‘big five’, één van de vijf grotere sponsors 
van SCH ’44. Zijn firmanaam prijkt op de 
shirts van het eerste zaterdagtram, het eerste 
vrouwenteam en het vierde seniorenelftal 
van SCH ’44. ‘Daarnaast ben ik ook nog 
bordsponsor, heb een reclamebord langs het 
hoofdveld.’

BOUWEN
Van Spanjen laat zich er niet op voorstaan. 
Hij is eerder trots op het feit dat SCH ’44 

zo’n 140 geldschieters – groot of klein – 
aan zich heeft weten te binden. Hij doet 
onderhoudsklussen. ‘Waar gesport wordt 
en jeugd komt, gaat wel eens wat kapot. Ik 
kom doordeweeks één of twee keer op de 
club. Afhankelijk van hoeveel onderhoud er 
gepleegd moet worden. Eigenlijk gaat alles 
wel een keer kapot.’
Bij de thuiswedstrijden van het eerste elftal 
is Van Spanjen altijd aanwezig. ‘Ik ben er 
rond 13.00 uur. Dat is ook het tijdstip waarop 
de keuken begint warm te draaien en we al 
bezig zijn het gezellig te maken. Ik organiseer 
dan in de kantine een zogenaamde blinde 
pool. Dat zijn drie borden met elk 25 deurtjes. 
Achter die deurtjes zit een uitslag. Voor 2,50 
euro mag je deurtje ‘kopen’ en ik sta die 
deurtjes vol te lullen. Degene die de uitslag 
goed heeft, beurt 20 euro. De rest is voor de 
club. Soms doet de tegenstander ook mee 
en laatst probeerde ik de scheidsrechter over 
te halen om mee te doen. Maar die deed het 
niet, hij wilde ten koste van alles de schijn 
van partijdigheid vermijden. Daar kon ik me 
wel iets bij voorstellen.’

BELEID
Van Spanjen is clubman en sponsor. Vaak 
is dat een giftige combinatie. ‘Maar in mijn 
geval is het een gelukkige combinatie. Ik 
begrijp wel wat je bedoelt, maar dat gaat voor 
mij niet op. Ik bemoei me niet met bestuurlijke 
beslissingen of aangelegenheden. We hebben 
in het verleden wel een geldschieter gehad 
die het beleid dacht te kunnen beïnvloeden, 
maar die is er vrij snel mee gestopt.’
De lijst (bouw)activiteiten van Van Spanjen 
op Sportpark Bijleveld is schier eindeloos. 
Er is geen plank of er zich wel een spijker 
of schroef van zijn bedrijf in. Of het nu gaat 
om de versterking van de dakconstructie 
van de kantine voor de plaatsing van 170 
zonnepanelen of het timmeren van een 
buitenbar. En daar blijft het niet bij. De 
koelingen zijn binnenkort aan vervanging toe, 
evenals de frituurinstallatie in de keuken. ‘En 
dan zijn er nog plannen om het terras nog 
aantrekkelijker te maken.’
Er zal ongetwijfeld weer een beroep op 
Fred van Spanjen worden gedaan. ‘Ach, 
die clubliefde gaat er nooit meer uit. Vaak 
wordt me iets uit het verleden gevraagd. 
Weet jij dat misschien? Vroeger werd dat 
aan een man van 70 gevraagd, nu vragen ze 
het aan mij, een 55-jarige. Met mijn 49-jarig 
lidmaatschap draag ik natuurlijk ook een heel 
stuk geschiedenis met me mee.’

Fred van Spanjen, hier bij ‘de kubus’ die hij met een team bouwde, is een van de hoofdsponsors van SCH ‘44. 
Foto’s: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.

OVER SPORT STAALT SPIEREN EN SCH '44
Van onze redactie

HARMELEN – Amateurvoetbalvereniging 
SCH '44 (Sportclub Harmelen '44) werd 
opgericht op 12 juli 1944. Voor die tijd werd 
er gespeeld bij drie voetbalverenigingen in 
Harmelen: TOP, S.S.S. en RODA. 

Na het ter ziele gaan van deze clubs 
ontstond uit de Patrionaatsvereniging 
RODA ten slotte SCH. Later moest deze 
naam worden veranderd in SCH '44, omdat 
er in Nederland al een vereniging was die 
de naam SCH droeg (Sport Club Heest).
In het huishoudelijk reglement werd 
opgenomen dat de club geen onderscheid 

maakte in politieke of godsdienstige 
achtergronden. Ander opvallend 
uitgangspunt was dat er expliciet andere 
sporten, naast het voetbal, werden 
opgenomen in het reglement. De reden 
was het streven om zo veel mogelijk 
sportende inwoners van Harmelen aan 
zich te binden en onder te brengen in één 
vereniging. Zo was er van 1946 tot 1951 
een vrouwenhandbalafdeling en is er 
rond 1950 heel kort een gymnastiek- en 
atletiekafdeling geweest. Beide afdelingen 
gingen ten onder vanwege te weinig 
animo. 
In november 1945 begon voor SCH '44 
de competitie. Er werd gestart met twee 

seniorenteams en één jeugdelftal. Het 
eerste elftal werd ingedeeld in de Tweede 
klasse van de afdeling Utrecht. Succesvol 
was dit eerste seizoen niet getuige de 
negende plaats na veertien wedstrijden. 
Het ledenaantal groeide wel, aan het 

einde van het seizoen telde de vereniging 
107 leden. Anno 2024 heeft de club 
circa 750 leden en is sinds 1981 ook een 
zaalvoetbalafdeling rijker. De club heeft 
de thuisbasis op Sportpark Bijleveld in 
Harmelen (gemeente Woerden).
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WERELDREIZIGER EN VERENIGINGSMANAGER VAN SCH ’44 AANSPREEKPUNT EN TOSTIBAKKER

‘NIEMAND IS ONMISBAAR, OOK ANDRÉ DE BRUIN NIET’

Door Robert Jan van der Horst

HARMELEN - Van Harmelen naar Nigeria, 
terug naar Harmelen, naar Curaçao, terug 
naar Harmelen, terug naar Curaçao en 
tenslotte definitief terug naar Harmelen. 

En graag zou André de Bruin (62) na 
zijn pensioen weer terug gaan naar de 
Nederlandse Antillen. ‘Die drang is er. 
Maar daar is mijn vrouw geen voorstander 
van. Dan zal het wel Spanje worden, een 
compromis.’

De talloze verhuizingen waren het 
gevolg van de werkzaamheden en 
standplaatsen van vader De Bruin. 
Eén keer keerde de gedecoreerde 
vrijwilliger van SCH ’44 in zijn jonge jaren 
‘voortijdig’ terug naar Nederland. ‘Toen 
stond ik ineens met mijn koffer in de 
huiskamer. Mijn ouders schrokken daar 
wel van. Ik wilde terug naar Nederland. 
Toen ben ik hier naar kostschool 
Oudenbosch gegaan en woonde bij 
kennissen van mijn ouders. Maar na 
anderhalf jaar ben ik toch weer terug 
gegaan naar Curaçao. Ik heb daar een 
geweldige tijd gehad in een geweldig 
land, keepte bij vv Willemstad. Heb 
daar mijn jeugdjaren doorgebracht, dat 
is toch de mooiste tijd van je leven. En 
op de middelbare school mijn mavo -en 
havodiploma gehaald.’

VRIJWILLIG
De Bruin was 21 jaar oud toen het gezin 
definitief terugkeerde naar Harmelen. 
Waar hij uiteraard ging voetballen bij 
SCH ’44. ‘Ik was geen uitblinker, speelde 
in de lagere elftallen’, zegt hij over 
zichtzelf. ‘Toen ik 28/29 was brak ik in een  
uitwedstrijd tegen Holland – opgegaan 
in de Utrechtse fusieclub DHSC – mijn 
scheenbeen. Dat betekende het einde van 
mijn voetballoopban. Vervolgens ging ik 
bij SCH ’44 het verenigingsleven in. En 
als er iets niet goed ging, had ik wel mijn 
commentaar. Ik had soms wel een grote 
mond. Doe er dan zelf iets aan, zeiden ze 
dan. En zo ben ik vrijwilliger geworden, dat 
gaat vaak zo.’
Ruim dertig jaar is hij vrijwilliger. ‘Ik ben 
nu verenigingsmanager, onbezoldigd. 
Zeg maar het aanspreekpunt voor de 
leden als er bijvoorbeeld iets moet 
gebeuren wat onderhoud betreft of als 
ze informatie nodig hebben. Maar ik ben 
ook leider, jeugdvoorzitter, voorzitter en 
wedstrijdsecretaris geweest. Mijn drie 
zoons spelen bij SCH ’44 in een bierelftal 
en eenmaal in de zes weken draait mijn 
vrouw mee achter de bar of in de keuken.’

En nog maakt hij deel uit van het bestuur. 
Al is het dan het Algemeen Bestuur, de 
‘laag’ onder het Dagelijks Bestuur. ‘Dat 
doen we met zeven man, eenmaal per 
maand op donderdag vergaderen we. We 
hebben bewust voor die dag gekozen 
omdat je dan nog feeling houdt met de rest 
van de vereniging.’

DORPSCLUB
Hij voelt zich op z’n plek bij SCH ’44. ‘Ik 
ken bijna iedereen, zeker bij de senioren. 
Alleen bij jeugdspelers heb ik soms moeite 
met de namen. Op sponsorbijeenkomsten 
leer ik nieuwe mensen kennen, dat vind ik 
prettig. Ik vind het leuk om dingen te doen 
voor anderen. Bij een club gebeurt heel 
veel. Natuurlijk ben je het niet met iedereen 
eens, maar daar kan ik makkelijk overheen 
stappen. Dat gaat misschien bij een 
dorpsclub, wat SCH ’44 is, wat makkelijker 
dan bij een vereniging uit de stad. Daar 
spelen veel meer dingen.’

De Bruin roemt vooral de ontspannen 
sfeer bij Harmelense vereniging. ‘Maar veel 
hangt ook af van de resultaten, moet ik 
bekennen. Bovenaan staan of onderaan, 
het maakt een groot verschil. Het gaat 

goed nu. Gaat het minder dan wordt er 
sneller gemopperd. Maar als er problemen 
zijn, worden ze opgelost. Al mijn vrienden 
zitten hier, de club speelt een grote rol in 
mijn sociale leven. Het verrijkt mijn leven. 
Nee, ik vind dat niet benauwend, al zijn er 
wel grenzen. Ik heb het idee dat iedereen 
zich happy voelt.’

SFEER
De Bruin maakt zich, behalve als 
Verenigingsmanager, eveneens 
verdienstelijk achter de bar van de 
kantine en dan met name in de keuken. 
‘Het is een voordeel dat we ons clubhuis 
in eigen beheer hebben, dat komt de 
sfeer ten goede. Op zaterdag gaan we ’s 
ochtends om half negen open en om acht 
uur ’s avonds dicht. Dan is het ook mooi 
geweest. Verenigingen zijn tegenwoordig 
net een bedrijf. Ik ben bij thuiswedstrijden 
van het eerste meestal rond een uur of 
één aanwezig. Vooral in de keuken. We 
maken elke week een speciaal gerechtje 
klaar. Ik bak vooral tosti’s. Het is vaak 
gezellig met een zanger aan het eind van 
de middag. We hebben een open keuken, 
zodat iedereen kan zien wat er gebeurt. 
Daardoor krijg je vanachter de bar of vanuit 
de keuken genoeg mee van de sfeer en we 
hebben natuurlijk af en toe ook gewoon 
pauze.’

SCH ’44 wil graag op zaterdagmiddag 
een ontmoetingsplek zijn. Dat wordt 
het meer en meer, constateert de Bruin. 
‘Gelukkig zien we ook veel jongeren op 
zaterdagmiddag. Vaak valt de jeugd, als 
ze overgaan naar de senioren, in een gat. 
Maar die jongens vormen steeds vaker 
met z’n allen een vriendenteam. SCH ’44 
heeft, inclusief de vrouwen, momenteel elf 
seniorenteams. Dat is heel behoorlijk voor 
een dorpsclub.’

SCH ’44 gaat prat op het aan de kantine 
aanpalende terras. De Bruin: ‘Dat ligt 
ideaal, op het zuiden. We hopen die 
buitenruimte de komende jaren nog wat uit 
te breiden, wat meer uitnodigend te maken. 
Dat is een wens die leeft.’

ERELID
Het duurde overigens even voordat Sport 
Club Harmelen ’44 in de juiste vorm was 
gegoten. Tenminste, wat de naamgeving 
betreft. Voor de oprichting op 12 juli 
1944 gingen er liefst drie voetbalclubs 
in Harmelen vooraf aan SCH ’44: TOP 
(dat mogelijk stond voor Tot Ons Plezier) 
, S.S.S. (Sport Staalt Spieren) en RODA 
(Recht Op Doel Af). Al deze clubjes gingen 
ter ziele en uit RODA ontstond ten slotte 
SCH ’44. 

En van die nakende 80-jarige geschiedenis 
maakt André de Bruin al ruim veertig jaar 
deel uit. Hij is inmiddels erelid en kreeg 
eveneens een speldje van de KNVB voor 
zijn verdiensten voor SCH ’44. Maar als hij 
na zijn pensioen over ruim een jaar (‘ik stop 
wat eerder met werken’)  er zo nu dan een 
paar maanden tussenuit kan naar Spanje 
of toch wellicht Curaçao, zal hij het niet 
laten. Laat hij dan geen leemte achter? 
‘Het komt altijd goed’, zegt hij. ‘Niemand is 
onmisbaar. Ook André de Bruin niet.’

(Wereldreiziger) André de Bruin maakt zich verdienstelijk in de keuken. Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse Sportkrant.
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Klimaat voor de toekomst

Met behulp van coaching help ik graag personen met autisme 
of kenmerken van autisme naar meer rust, minder stress en of 
betere relaties.
 
Ik vind dat ieder mens het verdient zijn of haar leven te leiden 
zoals hij of zij dit zelf graag wil.
Ik help graag in de zoektocht naar meer rust en 
balans.

info@autismecoachannika.nl
06 111 206 32
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Van onze redactie

UTRECHT – Waar basketbal talenten 
uit de regio Utrecht eerder voor hun 
sport naar de academies in Weert 
of Zwolle moesten uitwijken om 
nog beter te worden, kunnen ze 
nu ook dichter bij huis aan de slag. 
Meiden vanaf 13 jaar kunnen zich 
melden bij de nieuwe Basketball 
Academy Utrecht (BAU), een 

samenwerking tussen een aantal 
basketbalverenigingen in de provincie 
Utrecht. Initiatiefnemer Mattijn 
Boerkamp laat via een persbericht 
weten: ‘Tot nu toe was dit voor 
jongens al wel een optie bij UBALL, 
maar voor de meiden niet. Nu kunnen 
we ook het vrouwelijke talent in de 
regio houden en veel meer meiden 
een kans geven op verdere groei in 
de sport’. 

In februari 2023 staken een paar 
fanatiekelingen de koppen bij 
elkaar en de samenwerking met 
verenigingen in de regio gezocht. 
Boerkamp: ‘We startten begin 
vorig jaar met het organiseren van 
regionale trainingen voor meiden 
in Utrecht. Het bleek een schot 
in de roos en al snel trainden 
er om de week tussen de dertig 
en veertig bloedfanatieke en 
getalenteerde meiden tussen 12 
en 16 jaar met elkaar. Vanuit Soest, 
Culemborg, Houten, Nieuwegein 
tot aan Werkendam en Giesendam. 
Eindelijk vonden de talentvolle 
meiden elkaar in de regio om 
fanatiek en op hoog niveau met 
elkaar te basketballen’.

Eredivisie 
Basketbal is een zeer sterk groeiende 
teamsport in Nederland en dat 
biedt kansen voor de academie en 
dus voor meiden die in het midden 
van het land op het hoogste niveau 
willen spelen. Hoofdcoach Kim 
Bos: ‘In de regio Utrecht loopt veel 
basketbaltalent rond. Meiden die 
eerst naar Amsterdam, Zwolle of 

zelfs Weert moesten om op het 
hoogste niveau te spelen, konden nu 
in Utrecht trainen. Het VU16 team 
doet in de landelijke competitie op 
eredivisie niveau mee. ‘Inmiddels 
hebben de meiden zich in de 
eindronde bij de laatste zes geplaatst. 
Een geweldige prestatie voor een 
groep die nog geen jaar bij elkaar is’, 
beseft Bos met trots. 

De eerste regionale trainingen 
vonden afgelopen najaar plaats en 
samen met de verenigingen in de 
regio Utrecht wordt nu de meidenlijn 
verder uitgerold. Met de ervaringen 
van dit seizoen en de support van 
de samenwerkende basketbalclubs 
uit de regio Utrecht, is Basketball 
Academy Utrecht klaar om verder 
te groeien. Boerkamp: ‘We zijn 
geen eendagsvlieg en willen de 
meiden perspectief bieden om door 
te groeien in hun sport. Het grote 
enthousiasme uit het VU16-team is 
aanstekelijk en een mooie basis voor 
teams in andere leeftijdsgroepen.’ 

Voor komend seizoen wil Basketball 
Academy Utrecht de VU16 uitbreiden 

met een VU14 en een VU18. 
Boerkamp: ‘Met de U16 bedienden we 
de gehele vrouwelijke leeftijdsgroep 
van 12 t/m 17 jaar in de regio Utrecht 
om uit te komen op het allerhoogste 
niveau in Nederland’. 

De academie organiseert zondag 17 
maart en zondag 7 april van 10.00 
tot 12.00 uur try-outs voor VU16 en 
VU18 in Sporthal Nieuw Welgelegen 
in Utrecht. Bos hoopt dat het nieuws 
zich snel verspreidt: ‘Ik roep hierbij 
alle basketballende meiden tussen 
de 13 en 17 jaar op om contact met 
ons op te nemen. Zij verdienen het 
om in het midden van het land op het 
allerhoogste niveau te basketballen. 
We bewijzen het momenteel met ons 
VU16-team: basketbal voor meiden 
op topniveau is ook in deze regio 
mogelijk.’  

instagram.com/
basketballacademyutrecht

Van onze redactie

UTRECHT - Zenderstad is kampioen 
geworden in de tweede klasse 
van de nationale competitie. Toch 
zijn de dammers uit IJsselstein 
nog niet gepromoveerd. Omdat 
volgend seizoen de competitie-
opzet enigszins gewijzigd wordt 
moet Zenderstad nog een 
promotiewedstrijd afwerken.

De titel van Zenderstad was al op 
de voorlaatste speeldag een feit. In 
de slotronde werd de competitie 
waardig afgesloten, al werd het 
tegen Uden wel een benauwde (9-7) 
zege. Laurens Fijn van Draat, Arie 
Koster en Patrick Tol trokken in hun 
partij aan het langste eind. 

Ons Genoegen lukte het niet de titel 
in de eerste klasse te veroveren. Het 
Utrechtse team deed in de slotronde 
wat het moest doen en dat was 
winnen maar had een misstap nodig 
van koploper Tilburg/Eindhoven. 
Die kwam niet, zodat Ons Genoegen 
moet berusten in de tweede plaats. 
De dammers uit de Domstad kenden 
een moeizaam seizoen en het 
kampioenschap leek buiten bereik 
totdat ze op het eind de damgeest 
kregen met als hoogtepunt een 
knappe overwinning op koploper 
Tilburg/Eindhoven. De eindsprint 

kwam te laat, de twee teams 
eindigden met een gelijk aantal 
wedstrijdpunten (17) maar op 
grond van het aantal bordpunten 
(109 tegen 100) mag de Brabantse 
combinatie een feestje bouwen. 

Ons Genoegen besloot het seizoen 
met een 11-5 zege op Asten. 
Winstpartijen waren er van Arne 
van Mourik, Alfons Ottink, Jan 
Ongolesono en Gerard Morsink. 
Gooi&Eemland had Ons Genoegen 
de helpende hand kunnen toesteken 
door de koploper een punt af te 
snoepen. Dat lukte niet, integendeel. 
Het team kreeg een pak slaag (12-4) 
maar eindigt toch nog als derde.

Hoofdklasser ADG was al ruim voor 
de laatste speeldag gedegradeerd 
en verloor met 13-7 van Harderwijk. 
Niemand van de Amersfoorters 
pakte de volle buit. 

Van onze redactie

UTRECHT – Schaakvereniging Paul 
Keres is in de meesterklasse een 
beetje weggezakt naar de onderste 
regionen van de middenmoot. De 
kleine nederlaag (5,5-4,5) tegen 
landskampioen Apeldoorn was 
bepaald geen schande, maar 
er had meer in gezeten voor de 
Utrechters. 

Zo kreeg Niels Ondersteijn een 
punt in de schoot geworpen 
omdat hij geen tegenstander 
had. Daartegenover stond de 
nederlaag van grootmeester Hugo 
ten Hertog die zich verslikte in zijn 
tegenstander met een veel lagere 
rating. Winstpartijen waren er van 
Kobe Smeets, Jan Breukelman en 
Joris Kokje.
PK-2 leed eenzelfde nederlaag 

en wel tegen de Stukkenjagers, 
koploper in de eerste klasse. Het 
treffen leverde veel vuurwerk op 
met slechts een remise. Mark Smits, 
Eugene Rebers, Raymond de Rooij 
en Willem van de Vliert kregen hun 
opponent op de knieën.

Spektakel was er ook in de tweede 
klasse tijdens de ontmoeting 
tussen Veenendaal en Fischer Z met 

eveneens maar een remisepartij. 
Veenendaal trok met 4,5-3,5 aan 
het langste eind dankzij individueel 
succes van Stefan Bekker, Erik van 
den Bikkenberg, Etienne Goudriaan 
en Tijmen Kampman. En Passant uit 
Bunschoten/Spakenburg bungelt 
in deze tweede klasse onderaan, 
ook van ASV-2 werd verloren (5-3) 
ondanks de zege van Henk Vedder.
Amersfoort kreeg in een andere 

tweede klasse met 5-3 klop van 
Max Euwe maar doet het uitstekend 
en staat slechts een punt achter 
koploper Assen. Gerrit-Meine Muis 
en Joeri Piet pakten de volle buit.
Woerden liep Almere onder de voet 
(8-0) en voert in de derde klasse de 
ranglijst aan. De grootste concurrent 
is het derde team van Paul Keres dat 
in een Domstad-derby afrekende 
met Oud Zuylen Utrecht (5,5-2,5).

Van onze redactie

UTRECHT - Simon de Wijs met 
Bauke Muller, Danny Molenaar met 
Tim Verbeek en Guy Mendes de 
Leon met Thibo Sprinhuizen zullen 
Nederland in de open categorie 
vertegenwoordigen op het EK 
bridge voor landenteams. Daarmee 
heeft  Utrecht een flink aandeel in 
het nationale team, drie van de zes 
spelers wonen in de stad dan wel in 
de regio Utrecht. Het eerste grote 
bridgekampioenschap van dit jaar is 
eind juni in het Deense Herning.  

Het kiezen van de drie paren 
voor het EK is de eerste concrete 
daad van de nieuwe captain Enri 
Leufkens, in samenspraak met de 
nieuwe bondscoach Louk Verhees. 
Utrechter Mendes de Leon behoorde 
met Sprinkhuizen tot het verliezende 
team van ’t Onstein in de finale van 
de meesterklasse. Landskampioen 
werd de Lombard-1, waarin 
topbridgers van wereldkampioen 
Zwitserland acte de présence gaven. 
Amersfoorter Tim Verbeek werd 
net als Simon de Wijs uit Doorn in 
een ander team van ’t Onstein in de 
halve finale uitgeschakeld door de 
Lombard.
Overigens zijn ook de dochters van 
Simon de Wijs, de tieners Sarah 
en Lotte, van de partij in Herning. 
Zij wonnen samen met Marcel 
Verhaegen/Tim van de Paverd 
en Oscar Nijssen onder de naam 
Mikadinho de selectiewedstrijd 
gemengde viertallen.

Nieuwe Basketball Academy Utrecht ambieert 
talentvolle meiden in de regio te houden 

Dammers Zenderstad kampioen 
maar nog geen promotie

Schakers Paul Keres buigen voor landskampioen Apeldoorn

Utrecht sterk vertegenwoordigd 
in bridgeteam voor EK

Foto: Basketball Academy Utrecht.

‘Ik roep hierbij alle basket-
ballende meiden tussen de 
13 en 17 jaar op om con-
tact met ons op te nemen’

Compac Services B.V.: al meer dan 10 jaar 
gespecialiseerd in het leveren, onderhouden en 
repareren van koeltechnische installaties.
 
Met een ervaren team van specialisten op het 
gebied van koeltechnische installaties binnen de 
utiliteit zijn wij trots op ons partnerschap met 
Climaveneta/ Mitsubishi Electric Hydronics & IT.

Voor meer informatie over Compac en onze diensten, 
nodigen wij u graag uit om een kijkje te nemen op onze 

website: www.compacservices.nl.

Harmelen

Dorpstraat 152

3481 ER Harmelen

“Waarmee mogen wij U helpen?”

Bel. 0297 - 250 301 
of kom langs 

Dorpsstraat 7 te Wilnis
www.hypotheekcompanydrv.nl

HYPOTHEKEN | VERZEKERINGEN | BANKZAKEN

Utrechtsestraatweg 41 • 3481 LA  Harmelen
tel: 030-6666648 • info@lasbedrijf-derooij.nl

www.lasbedrijf-derooij.nl

Voor al
uw laswerk
op locati e
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Door Hans van Ommeren

AMERSFOORT - De ideale klimmer? 
In elk geval geen type als Magnus 
Bäckstedt, de Noorse kolos van 1.93 
meter en bijna 100 kilo die ooit de 
Ronde van Vlaanderen won. 

Kort van lengte en een gering 
gewicht is een meer geschikt postuur 
om bergreuzen te bedwingen. 
Wat voor mannen geldt, geldt ook 
voor vrouwen. Een lichtgewicht 
hoeft minder mee te torsen en rijdt 

gemakkelijker omhoog. 
Tweedejaars wielerprof Nienke 
Vinke deed begin dit jaar vriend 
en vijand versteld staan in de Tour 
Down Under. De Amersfoortse liet 
erkende klimgeiten achter zich, al 
beantwoordt ze dan niet helemaal 
aan het ideale fysiek.  
Ze moet lachen wanneer een 
leeftijdgenoot in een andere sport 
wordt aangehaald. 
Langebaanschaatser Jenning 
de Boo ontpopte zich afgelopen 
winter tot de nieuwe Nederlandse 

sprinthoop. Met zijn 1.95 meter 
gaat de nummer twee van het WK 
opvallend soepel door de bochten, 
vouwt zich als het ware op. ‘Is dat die 
jongen die uit het shorttrack komt?’ 
Na een bevestigend antwoord: 
’Opvouwen, dat niet, wel probeer 
je zo aerodynamisch mogelijk te 
rijden en wanneer het omhoog gaat 
scheelt het natuurlijk wanneer je 
een lichtgewicht bent.’ Met haar 
1,72 meter is Vinke een kop groter 
dan bijvoorbeeld de Italiaanse 
Gaia Realini, met haar 1,50 meter 
en 40 kilogram misschien wel de 
allergrootste lichtgewicht in het 
vrouwenpeloton. Haar 57 kg zat 
Vinke in elk geval niet in de weg  
begin dit jaar op de flanken van de 
Willunga Hill, waar ze als tweede de 
finishlijn passeerde. Een positie die 
ze ook innam in het eindklassement 
van de Women´s Tour Down Under. 
Achter thuisrijdster Sarah Gigante die 
een droomdebuut maakte bij haar 
nieuwe ploeg AG Insurance-Soudal, 
geleid door Servais Knaven.
´Ik ben bijna vier weken in Australië 
geweest. Eind oktober kreeg ik al te 
horen dat ik de Tour Down Under zou 
rijden. Dan is de trainingsopbouw, de 

trainingsintensiteit anders omdat je 
in het begin van het jaar meteen een 
koers hebt.’

Ze had het routeschema van de 
driedaagse etappekoers vantevoren 
bestudeerd. ‘Ik wist dat er in de 
derde etappe met die klim kansen 
waren.’ Ze ging niet geforceerd 
achter Gigante aan, maar koos voor 
een eigen ritme. ‘Natuurlijk was het 
afzien, maar anders. Als je in een 
lekker ritme zit is het prettig afzien. 
Dan voelt het gewoon lekker.’

Energiek
Haar prestatie was des te 
indrukwekkend omdat ze pas aan 
haar tweede profseizoen bezig is. 
Het eerste jaar was een leerjaar, een 
ontdekkingsreis. Die is nog niet ten 
einde. ‘Ik heb best grote stappen 
gemaakt, maar er valt nog zoveel te 
leren. Ik moet soms wat brutaler zijn, 
mijn plek afdwingen in het peloton. 
Maar het belangrijkste is nu sterker 
worden. Ik ben niet iemand die 
nauwgezet alle data volgt, hoeveel 
wattages ik wegtrap. Het gaat erom 
dat ik energiek en met vertrouwen 
aan de start van een koers sta.’

Zo’n koers zou zomaar de Amstel 
Gold Race kunnen zijn, al wil de 
ploegleiding van dsm-firmenich 
PostNL haar nog steeds in 
bescherming nemen. ‘Het is wel 
een prachtige koers in eigen land. 
Ik kan nog niet zoveel zeggen over 
mijn programma. De Panne, Dwars 
door Vlaanderen, de Scheldeprijs 
en dan de heuvelkoersen waar ik 
naar uitkijk.’ Plus een grote ronde, is 
haar toegezegd.  De Tour de France 
Femmes, met start in Rotterdam? 
‘Waarschijnlijk niet, heel jammer 
ja, ik zou die maar wat graag 
willen rijden. Het liefst wil ik me 
onttwikkelen als klassementsrenster. 
Dat is wat ik leuk vind. Maar of het 
haalbaar is?’

De Amersfoortse is bescheiden. 
Door Mischa Bredewold en vooral 
Puck Pieterse is haar stad al op de 
internationale wielerkaart gezet 
maar ook zij zal de komende jaren 
ongetwijfeld een steentje bijdragen. 
‘Of ik euforisch was in Australië? 
Natuurlijk was ik blij, maar het 
voelde ook weer niet zo heel 
ongewoon. Nu ben ik ook best wel 
nuchter.’

Amersfoortse Nienke Vinke (19) scoort al op hoogste niveau, maar is nog lang niet uitgeleerd 

Afzien kan ook best prettig zijn

Nienke Vinke.  Foto: Geert Lommers/Utrechtse Sportkrant.

Behaal je trainingsdoel met de slimme 
krachttoestellen van EGYM 

 

www.fysioamersfoort.nl 

Schothorsterlaan 80 
3822 NB Amersfoort 
033 – 480 09 42 
 

Spiertraining geschikt 
voor iedereen, 

makkelijker, leuker & 
motiverender. 

 
 

Ellen van Dijk
Na bijna anderhalf jaar, waarin ze beviel van een zoon, 
heeft Ellen van Dijk (37) haar comeback gemaakt in het 
wielerpeloton. De driedaagse rittenkoers Vuelta Extremadura 
Féminas was door haar zorgvuldig uitgekozen vanwege de 
afsluitende tijdrit van 17 kilometer. Van Dijk had het goed 
gezien want ze was onbetwist de sterkste in de race tegen 
de klok. Haar hoofddoel is simpel: ze wil meedoen aan de 
Olympische Spelen in Parijs en wel op haar specialiteit, de 
tijdrit. In 2012 werd ze in Londen achtste in deze discipline, 
vier jaar later maakte ze in Rio een stuurfout en eindigde 
daardoor op de ondankbare vierde plaats.

Marijn van den Berg
De ploegleiding van EF Education-EasyPost haalde Marijn 
van den Berg in de Ronde van de Algarve voortijdig uit koers 
vanwege de symptonen van een hersenschudding. Even 
daarvoor was de prof uit De Meern ten val gekomen maar 
toch weer op de fiets geklommen. Van den Berg was eerder 
in de meerdaagse Portugese koers al eens tweede geworden. 
Behalve Van den Berg gaf ook ploeggenoot Rui Costa op.   

Lorena Wiebes
Met zeges in de Ronde van Drenthe en de GP Oetingen gaat 
Lorena Wiebes ook in 2024 onverdroten door met winnen. 
Vooral de manier waarop de Mijdrechtse de Ronde van 
Drenthe voor de vierde maal op rij op haar naam schreef was 
indrukwekkend. Bij het opdraaien van de kasseien van de 
VAM-berg voor de laatste sprint zat oud-wereldkampioene 
Elisa Balsamo nog in haar wiel maar Wiebes was zo sterk dat 
ze de Italiaanse eenvoudig van zich afschudde.

Puck Pieterse
Puck Pieterse heeft zich op de weg in verschillende koersen 
met de wereldtop gemeten. In de Ronde van Drenthe 
werd ze derde, in de Omloop Het Nieuwsblad achtste en 
in de Omloop van het Hageland tiende. De Strade Bianche 
viel wat tegen met een dertiende plaats, temeer daar ze 
vorig jaar verrassend als zesde over de finish kwam van 
de gravelklassieker. Maar in alle koersen toende ze een 
ongebreidelde aanvalslust, was de 21-jarige Amersfoortse een 
smaakmaker. Haar hoofddoel is echter niet de weg maar een 
medaille in het mountainbiken op de Spelen in Parijs.

Wilco Kelderman
Wilco Kelderman heeft goede koersdagen achter de rug, 
maar zit toch weer in de lappenmand. In de O Gran Camiño 
hielp hij ploeggenoot Jonas Vingegaard van Visma-Lease a 
Bike aan de eindzege, in Parijs-Nice mocht hij zijn eigen geluk 
beproeven. De 32-jarige Barnevelder reed sterk zonder echt 
mee te doen voor het podium. In de slotetappe kwam hij ten 
val. Dat gebeurde in de laatste bocht voor de finish, zodat het 
niet zijn achtste plaats in het klassement kostte. Na afloop 
bleek Kelderman zijn sleutelbeen gebroken te hebben zodat 
hij Frankrijk in mineur verliet.

Mareille Meijering 
Ook al betrof het geen wedstrijd in de Women’s World Tour, 
Mareille Meijering (Movistar) kan trots zijn op de eindzege in 
de driedaagse Vuelta Extremadura Féminas. In alle etappes 
eindigde de 28-jarige profrenster uit De Bilt bij de eerste tien. 
Meijering won de tweede rit door in de laatste afdaling voor 
de aanval te kiezen.

WIELERBLOKJE

Geldig tot en 
met juli 2024

Van onze redactie

UTRECHT - ‘Het zag me zwart voor 
de ogen’. In zijn eigen podcast 
Cycling Inside gaat Lars van den Berg 
uitgebreid en openhartig in op zijn 
raadselachtige val in de Franse koers 
Faun-Ardèche Classic. 
Ondanks uitgebreide onderzoeken 
is nog niet duidelijk waardoor de 
profrenner uit De Meern op de fiets 
onwel werd. ‘Ik voelde me de hele 
dag uitzonderlijk goed. Plots kreeg 

ik een raar gevoel in mijn benen 
en mijn hoofd werd ook heel licht.’ 
Vanaf dat punt, op zo’n 100 kilometer 
voor de finish, is de 25-jarige renner 
van Groupama-FDJ grotendeels de 
herinnering kwijt. ‘Het volgende 
moment lig ik op de grond met 
iedereen om mij heen. Blijkbaar was 
ik onderuitgegaan. Gelukkig bergop, 
ik kwam er met schaafwonden vanaf.’

Duister
Hij tast net als de specialisten in het 

duister wat er aan de hand was. ‘Je 
zou denken dat je je de hele dag 
slecht voelde of dat je het voelde 
aankomen, maar het was een van 
mijn beste dagen op de fiets. Dat je 
dan ineens onwel wordt maakt het 
des te verwarrender.’
Van den Berg bewaart een goede 
herinnering aan oud-ploeggenoot 
Sjoerd Bax van UAE Emirates. ‘Hij is 
gestopt, zag dat het foute boel was. 
Hij heeft gewacht tot de dokter van 
de koers erbij was. Ik heb hem later 

bedankt want dat doet niet iedereen 
voor je.’
Na een kort verblijf in een Frans 
ziekenhuis regelde zijn vader dat hij in 
Amsterdam verder werd onderzocht. 
‘Ik word er door de cardiologen 
constant gevolgd. Ik heb er meerdere 
testen ondergaan en hoop binnenkort 
meer te horen.’
Hoe de toekomst eruit zal zien 
weet hij nog niet. ‘Ik ben er zelf wel 
positief in dat ik terug zal keren. Maar 
gezondheid gaat nu voor.’

Lars van den Berg: ‘Het zag me zwart voor de ogen’

Vlot verzekeringen

-  030-2934847  - www.wildschutverzekeringen.nl  -  info@wvg.nl  -

Verzekerd van de 
juiste verzekering
Je wilt goed verzekerd zijn, 
maar niet meer betalen 
dan nodig. 

Wij helpen je graag 
met het kiezen van  
de juiste dekking.
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Door Roberto Cancian

LINSCHOTEN - Op zaterdag 23 
maart staat op Sportpark Rapijnen in 
Linschoten het treffen in de 4e klasse 
B (Distict West 2) tussen Linschoten 
en Cabauw op het programma. 

Voor de één een gewone wedstrijd 
waar drie punten kunnen worden 
verdiend, voor de ander heeft het 
een speciaal tintje. ‘Het is pas van de 
laatste vier of vijf jaar dat wij tegen 
Cabauw spelen in de competitie’, 
geeft Linschoten voorzitter Piet de 
Bruin aan. ‘Hier in de regio heb je wel 
meer derby’s, zoals die tegen WDS’19 
uit Driebruggen en VV Kamerik. 
Cabauw zat vaak ingedeeld in West 1 
en Linschoten in West 2. Leuk dat we 
nu bij elkaar in de competitie zitten. 
Het is een goede tegenstander met 
vriendelijke mensen’, geeft De Bruin 
aan over de buren van v.v. Cabauw.

Klus
V.V. Linschoten is er vooral mee bezig 
om in het jubileumjaar (zie elders op 
deze pagina, red.) zich met het eerste 
elftal te handhaven in de 4e klasse. 
Met 16 punten uit zestien gespeelde 
duels wordt dat nog een hele klus 
voor de rood-witten. Cabauw doet 
het dit seizoen beduidend beter met 
28 punten na even zoveel duels. 
‘Het wordt lastig met die versterkte 
degradatieregeling. Wij moeten het 
met V.V. Linschoten  vooral van onze 
wilskracht hebben. De drie punten 
zijn sowieso welkom, ook tegen 
Cabauw. Verder is het gewoon een 
wedstrijd maar het klopt dat het 
voor sommige jongens net wat meer 
sentiment heeft dan voor anderen.’

Bij De Bruin leeft dat in elk geval 

minder. De 66-jarige voorzitter is al 
vijftig jaar lid van V.V. Linschoten. ‘Ik 
zie alle wedstrijden van het eerste 
elftal. Zelf heb ik ook in het eerste 
elftal gespeeld en als trainer ben 
ik 2004 nog met het eerste elftal 
kampioen geworden waardoor we 
van de vijfde klasse naar de vierde 
klasse promoveerden.’ 
Als speler kwam er voor De Bruin 
een vroegtijdig einde aan zijn tijd 
in het eerste elftal. ‘Ik ben naar 
aanleiding van blessures gestopt. 
Daarna ben ik trainersopleidingen 
gaan volgen en heb ik bij SVF, 
Cothen en Montfoort getraind. Bij 
die laatste vereniging hadden wij 
echt een goede lichting.’ 

Verjongen
De Bruin was van 2008 tot en 
met 2016 ook al voorzitter van VV 
Linschoten. ‘Drie jaar geleden heb 
ik het maar weer opgepakt omdat 
anderen stopten. Er was geen hond 
die erin wilde stappen, dus heb ik 
het maar gedaan’, lacht hij. Veel 
doet hij uit liefde voor de club. ‘Je 
schakelt jezelf uit voor de club. Toen 
ik voorzitter werd, zei ik tegen de 
gemeente dat wij een kunstgrasveld 
wilden omdat Montfoort dat ook 
had. Uiteindelijk vallen wij ook onder 
de gemeente Montfoort dus vond 
ik dat wij ook een kunstgrasveld 
moesten hebben.’

De Bruin wil in zijn tweede termijn 
als voorzitter verjonging zien binnen 
de club. ‘De doelstelling is om dat 
te bereiken. Dat we verjongen en 
anderen ook instappen. Nu hebben 
we ook een goede staf en zetten 
we de puntjes op de i. Het is goed 
om dat voor de lange termijn ook 
te organiseren.’ Zelf is de voorzitter 

daarom een tijd terug begonnen met 
de ‘Puppies’ training. ‘Training voor 
jongeren vanaf 4 jaar. Ik train mijn 
eigen kleinzoons ook. As vereniging 
hebben wij nu drie seniorenteams 
maar we kunnen nu bij JO-7 en JO-8 
ook steeds meer teams formeren. 
Uiteindelijk zie je dat in alle 
geledingen doorschuiven.’ 

Drang
Af en toe mist de voorzitter de 
drang bij de jeugd om voor het 
allerhoogste te gaan. ‘Ik stond vanaf 
mijn zestiende jaar in het eerste 
elftal. Daar ging je voor. Daar heb ik 
gespeeld totdat ik mijn been brak, 
mijn meniscus kapotging en mijn 
kruisband afscheurde. Toen was de 
pijp leeg. De mentaliteit is nu heel 
anders. Spelers gaan soms ook wat 
anders doen terwijl ik vroeger met 
mijn tasje stond te springen om in te 
kunnen vallen waar het nodig was. 
Het gebeurde regelmatig dat ik twee 
wedstrijden op een dag speelde.’ 
Klagen doet hij er niet over, hij gaat 
uit van het positieve. ‘Ik heb veel 
jongens getraind, ook kleintjes die 
nu in de senioren spelen of die je nog 
tegenkomt nu ze 20 jaar zijn.’ 

Zelf groeide De Bruin op in 
Montfoort. ‘Op mijn twaalfde zijn 
we naar Linschoten verhuisd. Toen 
VV Linschoten werd opgericht, ben 
ik daar aangemeld om er nooit 
meer weg te gaan. Ik heb nog 
zoveel ideeën , ik ben nog jong in 
het hoofd’, verklaart hij zijn actieve 
houding. Vroeger werkte Piet de 
Bruin als stratenmaker, daarna als 
ijzervlechter. ‘Nu ben ik al ruim 25 
jaar uitvoerder in het ijzervlechten. 
In mijn hoofd ben ik nog met van 
alles bezig, dat is toch heerlijk?’, zegt 

hij. Drie dagen houdt hij zich nog met 
zijn werk bezig, de tijd eromheen 
is voor het voetbal, het gezin en 
onder meer het trainen van zijn 
kleinkinderen. 

De zaterdag staat uiteraard ook in 
het teken van de wedstrijden van het 
eerste elftal. Hij is er de rest van de 
week ook druk mee. ‘Doordeweeks 
op maandag en vrijdag een praatje 
maken en een handje helpen bij 
de mensen die het onderhoud 
op het sportcomplex doen. Bij de 
wedstrijden van het eerste elftal zorg 
ik er voor dat iedereen goed wordt 
ontvangen. Al met al ben ik drie 
avonden met voetbal bezig hier.’ 

Jubileum
Binnenkort is het tijd voor een feestje 
naar aanleiding van het 50-jarig 
bestaan van de vereniging. ‘Op 8 juni 
aanstaande is het hier feest met in 
de ochtend allerlei activiteiten voor 
de jeugd. Van clinics, jeugdspellen 
tot springkussens. In de middag is 
het dan tijd voor de senioren met 
om 16.00 uur ook een duel tussen 
het team dat in 2004 kampioen werd 
en het huidige eerste elftal.’ Bij V.V. 
Linschoten hopen ze dat ze tegen 
die tijd zeker zijn van handhaving in 
de vierde klasse.  ‘Dat gaat nog een 
hele klus worden. Laten we eerst 
maar punten halen tegen Cabauw. 
Zoals gezegd zie ik het gewoon als 
een wedstrijd waarin we drie punten 
kunnen pakken. Wel is het zo dat er 
dan jongens tegenover elkaar staan, 
die elkaar kennen. Dat zorgt toch 
altijd weer voor wat extra beleving 
en sfeer. Die wedstrijden wil je 
gewoon winnen. Ik ook, dus laten we 
dat maar doen’, besluit de voorzitter 
richting de derby tegen Cabauw.

Lees verder over de tegenstander 
van V.V. Linschoten in deze derby, 
v.v. Cabauw op pagina 21. 

Derby tegen Cabauw is er een om naar uit te kijken

V.V. Linschoten zet in op handhaving in vierde klasse

DERBY FEITJES
Eind 2022 speelden de 
topteams van V.V. Linschoten en 
v.v. Cabauw voor het eerst tegen 
elkaar; het werd 2-2 (ondanks 
een eerdere 2-0 voorsprong van 
Linschoten) en ook het tweede 
treffen in maart 2023 werd een 
gelijkspel: 1-1. 
VV Cabauw eindigde tijdens het 
seizoen 2022/2023 overigens op 
de tiende plaats van de zaterdag 
competitie 4e klasse B in district 
West 2, en V.V. Linschoten 
eindigde op de vijfde positie.

Ook in het huidige seizoen wist 
Linschoten nog geen punten 
te pakken tegen Cabauw. In 
het seizoen 2023/2024 won 
v.v. Cabauw op 16 december 
jl met 4-2 van het uitspelende 
team. Op 23 maart staat de 
vierde derby op de agenda 
als Linschoten Cabauw op het 
eigen hoofdveld zal ontvangen. 
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Voor het het eerste elftal van V.V. Linschoten zou drie punten tegen Cabauw zeer welkom zijn, aldus voorzitter Piet de Bruin.  Foto: V.V. Linschoten.
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Door Roberto Cancian

LOPIK - In de vierde klasse B op 
zaterdag heeft voetbalvereniging 
Cabauw al een prijs op zak in de 
vorm van de eerste periodetitel. 

De eerste acht wedstrijden leverden 
19 punten op waardoor VV Cabauw al 
verzekerd is van promotiewedstrijden 
aan het eind van het seizoen. Een 
nog snellere route richting de derde 
klasse, via een kampioenschap, 
daar spreken ze nog niet over op 
het sportpark aan de Nicolaas van 
Catsweg in Lopik. De achterstand 
op koploper Groeneweg (uit 
Zevenhuizen) is na zestien gespeelde 
wedstrijden vijf punten. Groeneweg 
heeft net als Bergambacht 33 
punten, v.v. Cabauw staat op plaats 
vijf met 28 punten. De derby bij V.V. 
Linschoten van 23 maart aanstaande 
zien ze vooral als een leuke wedstrijd. 
‘Het is weliswaar een derby maar 
niet zodanig dat er van alles uit de 
kast wordt gehaald. Dat is wel het 
geval wanneer we tegen SPV ’81 uit 
Polsbroek spelen’, geeft bestuurder 
Evert Nagel aan.

Linschoten
‘We hebben zeker wel wat met V.V. 
Linschoten maar bij Cabauw zijn we 
meer gefixeerd op de wedstrijden 
tegen ploegen uit Schoonhoven 
of richting Rotterdam. Vanuit 
Linschoten is het waarschijnlijk 
juist meer gericht op ploegen 
die afkomstig zijn uit Woerden 
en Utrecht. Het klopt dat wij ook 
jarenlang in een andere regio 
hebben gezeten waardoor we 
elkaar niet troffen,’ aldus Nagel die 
al 14 jaar penningmeester is bij v.v. 
Cabauw. 

Dan komen er wat anekdotes vanuit 
de derby tegen SPV ’81 naar boven. 
‘De supporters hebben het veld 
daar een keer met rood wit lint 
afgezet en alle vlaggen zijn een keer 
weggehaald. Verder is het altijd 
wel gewoon gezellig onderling. Er 
is tijdens de wedstrijd natuurlijk 
wel spanning en willen we allebei 
winnen maar er gebeuren geen 
gekke dingen. Na afloop drinken 
we ook gewoon samen wat in de 
kantine en is het net carnaval hier. 
In een derby tussen Benschop en 
Lopik is er bijvoorbeeld meer strijd, 
met de nodige spanning erbij. Bij 
ons zijn de derby’s vooral goed voor 
de kantineomzet. Daar ben ik als 
penningmeester zeker blij mee’, 
lacht Evert Nagel. Nadat SPV ’81 is 
gedegradeerd naar de vijfde klasse, 
missen ze die derby’s nu bij Cabauw. 
‘Het is daarom leuk dat we ook 
onder meer de wedstrijden tegen V.V. 

Linschoten hebben’, benadrukt de 
61-jarige Nagel.  

Locatie
Voetbalvereniging Cabauw is 
opgericht op 1 augustus 1958. Na 
onderhandelingen en gesprekken 
met eigenaren van stukken land 
kwam er een stuk grond beschikbaar 
ten zuiden van de voormalige 
gemeente Cabauw, aan de Nicolaas 
van Catsweg. Een deel werd gekocht 
en de rooms-katholieke kerk 
wilde graag een deel aan Cabauw 
verhuren. Wel moesten er eerst 
sloten worden gedempt, alvorens er 
een bespeelbaar veld van gemaakt 
kon worden. In september 1960 
werd het veld officieel geopend, 
in 1978 werd het tweede veld 
opgeleverd. ‘We hebben het perfect 
voor elkaar bij Cabauw en zijn 
bezig met een derde veld. Vanaf het 
moment dat we van de zondag naar 
de zaterdag zijn gegaan, knelt het 
wel met de planning. We moeten 
goed kijken naar de milieuregels, 
daarom kan je ook nog geen 
kunstgras leggen en moet je eerst 
een traditioneel veld plaatsen. We 
moeten dat uiteindelijk wel allemaal 
zelf regelen wanneer we kunstgras 
willen’, geeft Evert nagel aan. 

Hij acht een kunstgrasveld 
toch noodzakelijk voor de club. 
‘Voetballen doe je in principe op gras 
maar er moeten zoveel trainingen 
worden afgezegd vanwege het 
weer, dat een kunstgrasveld zeer 
welkom zou zijn. Nu kunnen we 
regelmatig uitwijken naar andere 
clubs maar ideaal is het om zelf een 
veld beschikbaar te hebben waar we 
altijd terecht kunnen. Continuïteit 
is zo belangrijk.’ Nagel vertelt dat 

v.v. Cabauw momenteel tussen de 
380 en 400 leden heeft. ‘Momenteel 
hebben we drie mannenteams en 
één vrouwenteam, daarnaast ook 
nog op de zondag het 35+ team 
met een paar oude rotten die daar 
spelen. Dat zeg ik met alle respect 
uiteraard’, vult hij aan.

Voetbalplezier
Evert Nagel geeft aan zich op zijn 
plek te voelen bij v.v. Cabauw. ‘Ik 
kom zelf uit Ermelo en heb tot mijn 
19de jaar bij DVS’33 gespeeld. Ik 
was geen natuurtalent, ik moest 
het van mijn inzet als rechtsachter 
hebben.’ Na zijn studie bracht onder 
meer werk en de liefde hem naar 
Lopik. ‘We wilden hier in de buurt 
een huis zoeken en dat werd dus 
Lopik. Vanaf het moment dat mijn 
vier kinderen gingen voetballen 
bij v.v. Cabauw, ga je daar vanzelf 
ook wat doen’, glimlacht hij. Vanaf 
2010 vervult Evert Nagel de rol van 
penningmeester. 

‘Na mijn opleiding commerciële 
economie aan de HEAO heb ik 29 
jaar bij KPN gewerkt. Nu ben ik als 
projectmanager, wat ik als ZZP-
er doe, betrokken bij meerdere 
klussen. Voor de gemeente 
Ommen en de gemeente Staphorst 
en een ICT klus bij de gemeente 
Zwolle. Ik heb lol in mijn werk, dat 
kan ik tot mijn 90e blijven doen als 
het aan mij ligt.’ Het bezig zijn bij 
de club en de gezelligheid vindt hij 
een mooie combinatie. ‘Ik doe ook 

nog één en ander voor de website, 
ben met het scorebord bezig en 
doe wat PR-dingen. Cabauw is 
eigenlijk een gehucht in het dorp 
Lopik. Het is hier hecht en gezellig. 
Mijn zoons Nick en Friso speelden 
tot voor kort in het eerste elftal, 
nu spelen ze alle vier, drie zoons 
en een dochter, niet meer actief 
bij v.v. Cabauw.’ Voor Nagel is dat 
geen reden om te stoppen bij de 
voetbalvereniging. ‘Zeker niet. Het 
is een echt uitje om naar de club te 
gaan. We hebben veel vrijwilligers 
en in elke lichting is er ook een 
meisjesteam. Dat zorgt sowieso al 
voor een leuke en gezellige sfeer. 
Het mooie is dat het bij Cabauw 
voor iedereen hetzelfde is. Elk 
spelend lid krijgt een broekje, shirt 
en kousen van de club. Alleen de 
voetbalschoenen moeten ze zelf 
kopen.’ 
Dan gaat het toch nog even over 
de derby tegen V.V. Linschoten. 
‘We willen winnen, we willen 
presteren maar vooral genieten. 
Het voetbalplezier staat voorop en 
daarbij hopen we dat de derby veel 
publiek trekt. Dat is alleen maar 
goed voor het voetbal. We kijken 
uit naar de 23e maart wanneer we 
tegenover elkaar staan.’

‘We willen winnen, we willen presteren maar vooral genieten’

Voetbalvereniging Cabauw staat er goed voor

‘Bij ons zijn 
de derby’s 
vooral goed voor 
de kantineomzet’

‘Het is een 
echt uitje 
om naar de 
club te gaan’

DERBY
vv Linschoten 1 - Cabauw 1
Datum: 23 maart 2024
Tijdstip: 15.00 uur
Loicatie: Veld 1 
Sportpark Rapijnen, De Beide 
Vlooswijkenlaan 45, Linschoten
Wedstrijd-nummer: 23383
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De sfeervolle kantine van v.v. Cabauw.  Foto’s: v.v. Cabauw.

Penningmeester Evert Nagel (links) 
en voorzitter Bert van Baaren. 

Van Baaren Aannemers... dát werkt!
www.vanbaren-aannemers.nl

De Smaragd 21, 2872 ZT Schoonhoven
0348-552066

Kom jij het team van 
Van Baaren Aannemers versterken?

Openstaande vacatures:
Projectleider
Werkvoorbereider

“Eén man kan een cruciaal 
ingrediënt in een team zijn, maar 
één man kan geen team maken”

Copenweg 13, 3411 NX LOPIK
0348-552367

www.gronloh.nl

Graafdijk 14
3411 JW Lopik
Tel.: 0348-557585
E-mail: info@iwslopik.nl

Van Kats en Eek Bouw
Cabauwsekade 23, 3411 EB Cabauw 

06 – 10 90 64 99
Trotse sponsor van de vereniging Cabauw.

Een fijne derby toegewenst

06-12756837  Benedeneind ZZ 413A Benschop (alleen op afspraak) www.debruingaragedeuren.nl 

Openslaande deuren 
Sectionaal deuren 

Kanteldeuren 
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Enige twee Utrechtse sporters met individuele medaille op de Zomerspelen 

Anton en Dafne nog steeds een uniek duo

NOC*NSF volgt strikte procedure 

Limiet behaald, betekent nog niet onmiddellijk deelname

UTRECHTERS OP DE SPELEN VÓÓR DE TWEEDE WERELDOORLOG 
LONDEN 1908
118 Nederlanders, geen vrouwen
Jonkheer Jan Daniel Hendrik de Beaufort neemt 
drie keer deel aan de Olympische Spelen. Bij zijn 
debuut wordt de sabelschermer uit Doorn in de 
eerste ronde uitgeschakeld. Johan Stikkelman 
turnt op de meerkamp en wordt 63e. 
Gerard Simon ‘Jops’ Reeman, geboren in 
Amerongen, wint brons met de nationale 
voetbalploeg. 

STOCKHOLM 1912
38 Nederlanders, geen vrouwen
Jan Vos en Leo Nardus zijn de eerste winnaars van 
een medaille uit de stad Utrecht. Voetballer Jan Vos 
maakt vijf doelpunten tegen Finland (eindstand: 
9-0), Nederland wordt derde. 
Schermer Leo Nardus verovert met de Nederlandse 
degenploeg de bronzen plak. Nardus is met 
zijn 44 jaar en 65 dagen de oudste Nederlandse 
deelnemer.

 ANTWERPEN 1920
130 Nederlanders, zwemster Rie Beisenherz is de 
eerste Nederlandse vrouw op de Spelen
Christiaan Huijgens is de eerste Utrechter op de 
marathon. De loper van AVAC Amsterdam is één van 
de 48 deelnemers; 35 halen de eindstreep en daar is 
Huijgens niet bij.  

Roeier Potter van Loon van 
Triton is reserve en komt niet 
in actie.

PARIJS 1924
148 Nederlanders, 8 

vrouwen, waarbij de eerste vrouw uit de 
provincie.
Tennis leert Henk Timmer tegen een blinde 
muur in de Utrechtse Dillenburgstraat. Met Kea 
Bouman wint hij olympisch brons in het gemengd 
dubbelspel. 
Kampong-voetballer André Le Fèvre staat vijf 
wedstrijden in de basis. Favoriet Uruguay is 

ondanks geweldige tegenstand te sterk in de 
halve finale. Le Fèvre zorgt dat de strijd om de 
derde plaats tegen Zweden overgespeeld moet 
worden door gelijk te maken (1-1). Het vermoeide 
voetbalelftal verliest een dag later met 2-1 van de 
Scandinaviërs.    
Henk Kamerbeek, geboren in Zeist, doet mee bij 
het kogelslingeren. De vader van Eef Kamerbeek 
maakt drie foute worpen en is uitgeschakeld. 
Zwemster Rie Vierdag haalt finale van de 100 
meter vrije slag en wordt daarin zesde. Met Marie 
Baron, Ada Bolten en Truus Klapwijk komt ze tot 
hetzelfde resultaat op de 4x100 meter vrije slag. 

AMSTERDAM 1928
246 Nederlandse deelnemers 
Voetballer Wout Buitenweg is in zijn nadagen maar 
staat in de basis als op 30 mei 1928 het volkslied 
klinkt. Veteraan Buitenweg faalt, maakt ruzie in 
de rust en wordt tegen België, Chili en Egypte niet 
meer opgesteld.   

De tweede Spelen voor kogelslingeraar Henk 
Kamerbeek. Zijn worp van 46 meter en 2 centimeter 
is niet goed genoeg voor een finaleplaats. 
Gretha Norden neemt deel aan de 200 
meter schoolslag en wordt in de halve finale 
uitgeschakeld. UZSC-er Dick de Man start op 
de 1500 meter vrije slag en wordt in de serie 
uitgeschakeld. Ook de Amersfoortse Marie Vierdag 
is van de partij. Op de 100 meter vrije slag wordt ze 
in de halve finale uitgeschakeld. 

Nel van Randwijk is de eerste 
Utrechtse met een gouden 
medaille. De naar Den Haag 
getrokken turnster van Donar 
wordt kampioen met de 
nationale ploeg. De in Utrecht 

geboren hockeyer Paul van de Rovaart klopt met 
Oranje Frankrijk met 5-0 en Duitsland met 2-1. Een 
gelijkspel tegen de Fransen is voldoende voor de 
eerste plaats in de poule. In de finale is Brits-Indië 
veel te sterk: 3-0. 

Charles Labouchere is springruiter en geboren 
in Doorn. Met Gerard de Kruijff en Antonius 
Colenbrander eindigt hij op de 10e plaats in de 
landenwedstrijd.
Henk Hagens maakt deel uit van de Nederlandse 
sabelequipe. De ploeg wordt uitgeschakeld in de 
halve finale na een overwinning op België en twee 
nederlagen tegen Italië en Polen. 
Barend – Ben – Bril is geboren Amsterdammer 
maar woont al jaren in Utrecht als hij debuteert als 
bokser op de Spelen. In de eerste ronde verslaat 
Bril de Ier McDonagh op punten, een partij verder 
is de Zuid-Afrikaan Lebanon te sterk. Later is ook 
een bekende Utrechter vanwege zijn broodjeszaak 
op het Vredenburg: ‘Beter Belegde Broodjes Bij Ben 
Bril’.
Een belangrijke rol heeft baron Alphert 
Schimmelpenninck van der Oye. De burgemeester 
van Doorn en Maarn is voorzitter van het 
Nederlands Olympisch Comité. De baron is zelf 
ook sporter en is in 1909 Nederlands kampioen op 
de degen. Zijn dochter is de eerste Nederlandse 
deelneemster aan de Winterspelen. 
 

LOS ANGELES 1932
24 Nederlandse deelnemers 
De roeiers Godfried Roëll en Pieter Roelofsen 
vertegenwoordigen Nederland, Utrecht en hun 
vereniging Triton. In de serie worden ze derde en 
bereiken via de herkansing de finale. Ze worden 
vierde.
Individueel wordt de Amersfoortse Rie Vierdag in 
de series van de 100 meter vrije slag uitgeschakeld. 
Met Corrie Laddé, Willy den Ouden en Puck 
Oversloot aan haar zijde verovert zij zilver op de 
estafette. 
Ook Cor (Cornelia) van Aalten maakt de oversteek 
naar de VS. De atlete van TOV Zeist haalt op de 100 
meter de halve finale en wordt daarin zesde. Op de 
estafette valt Nederland met een vierde plaats net 
buiten de prijzen. 

BERLIJN 1936
129 Nederlandse deelnemers 
Ben van der Voort en Chris Kropman zijn lid 
van het Utrechtse De Volharding en vormen met 
Zwartepoorte en Van Wees de achtervolgingsploeg 
op de baan. In de serie is Nederland veel sterker dan 
de Verenigde Staten, maar in de achtervolging raakt 

Zwartepoorte het wiel van Utrechter Van der Voort 
en valt. Kropman kan hem niet ontwijken en valt 
eveneens. Van der Voort en Van Wees achterhalen 
de tegenstander maar de derde Oranje-rijder komt 
na de Amerikanen aan de streep. 

Baanrenner Arie van Vliet uit 
Woerden moet op de kilometer 
en de sprint genoegen nemen 
met goud en zilver, maar 
verdient tweemaal goud. In de 
finale van het sprinttoernooi 
is Toni Merkens zijn 

tegenstander. In de eerste heat wijkt de door Adolf 
Hitler aangemoedigde Duitser van zijn lijn af en 
moet worden gediskwalificeerd. De jury acht hem 
inderdaad schuldig, legt hem een boete op maar 
laat hem de overwinning. Van Vliet komt de morele 
klap niet te boven en verliest ook de tweede serie. 
Op de kilometer rijdt de Woerdenaar 1 minuut en 12 
seconden, een olympisch record. 
Ben Bril zegt af voor Berlijn en dat doet ook atlete 
Tollien Schuurman. Het opent de weg voor de 
geboren Lage Vuursche Fanny Koen. De 18-jarige 
debuteert met een 5e plaats bij het hoogspringen 
en een 5e plek op de 4x100 meter estafette. 

Lex Franken speelt zeven wedstrijden in het 
Nederlands waterpoloteam. Oranje verslaat de 
Verenigde Staten en speelt gelijk tegen België en 
Uruguay. Na een 8-0 nederlaag tegen Hongarije 
wordt Nederland vijfde.
Jan Kramer roeit met Willem Jens in de twee 
zonder stuurman. Het duo komt door de series 
en plaatst zich voor de halve finale waar ze ook 
strandden. 
Jacob Schriever is schermer en maakt deel uit van 
het Nederlands sabelteam dat op de gedeelde 5e 
plaats eindigt.
De Utrechtse Truus Kerkmeester maakt deel uit 
van een sterke generatie zwemmers op de rugslag. 
Kerkmeester wordt tweede in de serie van de 100 
meter en plaatst zich voor de halve finale, maar de 
vierde plaats is onvoldoende voor de eindstrijd. 
Kerkmeester is met 14 jaar en 249 dagen de jongste 
Nederlandse in de olympische ploeg. 

VOLGENDE MAAND WORDT DIT OVERZICHT 
VERVOLGD. 

Tientallen topsporters uit de regio Utrecht hebben er jarenlang naar toegewerkt: de Olympische Spelen van Parijs. Individueel 
dan wel in teamverband hopen ze deze zomer te schitteren in een van de 32 sporten, variërend van atletiek en wielrennen 
tot waterpolo en hockey. In de aanloop naar het grootste sportevenement ter wereld brengt de Utrechtse Sportkrant de 
komende maanden actueel nieuws over wie zich gekwalificeerd hebben en wie dat nog moeten doen, afgewisseld met veel 
historische hoogtepunten en anekdotes uit het archief van Ton de Ruiter, voormalig chef sport van het Utrechts Nieuwsblad.

Door Ton de Ruiter

UTRECHT - Woedend smijt ze 
de spikes weg. De tweede plaats 
in de finale van de 200 meter 
één-tiende seconde achter de 
Jamaicaanse Elaine Thompson 
voelt als een nederlaag. Dafne 
Schippers is afgereisd naar Rio 

de Janeiro voor een medaille op 
het koningsnummer en voor de 
hoofdprijs op de 200 meter. Dat ze 
een unieke prestatie heeft geleverd 
door de tweede individuele medaille 
op de Olympische Zomerspelen voor 
haar geboortestad binnen te halen 
interesseert haar geen bliksem. 

Kans op revanche is er pas over 
vier jaar in Tokio. Toevallig de 
plek waar haar voorganger in 
1964 historie schrijft. Anton 
Geesink neemt op de Spelen in de 
Japanse hoofdstad in de finale alle 
categorieën na negen minuten de 
Japanse held Akio Kaminaga in de 
houdgreep en zorgt voor de  eerste 
individuele olympische medaille 
van een Utrechtse sporter op de 
Zomerspelen. 52 jaar moet de stad 
wachten op de tweede olympische 
plak op een individueel onderdeel.    

UVV-voetballer Jan Vos wint in 
1912 in Stockholm brons met 
de Nederlandse voetbalploeg, 
schermer Leo Nardus pakt op 
hetzelfde toernooi  een medaille 
met de degenploeg. Tennisser Henk 
Timmer uit de Dillenburgstraat 
pakt de derde plek in 1924 maar 
doet dat met Kea Bouwman in het 
gemengd dubbel. De Haagse Nel 
van Randwijk, geboren in Utrecht, 
verovert in 1928 in Amsterdam 
goud met de turnploeg en Paul van 
de Rovaart is lid van de zilveren 
hockeyformatie.  

Teammedailles 
Individuele medailles van Utrechtse 

sporters op de Olympische 
Zomerspelen zijn voor de oorlog, 
na de oorlog en in de nieuwe 
eeuw uniek. Na de medaille van 
de judoreus uit de Utrechtse 
volkswijk veroveren Nederlandse 
individualisten op de Zomerspelen 
volop goud, zilver en brons. Nooit is 
er een sporter bij die geboren werd 
in deze stad. Wat op de Olympische 
Winterspelen wel lukt – dubbel goud 
en zilver voor Jochem Uytdehaage in 
Salt Lake City 2002 - lukt Utrechters 
niet op de Zomerspelen.  

Het zijn de teamspelers die het voor 
Utrecht moeten doen. Wielrenner 
Fedor den Hertog woont in zijn 
jeugd in Linschoten en Woerden 
na in een Utrechts ziekenhuis te 
zijn geboren. In 1968 snelt hij met 
Joop Zoetemelk, René Pijnen en 
Jan Krekels naar het goud op de 
100 kilometer voor ploegen. Vier 
jaar later is er brons voor hem, dan 
met Hennie Kuiper, Cees Priem en 
Aad van den Hoek aan zijn zijde. In 
de plas van de laatste wordt een 
verboden middel aangetroffen.  

Marieke van Drogenbroek en Marty 
Laurijsen maken in 1984 deel uit 
van de bronzen vrouwenacht. 
Hockeykeepster Det de Beus wint 
goud in 1984 in Los Angeles en brons 
in 1988 in Seoul. Hockeyer Jacques 
Brinkman grossiert in medailles: 
brons in 1988, goud in 1996 en goud 
in 2000. Zwemster Diana van der 
Plaats is in 1988 lid van zilveren 
estafetteploeg op  de 4 x 100 meter 
wisselslag. Florentine Steenberghe 

en Carol Thate zijn hockeyster in de 
bronzen formatie van 1996

In de pas begonnen nieuwe eeuw 
roeit Tessa Apeldoorn naar zilver 
met de vrouwenacht. Simone Koot 
is in 2008 lid van de stuntende 
vrouwen-waterpoloploeg. Klaas 
Vermeulen is in 2012 de enige 
in Utrecht geboren hockeyer in 
de zilveren formatie. Hockeyster 
Laurien Leurink krijgt in Rio het 
zilver omgehangen en in Tokyo vier 
jaar later het goud. 

25 gulden
Kanshebbers op de individuele 
onderdelen hebben zich in de 
loop der jaren ook nauwelijks 
aangediend. Geesink zelf neemt 
alleen in zijn gouden jaar deel aan 
de Olympische Spelen. In 1960 heeft 
hij zich als worstelaar gekwalificeerd 
maar is niet welkom omdat hij als 
judoleraar 25 gulden in de week 
verdient. In 1968 in Mexico is judo 
geen olympische sport. Vanaf 1972 
wel maar dan is de 38-jarige Anton 
te oud. 

Rob Druppers is in 1984 in Los 
Angeles favoriet op de 800 meter 
maar haakt in de voorbereiding 
af met een hamstringblessure. De 
atleet behoort vier jaar later niet 
meer tot de kanshebbers en wordt 
in de kwartfinale van de 800 meter 
uitgeschakeld. Dafne zelf is in 2012 
in Londen actief op de zevenkamp. 
Verder dan de twaalfde plaats komt 
ze bij haar olympische debuut niet. 
De enige andere Utrechtse bij de 

Spelen van Londen en Rio op een 
individueel nummer is de voor 
Curaçao en Aruba zeilende Philipine 
van Aanholt. In Tokio speelt Dafne 
Schippers door een dubbele hernia 
een bijrol. De tweede individuele 
deelnemer is Jesse Puts. Hij wordt in 
de halve finale van de 50 meter vrije 
slag uitgeschakeld. 

Van onze redactie

UTRECHT - Om mee te mogen doen 
aan de Olympische Spelen moeten 
sporters zich eerst kwalificeren. 
Na overleg met de betreffende 
sportbond is per tak van sport 
en per onderdeel vastgelegd aan 
welke prestatie-eisen (limieten) 
een topsporter moet voldoen voor 
kwalificatie. 

In 2023 en 2024 stonden 
en staan vele olympische 
kwalificatietoernooien op de agenda 
waar Nederlandse topsporters 
aan de vastgestelde limiet hebben 
voldaan. Elke sportbond draagt 
vervolgens de sporter of team voor 
uitzending voor bij NOC*NSF, dat 
de kwalificatie checkt. Pas als de 
voordracht is goedgekeurd, is de 
sporter zeker van deelname aan de 
Spelen. 

Soms zijn er binnen een sport meer 
sporters die aan de kwalificatie-
eisen hebben voldaan, dan 
dat er plaatsen voor zijn op de 
Olympische Spelen. Voor die 
gevallen stelt de sportbond een 
intern selectiereglement op. Deze 
interne selectieprocedure wordt 
ook toegepast als de internationale 
kwalificatie niet op naam, maar op 
land plaatsvindt.

De komende maanden brengt 
de Utrechtse Sportkrant een 
geactualiseerd overzicht welke 
sporters zich gekwalificeerd hebben 
voor de Olympische Spelen van 
Parijs. 

Officieel
Bij het ter perse gaan van deze 
krant hebben vele sporters zich al 
weten te kwalificeren, waaronder 

ook Utrechters. Deze zijn Utrechts 
van geboorte of woonplaats (mits 
bekend) dan wel uitkomend voor 
een Utrechtse club. Op dit moment 
is de voordracht van de volgende 
Utrechtse sporters ingediend en 
goedgekeurd: 

Sharon van Rouwendaal heeft 
zich tijdens het WK zwemmen in 
februari 2024 in Qatar weten te 
kwalificeren voor de Olympische 
Spelen op het onderdeel 10 
kilometer openwaterzwemmen. 
Ze werd daar voor de tweede maal 
wereldkampioen. De 30-jarige 
zwemster uit Baarn rekende in de 
sprint af met de Spaanse María 
de Valdés. In 2016 won ze in Rio 
olympisch goud en bij de volgende 
Spelen in Tokio greep ze het zilver.

Het vrouwen waterpoloteam 
weet zich ook verzekerd van 
deelname, aldus bevestigd door 
het NOC*NSF. Al in 2023 won het 
team in de halve WK-finale met 9-8 
van Italië en behaalde daarmee 
niet alleen voor het eerst in acht 
jaar de finale, maar sleepte ook een 
olympisch toegangsbewijs in de 
wacht. Nederland zou overigens na 
32 jaar wereldkampioen worden 
door Spanje na strafworpen te 
verslaan. Ondanks dat de selectie 
nog niet bekend is, kunnen Laura 
Aarts en Vivian Sevenich (beiden 
voormalig UZSC) en Sarah Buis 
(UZSC) de koffers al wel pakken, 
evenals Simone van de Kraats uit het 
naburige Barneveld.  

Ook hockeyers zijn al verzekerd 
van een ticket naar Parijs. Voor 
het mannenteam mogen Lars 
Balk, Jonas de Geus, Jip Janssen, 
Terrance Pieters, Derck de Vilder 
(allen van het Utrechtse Kampong) 
uitgaan van deelname. Wat het 
vrouwenteam betreft is het de 
verwachting dat SCHC-speelsters 
Pien Dicke, Yibbi Jansen, Renée van 

Laarhoven en Elzemiek Zandee in 
de selectie zullen zitten. Keepster 
Anne Veenendaal woont in Utrecht, 
al speelt ze bij Amsterdam.  

Niet-Utrechters die al zeker zijn van 
olympische deelname zijn per sport: 
Zeilen: Sara Wennekes – IQFoil, Luc 
van Opzeeland – IQFoil, Duko Bos - 
ILCA 7, Bart Lambriex, Floris van de 
Werken - 49er, Annelous Lammerts 
- Formula Kite, Marit Bouwmeester 
- ILCA 6, Odile van Aanholt, Annette 
Duetz - 49erFX en Laila van der Meer, 
Bjarne Bouwer - Nacra17. 
Kanovaren: Martina Wegman - K-1.

Utrecht
Er is inmiddels een lange lijst 
sporters die aan de kwalificatie-
eis voor de Olympische Spelen 
2024 hebben voldaan, maar in de 
meeste gevallen nog niet formeel 
zijn voorgedragen door hun 
respectievelijke bonden en (dus) 
ook nog niet zijn goedgekeurd door 
NOC*NSF. Uit Utrecht en de regio 
zijn dat:

Femke Bol (Amersfoort) - 400 meter 
horden. 
Verder hebben de volgende sporters 
aan de limiet voldaan in hun 
respectievelijke sporten en wachten 
nog op officiële bevestiging van 
NOC*NSF: 

Atletiek: Liemarvin Bonevacia - 
400 meter, Nick Smidt - 400 meter 
horden, Niels Laros - 1.500 meter, 
Abdi Nageeye – Marathon, Khalid 
Choukoud – Marathon, Lieke Klaver 
- 400 meter, Sifan Hassan – 1.500, 
5.000, 10.000 meter en marathon, 
Maureen Koster – 5.000 meter, Diane 
van Es – 10.000 meter, Anne Luijten 
– Marathon, Maayke Tjin-A-Lim - 100 
meter horden, Nadine Visser - 100 
meter horden, Cathelijn Peeters – 
400 meter horden, Jessica Schilder 
– Kogelstoten, Jorinde van Klinken 
– Kogelstoten en Discuswerpen, 

Anouk Vetter – Meerkamp, Emma 
Oosterwegel – Meerkamp. 

Breakdance: India Sardjoe - B-Girls.

Golf: Anne van Dam. 

Mountainbike: Minstens 1 renster in 
vrouwen cross-country race. 

Paardensport: Dressuurteam (3 
atleten), Springteam (3 atleten), 
Eventingteam (3 atleten)

Roeien: Skiff (mannen en vrouwen), 
Dubbel-twee (mannen en vrouwen), 
Dubbel-vier (mannen en vrouwen), 
Twee-zonder (vrouwen), Vier-zonder 
(mannen en vrouwen) en Holland 
Acht (mannen). 

Schoonspringen: Else Praasterink 
- 10-metertoren. (De Amersfoortse 
Celine van Duijn heeft zich niet 
weten te kwalificeren voor haar 
tweede olympische deelname). 

Synchroonzwemmen: Bregje en 
Noortje de Brouwer.

Turnen: Mannenploeg (5 atleten) en 
Vrouwenploeg (5 atleten).

Wielrennen (weg): Wegrit mannen 
(3 renners), Tijdrit mannen (1 
renner), Wegrit vrouwen (4 renners), 
Tijdrit vrouwen (2 renners).

Zwemmen: Kenzo Simons - 50 
meter vrije slag, Arno Kamminga 
- 100 en 200 meter schoolslag, 
Caspar Corbeau - 100 en 200 meter 
schoolslag, Nyls Korstanje – 100 
meter vlinderslag, Kim Busch – 50 
meter vrije slag, Marrit Steenbergen 
- 50, 100 en 200 meter vrije slag en 
200 meter wisselslag, Maaike de 
Waard - 100 meter rugslag, Kai van 
Westering - 200 meter rugslag, Kira 
Toussaint - 100 meter rugslag en 
Tes Schouten – 100 en 200 meter 
schoolslag.

Dafne Schippers. 
Foto: Bart Weerdenburg/Utrechtse 

Sportkrant .

Anton Geesink. 
Foto: Het Nationaal Archief.
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EEN HANDTEKENING VAN WILLEM VAN HANEGEM

De biografie van Willem van Hanegem. 

Tekst en foto: Hans van Echtelt

UTRECHT - Het begon allemaal met een telefoontje van Johan 

Derksen. Of ik wilde meewerken aan een biografie van Willem 
van Hanegem. Samen met acht andere journalisten zou het 
levensverhaal van De Kromme opgeschreven worden. Vandaag, 
op zijn 80-ste verjaardag, moest ik terugdenken aan dat 
telefoontje van Derksen.

Ik zocht in mijn archief het lijvige boek op dat destijds tot stand 
is gekomen. Ik lees de namen van de collega’s die met mij 
aan de samenstelling hebben gewerkt: Bert Nederlof (helaas 
overleden), Hugo Borst, Leo Driessen, Wilfried de Jong, Chris 
van Nijnatten, Matty Verkamman en Jaap Visser hebben we 
een mooi boekwerk afgeleverd dat zelfs een journalistieke prijs 
heeft gewonnen.

Wim van Hanegem heeft een handtekening gezet in mijn 
exemplaar, dat geeft extra betekenis. Want ik ben zelf intussen 
ook tachtig jaar en heb vanaf het begin van mijn journalistieke 
loopbaan met De Kromme te maken gehad. Vanaf zijn debuut 
in het eerste elftal van Velox ben ik hem blijven volgen. Ik had 
de ‘primeur’ van het allereerste interview met hem in een 
Overvechtse flat. Hij verdiende een habbekrats en werkte als 
sjouwer in de bouw. Per fiets reed hij naar de Koningsweg om 
de trainingen van Velox bij te wonen.

Dat was ruim zestig jaar geleden, Van Hanegem is vandaag in 
alle media gememoreerd vanwege die 80-ste verjaardag. Ik ga 
vandaag nog de hoofdstukken lezen die ik over hem schreef: 
zijn periode als speler bij Velox en bij FC Utrecht. En ook de 
hectische periode als coach in Galgenwaard, eindigend in een 
stille vlucht door een afrastering richting de uitgang. En de 
conclusie moet zijn: de meest wonderlijke en geniale voetballer 
die Utrecht ooit heeft gekend. En ook onnavolgbaar als mens.

FC UTRECHT-AANVALLER BART RAMSELAAR GAAT BUITENLANDS 
AVONTUUR AAN BIJ LION CITY SAILORS IN SINGAPORE
Tekst en foto: Hans van Echtelt

UTRECHT - De tweede periode van Bart Ramselaar bij FC 
Utrecht is ten einde. De 27-jarige aanvaller, die in 2016 al eens 
vanuit de Domstad de overstap maakt naar PSV, verruilt de 
Utrechtse FC per direct voor Lion City Sailors FC. FC Utrecht 
heeft met dat team uit Singapore overeenstemming bereikt 
over de afkoop van het contract van Amersfoorter Ramselaar. 

Bij VVZA en Roda ’46 zet hij zijn eerste stappen als jong 
voetbaltalent, in de Academie van FC Utrecht geniet 
Ramselaar het tweede en grootste deel van zijn opleiding. De 
Amersfoorter groeit in de Domstad uit tot jeugdinternational 
en maakt op 1 maart 2015 zijn debuut in het eerste elftal. 
Ramselaar vertrekt in de zomer van 2016 naar PSV, met op dat 
moment 49 officiële duels in het eerste elftal van FC Utrecht 
aan ervaring in zijn voetbalbagage. In de zomer van 2019 strijkt 
de Amersfoorter opnieuw neer bij FC Utrecht. Tijdens zijn 
tweede periode als speler van FC Utrecht speelt Ramselaar 100 
officiële partijen, wat zijn totaal in FC Utrecht’s hoofdmacht op 
149 duels brengt.

‘Bart is op een punt in zijn carrière gekomen dat hij graag nog 
een nieuwe stap wil maken’, vertelt Technisch Directeur Jordy 
Zuidam op de website van FC Utrecht. ‘We zijn trots op het feit 
dat Bart als kind van de club veel jaren in zijn loopbaan voor 
FC Utrecht heeft gespeeld, bedanken hem voor zijn inzet en 
wensen hem heel veel succes in Singapore.’

GOUD OP NK VOOR JUDOKA IRENE HESLING
HOUTEN - In een zinderende finale op het NK Judo onder 21 
heeft Irene Hesling goud behaald in de klasse -78 kg. Op het 
NK -21 jaar zette de judoka van JV Groot Houten op zaterdag 
2 maart een prachtige prestatie neer. Het toernooi vond 
plaats in de Optisport Sportboulevard te  Dordrecht. In 14 
gewichtsklassen is gestreden om de titel Nederlands Kampioen 
-21 jaar.

Hesling heeft een fantastische prestatie neergezet na veel jaren 
hard trainen met de TJU coaches en de TJU judoka’s om haar 
heen. En uiteraard met steun van het thuisfront. De volgende 
stap in haar judocarrière is een reeks van Europese toernooien.

IRIS REINDERS MAAKT 
TRANSFER NAAR DESTO

Iris Reinders maakt transfer naar Desto.

UTRECHT - Iris Reinders maakt na twee seizoenen bij 
volleybalvereniging Utrecht (VVU) de overstap naar Visser 
Assen/Sudosa-Desto. Voor de linkshandige diagonaal was het 
twee uur reizen naar Utrecht de belangrijkste reden om te 
kiezen voor een club dichter bij huis. Desto is geen onbekende 
club voor Reinders, ze heeft daar in de jeugd gespeeld en 
keert nu na acht seizoenen terug. In Assen zijn ze blij met de 
komst van een ervaren speelster als Reinders. Ondanks dat de 
transfer voor de volleybalster een logische stap is kijkt ze met 
een goed gevoel terug op haar afgelopen twee seizoenen bij 
het team De Hollandse Pot Enzo VV Utrecht: ‘Vorig jaar was 
zo’n gaaf jaar met onder andere het behalen van de finale voor 
de landstitel en eigenlijk hoop ik dat we dit jaar ook nog wel 
een stunt uit kunnen halen. Het publiek van VV Utrecht dat 
altijd met ons mee reist en het hardste te horen is van allemaal, 
dat geeft zo’n gaaf gevoel. Dat heb ik nog nergens anders zo 
ervaren.’
Met de aankondiging van het vertrek van Reinders is het 
startsein voor het transfernieuws in het eredivisie volleybal 
gegeven.

YOUNES EL YANDOUZI NIEUWE 
HOOFDTRAINER USV HERCULES

UTRECHT - Hercules heeft in Younes el Yandouzi (28) de nieuwe 
hoofdtrainer gevonden. De club benoemt hiermee een trainer 
die zijn sporen in de Hercules jeugdafdeling heeft verdiend 
en waar hij momenteel trainer is van het Onder -21 team 
dat uitkomt in de door het Betaald Voetbal georganiseerde 
competitie. Hercules heeft met Younes el Yandouzi, die in het 
dagelijks leven een master studie Data Science volgt en werkt 
als parttime wis- en natuurkunde docent alsmede zelfstandig 
ondernemer is, een verbintenis voor 1 seizoen met een optie 
voor het daarop volgende seizoen gesloten. El Yandouzi: ‘Ik 
voel me vanaf dag 1 bij Hercules helemaal op mijn plek en ik 
ben blij dat ik deze unieke kans krijg van de club’.
El Yandouzi is de opvolger van de uiterst succesvolle René 
van der Kooij die als technisch adviseur bij de Utrechtse 
club verbonden blijft. Komend seizoen is hij hoofdcoach bij 
Rijnsburgse Boys.

Bart Ramselaar.                                                                Foto: FC Utrecht. 
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EASTER WRESTLING
UTRECHT - Op zaterdag 30 
en zondag 31 maart wordt 
het jaarlijkse Easter Wrestling 
Tournament van Utrechtse 
worstelvereniging De Halter 
gehouden. Dit jaar staat de 51ste 
editie op het programma. 
De deelnemers zijn 600 Grieks-
Romeinse worstelaars (jongens) en 
200 meisjes die freestyle worstelen. Samen vertegenwoordigen 
zij 24 verschillende landen. De weging vindt plaats op vrijdag 29 
maart van 10:00 tot 20:00 uur. 
easterwrestling.nl

RUN & ROAST

Utrecht - Run & Roast vindt op zaterdag 6 april voor de derde 
keer plaats in Utrecht. De  ingrediënten zijn hardlopen, muziek, 
fakkels, burgers en lekkere drankjes. Dat alles op de locatie van 
Fort aan de Klop aan de noordkant van Utrecht. Het Fort wordt 
voor de nazit aangekleed met vuurkorven en muziek, waar een 
drankje en een Beyond Meat Burger Chicken-Style gegeten kan 
worden. De organisatie stelt dat ‘de 15 gram eiwit in deze burger je 
helpen mega snel te herstellen. De volgende dag weer helemaal fit 
dus.’ Het parcours is gemeten, vlak en goed geasfalteerd. De route 
bestaat uit één of twee rondes van 5 kilometer. Vanaf Fort aan 
de Klop gaat deze langs de Vecht richting en door Oud Zuilen. De 
route gaat vervolgens terug via de Groeneweg en 2e Polderweg. De 
finish is op het eiland waar ook Fort aan de Klop op staat. 
De 5 kilometer start om 15.00u en een uurtje later gaat de 10 
kilometer van start. De spullen van de lopers worden bewaakt op 
de locatie van Fort aan de Klop. 
hardloopnetwerk.nl/runandroast

RONDE VAN WOERDEN
WOERDEN - Op zondag 7 april 
staat de Ronde van Woerden 
weer op het programma, en het 
belooft een dag vol spannende 
wielerevenementen en prachtige 
toertochten te worden. Of je nu 
een fanatieke wielrenner bent 
of gewoon wilt genieten van een 
gezellige fietstocht met familie, 
deze dag heeft voor elk wat wils.

De KNWU wedstrijden vinden plaats op een stratenparkoers op 
bedrijventerrein Middelland.
Start sportklasse: 10.00 uur, start amateurs / junioren: 11.15 uur, 
start nieuwelingen: 13.00 uur en start Jeugdwedstrijden - Hans van 
den Hengel Competitie 14.15 uur. 
Locatie: Bike Center Woerden, Korenmolenlaan 4
wtcwoerden.nl

DOM-TOERNOOI
UTRECHT - Op 
zaterdag 6 en 
zondag 7 april 
wordt het jaarlijkse 
DOM-toernooi 
georganiseerd. Het 
toernooi is een van 
de twee jaarlijkse 
toernooien van 
Utrechtse schermvereniging Pallós. Het betreft een recreatief 
toernooi met gemengde equipes. Op zondag zal één of twee 
voorrondes worden geschermd, gevolgd door een eliminatie 
zonder herkansing. De keuze tussen 1 of 2 voorrondes wordt 
bepaald na het appel. Bij een lage opkomst voor dames sabel 
zullen de voorrondes sabel gemengd worden geschermd. 
De individuele wedstrijd op zondag telt mee in de NK-kwalificatie. 
Op beide dagen zal er een materiaalverkoop- en reparatie stand 
aanwezig zijn.
pallos.nl/Dom-Toernooi/

VARSITY
HOUTEN -Op 
zondag 7 april 
wordt de studenten-
roeiwedstrijd Varsity 
geroeid  op het 
Amsterdam-Rijnkanaal 
bij Houten. De 
organisatie is in handen 
van Triton, onder auspiciën van de KNRB. 
Toen het Leidse Njord de Delftse studentenroeivereniging in 1878 
uitdaagde voor een boatrace zoals de beste roeiploegen van het 
Engelse Cambridge en Oxford jaarlijks uitvoerden, konden zij 
niet bevroeden dat anno 2024 de race nog steeds zou worden 
gehouden. Na Alphen aan den Rijn, Haarlem, het Noordzeekanaal 
en de Bosbaan in Amsterdam als locatie te hebben gehad, werd 
Jutphaas (Houten) aan het Amsterdam-Rijnkanaal in 1939 als 
nieuwe locatie geopperd. 
De traditionele en prestigieuze wedstrijd kent sinds de start in 
1878 nog steeds hetzelfde karakter. De tradities van de nationale 
Universiteitsroeiwedstrijden worden door de organiserende 
Utrechtse Studenten Roeivereeniging "Triton" in ere gehouden. 
Het tijdschema van de Varsity is sterk afhankelijk van de 
inschrijvingen, daarom zal het voorlopige tijdschema pas in 
de week voorafgaand aan de Varsity gepubliceerd worden. Het 
definitieve tijdschema zal tijdens de lotingsvergadering live 
worden vastgesteld. 
knsrb.nl/varsity/

ZOMERAVONDCUP HELLAS
UTRECHT - Op vier 
avonden in april, mei 
en juni organiseert 
atletiekvereniging 
Hellas uit Utrecht de 
42e ZomerAvondCup. 
Een gezellig 
hardloopevenement 
voor zowel de 
wedstrijdloper als de 
recreant. Er wordt vanaf twee verschillende startlocaties gelopen 
en het mooie en groene parcours gaat door Amelisweerd en langs 
Slot Zuylen. 
Ook deze 42e editie wordt geheel door vrijwilligers georganiseerd. 
Iedereen kan meedoen aan een afstand van 5 km (minimum 
leeftijd 12 jr.) of 10 km (minimum leeftijd 14 jr.). Het parcours is 
snel, nagemeten en erkend door de Atletiekunie.
De lopen zijn op dinsdag 23 april en 14 mei, de start is op 
Atletiekbaan Maarschalkerweerd. Op woensdag 29 mei en 12 
juni is de start op Atletiekbaan Overvecht. De 5 km start om 19.00 
uur en de 10 km om 19.50 uur. Deelnemen is mogelijk aan het 
klassement (minimaal 3 lopen over 5 of 10 km) of aan één of meer 
afzonderlijke lopen. Voor-inschrijving is mogelijk tot 20.00 uur op 
de dag vóór de loop via www.zomeravondcup.nl. Na-inschrijving 
is mogelijk tot 30 minuten voor de start in de kantine van de 
atletiekbaan. Er is een pinapparaat aanwezig.
zomeravondcup.nl

AMERONGSE KOPLOOP

AMERONGEN - Op zaterdag 20 april vindt de 24ste editie van 
de Amerongse Koploop plaats. Dit evenement is een gezellige en 
uitdagende trail door de bossen van Nationaal Park Utrechtse 
Heuvelrug tussen Amerongen en Leersum. De routes zijn in 2022 
geheel vernieuwd.
Dit evenement is een gezellige en uitdagende trail door de bossen 
van Nationaal Park Utrechtse Heuvelrug tussen Amerongen en 
Leersum. De Koploop kent verschillende afstanden. Voor de jeugd 
van 3 t/m 7 jaar is er de Kidsrun van 750 meter en jeugd van 8 tot 
12 jaar kunnen meedoen aan de Kidsrun van 1500 meter. Voor 
senioren staat de 6, 10 en 16 kilometer Koploop trail kilometer 
op het programma. De 16 km trail heeft een uitdagend parcours 
met 210 hoogtemeters. Voor alle wandelaars is de keuze voor de 
10 of 16 kilometer Koploop Hike. Van het inschrijfgeld gaat 25% 
naar de stichting Nationaal Park Utrechtse Heuvelrug in het kader 
van “Sporten in en vóór de natuur”. De inschrijfkosten zijn gelijk 
aan de 2022 editie. Bovenop het inschrijfgeld is een drankmunt 
opgenomen voor de hikers en trailrunners. Alle deelnemers 
krijgen een uniek Koploop startnummer en duurzame GreenRace 
medaille. Bij de start/finish is een sfeerplein om nog even gezellig 
te blijven hangen. De ondernemers in Leersum en Amerongen zijn 
nadrukkelijk uitgenodigd om met een team mee te doen. Het is 
mogelijk om meerdere deelnemers in één keer in te schrijven.
greenrace.nl/event/koploop

En zo vergaat het de gemiddelde 
sterveling vaker dan eens. Na een 
stevige fietstocht of duurloop, 
misschien net iets te ver of te hard dan 
verstandig is, stroomt thuis het bad vol 
met behaaglijk warm water. Heerlijk in 
het schuim, eendje dobberend aan het 
voeteneind, oogjes langzaam toe. Om 
een uurtje of later wakker te schrikken.

Getverderrie, koud water.

Nee, dan de topsporter. Die overdrijft 
en gaat na een forse inspanning 
te water tussen de ijsklontjes. Hoe 
koddig toch, die foto’s op de social 
media van Femke Bol in haar 
opblaasbaar kinderbadje een de 
ijsklontjes die ze had gescoord bij de 
supermarkt in Glasgow. Een week 
later zakte Kjeld Nuis in het ijskoude 

water van een meertje, nabij de 
schaatsbaan van Inzell. Ze zweren bij 
deze cryotherapie, die voor een snel 
herstel van de beschadigde spieren 
zou zorgen.

Femke Bol liep een dag later ijskoud 
naar goud, in een wereldrecord. Kjeld 
Nuis daarentegen zakte door het ijs.

Het rotsvaste geloof in het nut 
van cryotherapie komt vooral uit 
Amerikaanse hoek. De spierschade 
(microscopische scheurtjes in de 
spiervezels) na een forse inspanning 
zou sneller herstellen met een ijsbad 
van zo’n tien minuten. De bloedstroom 
vertraagt door de kou en gaat juist 
sneller stromen als nadien het lichaam 
weer om kamertemperatuur komt. Dat 
zorgt voor de afvoer van afgebroken 

cellen. Het lijf wordt opgeschoond, 
zogezegd.

Daar denken twee Nederlandse 
wetenschappers heel anders over. 
Voor die snelle afvoer ontbreekt 
wetenschappelijk bewijs, aldus 
Willem-Paul Wiertz en Wouter van 
Marken Lichtenbeld enkele jaren 
terug. Het ijsbad hindert (op termijn) 
de signaalstoffen die vrijkomen bij 
inspanningen; met dat stofje wordt 
het lichaam aangespoord nieuwe 
spierweefsel aan te maken. Bovendien 
zit het ijsbad de aanmaak van 
spiereiwitten in de weg. En dat is de 
belangrijkste bouwsteen voor spieren. 
Kortom, het werkt averechts.

Intussen heeft het ijsbad een vaste 
plek veroverd in de topsport. 

Wielrenners, voetballers, schaatsers en 
atleten kunnen blijkbaar niet zonder, 
zoals die pleister op de neus nooit is 
verdwenen en thans de bakpoeder in 
de mode is. Alles voor de winst.

Denkend aan cryotherapie is er 
vooral dat onvergetelijke moment 
met Silvio Diliberto, die voormalige 
profvoetballer van Sparta die in 1997 
kicker bij de Amsterdam Admirals 
werd. Op trainingskamp in Atlanta 
zakte ook hij in zo’n ijsbad, zoals al zijn 
collega’s na afloop van de training. 
Toen hij na zo’n tien minuten uit de 
tobbe stapte, bleek hij zijn sokken nog 
aan te hebben. En zei: ‘Anders krijg ik 
zulke koude voeten.’

 Pim van Esschoten.

Koud

Eindsignaal

    AGENDA                                          Ook iets te melden? Tip ons: redactie@utrechtsesportkrant.nl  

Van links naar rechts:
1 Utrechtse ijshockeyvereniging, gaat niet naar halve finale play offs  - 5 Gert-Jan, voorzitter SCH’44 uit Harmelen  - 
11 ambitie - 12 gelofte - 13 noot - 15 ...., van den Berg, wielrenner - 17 Selma, shorttrackster - 18 lucht (Engels) - 21 
vervoersonderneming - 22 André, bstuursvoorzitter van de organisatie van de wielerkoers Veenendaal-Veenendaal - 24 
nakomeling - 28 dun - 29 wereldvoetbalbond - 31 de medaille die schaatser Merijn Scheperkamp won bij de NK sprint - 
34 zwembadcomplex in Amersfoort, waar het schoonspringen wordt beoefend - 37 Julien, wereldkampioene op de WK 
Indoor 60 meter sprint, waarbij N’ketia Seedo in de halve finale werd uitgeschakeld - 39 noot - 41 gedeelte - 42 Evert, 
penningmeester van v.v. Cabauw - 45 badmintonvereniging uit Lopik (2/6) - 47 voertuig - 48 op die manier - 49 slot - 51 
schaatsvloer - 52 Anton, een van de twee Utrechtse individuele medaillewinnaars bij de Olympische Spelen - 56 noot  - 
58 voorzetsel - 59 digitale post - 62 kleur - 64 Irene, won goud bij de NK judo onder 21 - 67 papegaai - 68 Franse rivier - 70 
leeuw (astrologie) - 72 aanwijzend voornaamwoord - 73 Kobe, won zijn partij bij de schaakwedstrijd van Paul Keres 
tegen Apeldoorn  - 74 model.

Van boven naar beneden:
1 waterkering - 2 gereed - 3 grootvader - 4 sluiskolk - 5 inzinking - 6 deel van Noord-Holland - 7 kledingstuk - 8 proef - 9 
belemmering - 10 eerste man - 14 eiland (Italiaans) - 15 weefselvloeistof - 16 reeks - 19 lengtemaat - 20 vogelproduct - 22 
persoonlijk voornaamwoord - 23 houding - 24 vaatwerk - 25 thans - 26 grond om boerderij - 27 honende opmerking - 
30 sprookjesfiguur - 31 haarkleur - 32 muziekinstrument - 33 Sudanese dinar - 35 zeer groot (in samenstellingen) - 36 
biersoort - 38 voorzetsel - 40 hebzuchtig naar iets verlangen - 43 grote bijl - 44 hevig - 45 een van de voorgangers van 
FC Utrecht  - 46 gewricht - 48 groot water - 50 wettelijke aansprakelijkheid  - 51 hierin bereidde Femke Bol zich voor bij 
de WK Indoor - 53 gasten - 54 Nederlandse prinses - 55 aanhanger - 56 laatstleden - 57 toestemming - 60 verkeerd - 61 
eskimowoning - 63 tijdperk - 64 bijwoord - 65 tennisterm - 66 ...-toernooi, recreatief toernooi van het Utrechtse Pallós - 
69 lengtemaat - 71 bijwoord.

Stuur uw antwoord op onze puzzel voor 6 april naar puzzel@utrechtsesportkrant.nl en maak kans op een 
halfjaarabonnement op de Utrechtse Sportkrant. Deze stopt automatisch. 

 WINNAAR
De oplossing van de Utrechtse Sportkrant kruiswoordraadsel van 9 februari j.l. was “VELDRIJDEN”. De prijswinnaar is 
P. Broeders uit Zeist. Gefeliciteerd! U heeft het boek ‘Dik Tevreden, 65 jaar sporttekeningen’ van Jan Ferwerda en Ruud 
Gosse gewonnen. Deze wordt bij u thuis bezorgd. Wij wensen u veel leesplezier. 

Kruiswoordraadsel Utrechtse Sportkrant maart 2024
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Door Pim van Esschoten

UTRECHT - Het voert te ver om 
van een wonder te spreken. Toch 
vallen woorden als ‘verrassing’ 
en ‘verbazing’ als Yvonne Mureau 

(SportUtrecht) en Rachella 
Bridgewater (Zimihc) vertellen over 
het boekje dat op tafel ligt. 

Een simpel boekje, zo op het 
oog. De inhoud: het aanbod van 

sportieve en creatieve activiteiten 
in Utrecht Noordwest, ‘speciaal 
voor kids’. Echt iets dat volgens 
de tijdgeest online is terug te 
vinden (en dat is het ook). Toch 
werd besloten het aanbod ook in 
gedrukte vorm te bundelen en te 
verspreiden. Mureau: ‘Het bereik 
heeft ons meer dan verbaasd.’ 
Bij de eerste uitgave, in het voorjaar 
van 2023, kwamen meer dan 
duizend inschrijvingen binnen. 
‘En veel enthousiaste reacties 
van ouders en bij kinderen zelf.’ 
Besloten werd voor het najaar een 
nieuw aanbod samen te stellen, 
deze keer ook met activiteiten 
voor volwassenen. Opnieuw 
mét een boekje, nu drie keer zo 
dik. De respons: nog eens 1500 
inschrijvingen.
Dan ploffen er dikke stapels met 
drukproeven op tafel. Dezer dagen 
worden zes nieuwe boekjes gedrukt 
met het aanbod in de wijken. De 
30.000 boekjes worden vanaf 
begin april verspreid via scholen, 
horeca, buurthuizen en meer. De 
verwachte respons? Dat antwoord 
moet Yvonne Mureau verschuldigd 
blijven. Ze weet het niet, maar wel 
dat de lat hoog ligt na het succes in 
Noordwest.

Het platform Doe Mee in Utrecht 
ontstond zo’n twee jaar geleden 
uit een samenwerking tussen 
SportUtrecht, Project O, Zimihc 
en Brede School (inmiddels zijn 
ook JOU en Dock aangehaakt). 
De gebundelde krachten zorgden 
voor een aanbod van inmiddels 
zo’n 1500 culturele en sportieve 
activiteiten in de stad. Van 
Afrikaanse percussie en frisbee tot 
flag football of kinderyoga, van 
tennis tot theater. Een breed palet 

dus. Laagdrempelig, soms vier 
of zes bijeenkomsten, soms ook 
gratis. Alles bedoeld om de jeugd 
kennis te laten maken met sport en 
cultuur.

Online
Zo was het online terug te vinden. 
En toen kwam dus dat idee vanuit 
Noordwest om het aanbod voor dat 
stadsdeel als boekje uit te geven. 
Het zorgde aanvankelijk voor 
enige aarzeling. ‘Moet dat, vroegen 
we ons bij SportUtrecht af, ook 
vanwege de duurzaamheid.’
De aarzeling ging snel over in 
enthousiasme. Bij ouders en 
kinderen, maar ook onder de 
aanbieders van al die kortlopende 
reeks van lessen. Rachella 
Bridgewater van Zimihc (‘voor 
kunst in je leven’): ‘In heel het 
land worden dit soort platforms 
opgericht, lang niet altijd met 
succes. Het mist dan een aanjager, 
het stagneert al snel. Hier werken 
partijen samen die zich de vraag 
hebben gesteld hoe we het bij de 
mensen krijgen.’

Yvonne Mureau: ‘Veel aanbieders 
zijn éénpitters, die een zaaltje 
huren voor een paar middagen in 
de week en dan een yogaklasje 
hebben of noem maar op. Tijd om 
een website bij te houden hebben 
ze niet. Eén van die aanbieders zei 
ons dat dit boekje voor hun zo’n 
meerwaarde heeft.’ Bridgewater: 
‘Het versterkt elkaar. Bij het azc in 
Overvecht zijn ze ook hartstikke blij 
met juist een boekje. Het is een wijk 
met veel nieuwe bewoners. Waar 
begin je dan? Juist dan is het goed 
alles te bundelen én te printen.’
Een jaar geleden zag Gio van den 
Heuvel, werkzaam bij de gemeente 

Utrecht, het boekje in Noordwest 
liggen. Mureau: ‘Dát is leuk, zei hij. 
Doe dit maar in de hele stad.’ Ze 
corrigeert zichzelf; zó simpel ging 
het nu ook weer niet. En toch. Er 
kwam een subsidie van twee ton 
waarmee de omvangrijke operatie 
achter de zes verschillende boekjes 
en 1200 activiteiten in alle wijken 
werden bekostigd.
Sinds de oprichting van het 
platform, twee jaar geleden dus, 
speuren de samenwerkende 
organisaties naar culturele en 
sportieve aanbieders in de wijken. 
Mureau: ‘Je staat verstelt hoe veel 
er is, ook van sportaanbieders 
waarvan ik nog nooit had 
gehoord.’ Bridgewater: ‘Geldt 
ook voor cultuur. Er zijn zoveel 
jonge, creatieve mensen die iets 
willen doen.’ Dat geldt ook voor 
Overvecht, waar bewoners lastig 
zijn te bereiken om te stimuleren 
tot deelname. ‘Toch wonen er 
veel professionals en zijn er heel 
veel initiatieven. En veel kleine 
netwerkjes, die aan culturele 
vieringen doen. De wijk kent meer 
dan 160 nationaliteiten. En weet je 
dat er vet veel filmmakers wonen 
op Overvecht?’
Overigens, de samenwerking 
tussen sport en cultuur voelt als 
natuurlijk. ‘Eigenlijk is het ook 
niet nieuw,’ zegt Bridgewater. ‘We 
hebben een gemeenschappelijk 
doel, namelijk het bereiken van 
‘onzichtbare’ groepen. Sport en 
cultuur versterken elkaar enorm. 
Voetbal en theater? Tof, zeggen 
we bij Zimihc. Kunst verbindt en 
verrijkt, net als sport. We denken 
ook wel eens of de Utrechtse 
Cultuurprijzen iets zou zijn, zoals 
de Sportprijzen. Ach, er zijn zoveel 
raakvlakken.’

Aanbod van ‘Doe Mee in Utrecht’ per wijk gebundeld



Omdat ieder kind de beste kinderopvang verdient
www.kdvjansenenjansen.nl   030- 299 51 00

Kwaliteit, betrouwbaar,
duurzaam, sociaal en innovatief

Van Heugten Transport is gevestigd in Scherpenzeel. Met een 
modern wagenpark van ruim 50 trucks en 100 trailers bedient 
Van Heugten Transport haar klanten met internationaal
transport door West-Europa en met diverse logistieke diensten.

Door logistieke diensten als internationaal transport en 
warehousing is Van Heugten Transport een belangrijke, 
duurzame schakel in de logistieke keten! Via toepassing van 
innovatieve oplossingen wordt voortdurend gezocht naar de 
meest duurzame en efficiënte logistieke oplossing.

Uw dienstverlener voor warehousing en internationaal 
transport naar Frankrijk, Duitsland, Engeland, Denemarken en 
Oostenrijk.

Winnaa r Lean and 
Green Star Award

Industrielaan 21 • 3925 BD • Postbus 90 - 3925 ZH Scherpenzeel • T +31 33 277 9941 
E info@v-heugten.nl • www.vanheugtentransport.nl


